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00:05:17.969 --> 00:05:19.600 

Wybiła godzina 10.00. 

 

3 

00:05:19.600 --> 00:05:23.551 

Otwieram LXXII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie VIII 

 

4 

00:05:23.591 --> 00:05:25.552 

kadencji. 

 

5 

00:05:25.572 --> 00:05:30.254 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa Pana 

Wojciecha Sołtysa. 

 

6 

00:05:30.274 --> 00:05:36.337 

Panie Burmistrzu, witamy Pana. 

 

7 

00:05:36.397 --> 00:05:38.670 

Akurat zdążył. 

 

8 

00:05:38.730 --> 00:05:42.072 

Witam Zastępcę burmistrza Pana Marcina Górznego. 

 

9 

00:05:42.112 --> 00:05:45.200 

Witam Zastępcę burmistrza i Sekretarza Gminy Sulechów 

Panią Magdalenę 

 

10 

00:05:45.200 --> 00:05:47.100 

Klucznik. 

- Dzień dobry. 

 

11 

00:05:47.100 --> 00:05:51.700 

- Witam Skarbnika Gminy Sulechów Pana Marcina Fafułę. 

- Dzień dobry. 

 

12 

00:05:51.700 --> 00:05:55.857 

- Witam Radnego Sejmiku Wojewódzkiego i Prezesa 

Stowarzyszenia 

 

13 

00:05:55.897 --> 00:05:57.818 

Lubuskie Trójmiasto Pana Edwarda Fedko. 

 

14 

00:06:00.519 --> 00:06:03.420 

Witam Pana Mirosława Andrasiaka członka Zarządu 

Powiatu 

 

15 

00:06:03.480 --> 00:06:06.501 

Zielonogórskiego i Radnego Powiatu Zielonogórskiego. 

 

16 

00:06:13.207 --> 00:06:19.530 

Witam Panią Monikę Nowakowską, Komendanta 

Komisariatu Policji 

 

17 

00:06:19.550 --> 00:06:22.951 

w Sulechowie. 

 

18 

00:06:23.091 --> 00:06:25.332 

Witam starszego kapitana Pana Mirosława Pacynę, 

 

19 

00:06:25.372 --> 00:06:33.296 

dowódcę Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej Straży Pożarnej 

w Sulechowie. 

 

20 

00:06:33.336 --> 00:06:36.197 

Witam sołtysów, sołectw Gminy Sulechów. 

 

21 

00:06:36.237 --> 00:06:40.955 

W szczególności myślę, Panie Burmistrzu i Panie Mirku, 

 

22 

00:06:40.995 --> 00:06:44.718 

że to jest właśnie ten moment, żeby w szczególności 

powitać Panią 

 

23 

00:06:44.798 --> 00:06:48.501 

Sołtys Natalię Folgę, Sołtys wsi Karczyn, 

 

24 

00:06:48.541 --> 00:06:52.525 

która otrzymała ostatnio wyróżnienie i to jest ten 

moment, 

 

25 

00:06:52.545 --> 00:06:54.647 

w którym to wyróżnienie wypadałoby wręczyć, 

 

26 

00:06:54.707 --> 00:06:56.908 

bo akurat wszyscy jesteśmy obecni. 

 

27 

00:06:56.949 --> 00:06:59.911 

Panie Burmistrzu, Panie Mirku, chyba to jest ten moment, 

 

28 

00:06:59.931 --> 00:07:01.192 

żebyśmy wręczyli. 
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29 

00:07:01.232 --> 00:07:06.116 

Pani sołtys została wybrana najlepszym sołtysem powiatu 

 

30 

00:07:06.136 --> 00:07:21.000 

zielonogórskiego. [Brawa] Panie 

 

31 

00:07:21.040 --> 00:07:23.000 

Mirku, zapraszamy. 

 

32 

00:07:23.622 --> 00:07:27.885 

Szanowni Państwo, bardzo oficjalnie chcieliśmy przekazać 

ten tytuł, 

 

33 

00:07:27.925 --> 00:07:31.327 

który miałem okazję podczas Dożynek Powiatowo-

Gminnych 

 

34 

00:07:31.367 --> 00:07:33.209 

w Trzebiechowie odebrać. 

 

35 

00:07:33.289 --> 00:07:36.291 

Pani Natalio, serdecznie gratulujemy uznania. 

 

36 

00:07:36.351 --> 00:07:39.593 

Wiemy, że jest to okupione ciężką pracą i wieloma 

wyzwaniami. 

 

37 

00:07:40.053 --> 00:07:44.036 

Tym bardziej cieszymy się, że jeden z naszych sołtysów w 

tym roku 

 

38 

00:07:44.116 --> 00:07:45.717 

uzyskał taki tytuł. 

 

39 

00:07:45.777 --> 00:07:51.000 

Szczerze gratulujemy. [Brawa] 

 

40 

00:07:53.867 --> 00:07:56.308 

- Z Panią Natalią znamy się już dużo lat, 

 

41 

00:07:56.328 --> 00:07:58.928 

bo dużo lat z nami współpracuje. 

 

42 

00:07:58.948 --> 00:08:00.468 

Ja ją zapamiętam przede wszystkim dlatego, 

 

43 

00:08:00.528 --> 00:08:04.249 

że zawsze jak rozmawiamy to drogi dla niej są 

najważniejsze. 

 

44 

00:08:04.309 --> 00:08:08.190 

Myślę, że pierwszy etap zrobiliśmy i szykujemy wniosek 

na przyszły 

 

45 

00:08:08.250 --> 00:08:17.000 

rok, także może nam się uda zakończyć cały rejon. 

Gratuluję. [Brawa] 

 

46 

00:08:25.846 --> 00:08:27.988 

- Pozwolę sobie wykorzystać troszkę czasu. 

 

47 

00:08:28.949 --> 00:08:32.252 

Wiadomo, że sukces nigdy nie jest sukcesem jednego 

człowieka. 

 

48 

00:08:32.272 --> 00:08:35.595 

Dlatego tutaj stojąc chciałabym absolutnie podziękować 

wszystkim, 

 

49 

00:08:35.635 --> 00:08:39.179 

którzy się przyczynili do tego. 

 

50 

00:08:39.239 --> 00:08:42.742 

Jest mnóstwo takich osób, ponieważ zawsze spotykam na 

swojej drodze 

 

51 

00:08:43.002 --> 00:08:47.567 

uprzejme osoby i tak niemniej jednak na pewno nie mogę 

zapomnieć 

 

52 

00:08:47.607 --> 00:08:49.389 

o swojej rodzinie i jej też dziękuję, 

 

53 

00:08:49.429 --> 00:08:50.510 

mimo że ich tu nie ma. 

 

54 

00:08:51.190 --> 00:08:54.571 

Dziękuję burmistrzowi, który okazuje się również być 

sołtysem, 

 

55 

00:08:54.651 --> 00:08:58.712 



Strona 3 z 95 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.10.2023 z dnia 19 września 2023 r 

może dlatego jest mu łatwiej zrozumieć potrzeby tych 

mniejszych wsi. 

 

56 

00:08:58.752 --> 00:09:02.233 

Też dziękuję tutaj dla tych wyższych jednostek, 

 

57 

00:09:02.313 --> 00:09:04.654 

też również znajduję wsparcie. 

 

58 

00:09:04.694 --> 00:09:06.174 

Dziękuję radnym. 

 

59 

00:09:06.234 --> 00:09:08.495 

Nie zapominam oczywiście o pracownikach urzędu, 

 

60 

00:09:08.955 --> 00:09:13.056 

ponieważ mogę zawsze na profesjonalną pomoc tutaj 

liczyć i oni jakby 

 

61 

00:09:13.076 --> 00:09:17.318 

wspierają działania tych nas. 

 

62 

00:09:20.114 --> 00:09:23.697 

Chciałam tylko powiedzieć, że to nie jest tak, 

 

63 

00:09:23.737 --> 00:09:26.219 

że jest lepszy czy najlepszy sołtys. 

 

64 

00:09:26.239 --> 00:09:30.502 

Wszyscy są dobrzy i najlepsi i robią swoją pracę dla 

swoich. 

 

65 

00:09:30.582 --> 00:09:34.365 

Dlatego sukces jednego jest tak naprawdę sukcesem nas 

wszystkich 

 

66 

00:09:34.405 --> 00:09:35.526 

i całej gminy. 

 

67 

00:09:35.586 --> 00:09:43.300 

I serdecznie dziękuję. [Brawa] 

 

68 

00:10:33.216 --> 00:10:36.878 

- I po tym miłym akcencie kontynuujemy sesję. 

 

69 

00:10:36.898 --> 00:10:39.540 

Witam również kierowników wydziałów Urzędu 

Miejskiego, 

 

70 

00:10:39.600 --> 00:10:43.002 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

71 

00:10:43.042 --> 00:10:45.883 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów oraz 

wszystkich Państwa 

 

72 

00:10:45.923 --> 00:10:47.224 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

73 

00:10:48.104 --> 00:10:49.626 

Szanowni Państwo, informuję Państwa, 

 

74 

00:10:49.646 --> 00:10:53.430 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i publikowana. 

 

75 

00:10:53.490 --> 00:10:56.353 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie sprawdzenia w 

sposób 

 

76 

00:10:56.393 --> 00:10:57.394 

elektroniczny kworum. 

 

77 

00:10:57.435 --> 00:11:00.300 

Bardzo proszę Państwa radnych jeżeli nie zrobiliście o 

kliknięcie 

 

78 

00:11:00.300 --> 00:11:01.400 

tego kworum.  

 

79 

00:11:08.800 --> 00:11:09.800 

Czy jeszcze ktoś? 

 

80 

00:11:24.841 --> 00:11:27.322 

Wysoka Rado, stwierdzam na podstawie sprawdzenia w 

sposób 

 

81 

00:11:27.362 --> 00:11:30.822 

elektroniczny kworum, że na ustawowy stan wynoszący 

21 radnych Rady 

 

82 
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00:11:30.862 --> 00:11:34.903 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych jest 

17 radnych. 

 

83 

00:11:34.923 --> 00:11:40.424 

W związku z tym stwierdzam, że obrady LXXII sesji Rady 

Miejskiej 

 

84 

00:11:40.444 --> 00:11:43.545 

w Sulechowie są prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

85 

00:11:43.585 --> 00:11:47.337 

Porządek obrad wszyscy Państwo radni otrzymali, 

 

86 

00:11:47.357 --> 00:11:49.318 

a więc nie będę odczytywać porządku obrad. 

 

87 

00:11:49.378 --> 00:11:52.358 

Czy do proponowanego porządku obrad ktoś z Państwa 

radnych lub Pan 

 

88 

00:11:52.398 --> 00:12:00.920 

burmistrz chciałby wprowadzić jakieś zmiany? 

 

89 

00:12:00.940 --> 00:12:02.641 

Nie widzę. 

 

90 

00:12:02.681 --> 00:12:10.389 

Natomiast do porządku obrad chciałbym zgłosić pierwszą 

zmianę, 

 

91 

00:12:10.429 --> 00:12:20.096 

to jest wprowadzenie w podpunkcie 7 podpunkt 11 druku 

numer 728 

 

92 

00:12:20.316 --> 00:12:24.539 

w sprawie rozpatrzenia pisma zawierającego żądanie 

zakupu pojazdu 

 

93 

00:12:24.599 --> 00:12:27.421 

typu bus przez Gminę Sulechów przeznaczonego do 

przewozu dzieci 

 

94 

00:12:27.461 --> 00:12:31.143 

i młodzieży niezbędnego do realizacji zajęć sportowych na 

basenie 

 

95 

00:12:31.223 --> 00:12:32.845 

obiekcie OSiR. 

 

96 

00:12:32.885 --> 00:12:36.867 

To jest zmiana wprowadzona na wniosek 

przewodniczącej Komisji Skarg, 

 

97 

00:12:36.907 --> 00:12:38.929 

Wniosków i Petycji Pani Elżbiety Musiałek. 

 

98 

00:12:40.296 --> 00:12:47.399 

I druga zmiana, która do nas wpłynęła to jest wniosek o 

wycofanie 

 

99 

00:12:47.439 --> 00:12:51.801 

projektu uchwały w sprawie metod ustalania opłaty za 

gospodarowanie 

 

100 

00:12:51.821 --> 00:12:56.300 

odpadami oraz stawek opłaty, druk numer 727. 

 

101 

00:12:56.300 --> 00:13:01.163 

Nie ma przewodniczącego Komisji ds Gospodarki 

Odpadami. 

 

102 

00:13:01.183 --> 00:13:06.067 

Więc ja w imieniu swoim tą zmianę do porządku obrad 

zaproponuję. 

 

103 

00:13:06.087 --> 00:13:11.000 

Zatem druga zmiana usunięcie druku numer 727, 

 

104 

00:13:11.000 --> 00:13:13.453 

to jest projekt uchwały w sprawie metod ustalania opłaty 

 

105 

00:13:13.493 --> 00:13:18.097 

za gospodarowanie odpadami oraz stawek opłaty. 

 

106 

00:13:18.137 --> 00:13:22.380 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby jeszcze zabrać głos w 

tym punkcie? 

 

107 

00:13:22.420 --> 00:13:24.162 

Nie widzę. Zatem przejdziemy do głosowań. 

 

108 
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00:13:24.692 --> 00:13:27.014 

Panie Bartku, na początek wniosek, 

 

109 

00:13:27.074 --> 00:13:29.175 

dodanie do porządku obrad druku numer 728, 

 

110 

00:13:31.477 --> 00:13:38.642 

czyli wprowadzenie nowej uchwały na wniosek 

przewodniczącej Komisji 

 

111 

00:13:38.662 --> 00:13:39.963 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

112 

00:13:40.003 --> 00:13:48.209 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

113 

00:13:49.730 --> 00:13:51.691 

Za 17 radnych. 

 

114 

00:13:51.751 --> 00:13:55.604 

Stwierdzam, że zmiana w porządku obrad została 

przyjęta. 

 

115 

00:13:55.624 --> 00:14:00.068 

Przechodzimy do głosowania kolejnej zmiany. 

 

116 

00:14:00.128 --> 00:14:06.313 

Wniosek o usunięcie druku numer 727 w sprawie metod 

ustalenia opłaty 

 

117 

00:14:06.353 --> 00:14:08.454 

za gospodarowanie odpadami oraz stawek opłaty, 

 

118 

00:14:08.494 --> 00:14:11.000 

druk numer 727. 

 

119 

00:14:11.000 --> 00:14:15.480 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

120 

00:14:15.540 --> 00:14:17.001 

Usunięcie druku 727 z porządku obrad. 

 

121 

00:14:28.872 --> 00:14:30.133 

Za 17 radnych. 

 

122 

00:14:30.193 --> 00:14:32.634 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obraz została 

przyjęta 

 

123 

00:14:32.714 --> 00:14:35.276 

jednogłośnie. 

 

124 

00:14:35.316 --> 00:14:36.556 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

125 

00:14:36.937 --> 00:14:39.358 

Punkt 3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Sulechowie 

 

126 

00:14:39.378 --> 00:14:42.060 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

127 

00:14:42.080 --> 00:14:45.642 

Szanowni Państwo, informację taką otrzymaliście w 

sposób 

 

128 

00:14:45.722 --> 00:14:47.343 

elektroniczny. 

 

129 

00:14:47.383 --> 00:14:51.185 

Również została ona udostępniana mieszkańcom za 

pomocą mediów 

 

130 

00:14:51.345 --> 00:14:55.624 

społecznościowych. Więc ja tej informacji odczytywać nie 

będę. 

 

131 

00:14:55.664 --> 00:14:57.249 

Natomiast jeżeli są jakieś pytania, 

 

132 

00:14:57.269 --> 00:14:59.877 

to bardzo proszę o zgłaszanie się. 

 

133 

00:15:03.289 --> 00:15:07.952 

Pojawiły się uwagi dwóch radnych, żeby uzupełnić tą 

informację. 

 

134 

00:15:07.972 --> 00:15:09.213 

Ja tą informację uzupełniłem. 
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135 

00:15:09.233 --> 00:15:14.676 

Ona jest już dostępna i uzupełniona tak jak Państwo 

zwróciliście mi 

 

136 

00:15:14.716 --> 00:15:20.280 

uwagi. Tych wydarzeń w okresie wakacyjnym było dość 

sporo i po prostu 

 

137 

00:15:20.560 --> 00:15:22.541 

na wszystkich niektórzy byli. 

 

138 

00:15:22.582 --> 00:15:24.323 

Można było to dostrzec kto gdzie był. 

 

139 

00:15:24.383 --> 00:15:26.384 

Także jest to uzupełnione. 

 

140 

00:15:30.022 --> 00:15:31.143 

Nie widzę zapytań. 

 

141 

00:15:31.163 --> 00:15:32.545 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

142 

00:15:32.585 --> 00:15:34.548 

Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w 

Sulechowie 

 

143 

00:15:34.588 --> 00:15:37.351 

z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

144 

00:15:37.411 --> 00:15:41.236 

I tu również tak jak żeśmy się umówili nie będziemy 

odczytywać tych 

 

145 

00:15:43.919 --> 00:15:45.020 

poszczególnych protokołów. 

 

146 

00:15:45.060 --> 00:15:46.322 

Posiedzenie było wspólne. 

 

147 

00:15:47.703 --> 00:15:52.386 

Protokoły są załączone tutaj do wglądu dla wszystkich z 

Państwa. 

 

148 

00:15:52.426 --> 00:15:57.028 

No i pytanie do Państwa, czy ktoś z Państwa ma pytania 

do tych 

 

149 

00:15:57.069 --> 00:16:01.691 

protokołów dotyczących posiedzeń poszczególnych 

komisji? 

 

150 

00:16:01.731 --> 00:16:05.073 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz ma 

pytanie? 

 

151 

00:16:05.114 --> 00:16:08.476 

Dziękuję. Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

Punkt 5. 

 

152 

00:16:08.496 --> 00:16:10.497 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sulechowa w 

okresie 

 

153 

00:16:10.537 --> 00:16:12.278 

międzysesyjnym. Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

154 

00:16:14.569 --> 00:16:16.470 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

155 

00:16:16.530 --> 00:16:21.451 

Szanowni Państwo, sprawozdanie również ma charakter 

elektroniczny. 

 

156 

00:16:21.471 --> 00:16:26.893 

Natomiast pozwólcie Państwo, że je uzupełnię o trzy 

informacje. 

 

157 

00:16:26.953 --> 00:16:31.634 

Dwie z nich to informacja o rozstrzygnięciach w ostatnich 

naborach 

 

158 

00:16:31.694 --> 00:16:36.515 

programów rządowych w ramach Rządowego Funduszu 

Polski Ład Programu 

 

159 

00:16:36.535 --> 00:16:40.997 

Inwestycji Strategicznych edycji VI przeznaczonej dla 

miejscowości 

 

160 

00:16:41.037 --> 00:16:43.518 

popegeerowskich. 
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161 

00:16:43.538 --> 00:16:47.422 

Otrzymaliśmy wsparcie dla dwóch zadań bardzo ważnych, 

 

162 

00:16:47.462 --> 00:16:49.724 

o których nie tak dawno rozmawialiśmy. 

 

163 

00:16:49.764 --> 00:16:54.269 

Pierwsze z nich dotyczy budowy infrastruktury 

elektroenergetycznej 

 

164 

00:16:54.309 --> 00:16:59.013 

oraz oświetleniowej i dotyczy czterech miejscowości na 

terenie Gminy 

 

165 

00:16:59.073 --> 00:17:00.474 

Sulechów. 

 

166 

00:17:00.494 --> 00:17:03.495 

Szanowni Państwo, wsparcie jakie otrzymaliśmy to 

800000,00 zł. 

 

167 

00:17:04.375 --> 00:17:09.056 

Nasz wkład własny w obu zresztą zadaniach, 

 

168 

00:17:09.116 --> 00:17:11.157 

projektach wyniesie tylko 2%. 

 

169 

00:17:11.217 --> 00:17:15.178 

Więc tutaj, że tak powiem wielka radość z tego tytułu. 

 

170 

00:17:15.218 --> 00:17:18.938 

Natomiast te linie będą montowane w miejscowości 

Buków, 

 

171 

00:17:18.999 --> 00:17:21.979 

Krężoły, Kije i Łęgowo. 

 

172 

00:17:22.019 --> 00:17:23.600 

To są te projekty o których rozmawialiśmy, 

 

173 

00:17:23.620 --> 00:17:25.580 

które miały gotowe dokumentacje i mogą być, 

 

174 

00:17:25.620 --> 00:17:29.361 

mówiąc wprost, dość szybko realizowane. 

 

175 

00:17:30.782 --> 00:17:35.065 

Drugie zadanie, na które otrzymaliśmy wsparcie i tu 

wsparcie 

 

176 

00:17:35.105 --> 00:17:41.609 

w wysokości 1500000,00 zł, to remont drogi w 

miejscowości Okunin. 

 

177 

00:17:41.649 --> 00:17:44.070 

Przy tej okazji pozwolę sobie dopowiedzieć też, 

 

178 

00:17:44.150 --> 00:17:48.814 

że Państwo wiecie, my złożyliśmy stosowny wniosek 

również do Urzędu 

 

179 

00:17:48.854 --> 00:17:53.096 

Marszałkowskiego, aby jeszcze inny fragment w 

miejscowości Okunin wykonać. 

 

180 

00:17:53.156 --> 00:17:55.977 

Tu czekamy, zobaczymy kiedy te rozstrzygnięcia będą. 

 

181 

00:17:55.997 --> 00:17:57.618 

Natomiast chciałbym jeszcze wspomnieć o tym, 

 

182 

00:17:57.678 --> 00:18:01.820 

że w dniu wczorajszym został złożony też wniosek w 

ramach kolejnego 

 

183 

00:18:01.860 --> 00:18:08.642 

Rządowego Programu Polski Ład i jest to edycja IX 

„Rozświetlamy 

 

184 

00:18:08.702 --> 00:18:09.783 

Polskę''. 

 

185 

00:18:09.803 --> 00:18:13.244 

W ramach tego naboru złożyliśmy wniosek opływający na 

ponad 

 

186 

00:18:13.264 --> 00:18:14.665 

2000000,00 zł, dokładnie 2090000,00 zł. 

 

187 

00:18:20.647 --> 00:18:23.548 
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Jeśli otrzymamy wsparcie, to chcemy na dobrą sprawę 

wymienić 

 

188 

00:18:23.608 --> 00:18:26.088 

wszystkie nasze oprawy na oprawy ledowe. 

 

189 

00:18:26.108 --> 00:18:29.769 

Będziemy mieć już wyłącznie nowoczesne oświetlenie. 

 

190 

00:18:29.809 --> 00:18:33.849 

Mówię oczywiście o tych, które są w zarządzie gminy. 

 

191 

00:18:33.889 --> 00:18:37.530 

Częściowo uwzględniamy też w niewielkim zakresie, 

 

192 

00:18:37.570 --> 00:18:41.651 

ale jednak też oprawy operatora, który nas obsługuje. 

 

193 

00:18:41.671 --> 00:18:46.792 

Natomiast tutaj podstawa to są nasze oprawy. 

 

194 

00:18:48.872 --> 00:18:52.353 

Też bardzo czekaliśmy na to. 

 

195 

00:18:52.393 --> 00:18:55.733 

Wiecie Państwo, wnioskowaliśmy wcześniej o też takie 

zadanie, 

 

196 

00:18:55.793 --> 00:18:58.454 

tyle tylko, że podzielone na pewne elementy, 

 

197 

00:18:58.514 --> 00:19:02.715 

bo wtedy staraliśmy się również o budowę i o 

projektowanie. 

 

198 

00:19:02.735 --> 00:19:06.015 

Tu jest tylko ten element związany z wymianą istniejącej 

 

199 

00:19:06.035 --> 00:19:07.235 

infrastruktury. 

 

200 

00:19:07.276 --> 00:19:10.796 

Ma to przynieść oczywiście efekt energetyczny. 

 

201 

00:19:10.856 --> 00:19:15.017 

Tutaj nasz wkład własny musi wynosić 20% i taki 

zadeklarowaliśmy. 

 

202 

00:19:16.197 --> 00:19:22.319 

Będzie to kwota 418000,00 zł, jeśli to wsparcie 

otrzymamy. 

 

203 

00:19:22.379 --> 00:19:25.399 

Czyli można by podzielić tak już wprost kwotowo 

1672000,00zł, 

 

204 

00:19:27.040 --> 00:19:31.000 

to środki, o które się ubiegamy, a 418000,00 zł to takie, 

 

205 

00:19:31.041 --> 00:19:32.821 

które deklarujemy. 

 

206 

00:19:33.021 --> 00:19:36.102 

To tyle tytułem uzupełnienia przekazanego Państwu 

wcześniej 

 

207 

00:19:36.122 --> 00:19:37.362 

sprawozdania. Dziękuję bardzo. 

 

208 

00:19:37.942 --> 00:19:41.705 

- Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? 

 

209 

00:19:41.765 --> 00:19:44.600 

Bardzo proszę, Pan radny powiatu i członek 

 

210 

00:19:44.600 --> 00:19:47.000 

zarządu powiatu Mirosław Andrasiak. Bardzo proszę. 

 

211 

00:19:59.568 --> 00:20:01.689 

- Dziękuję bardzo. 

 

212 

00:20:01.729 --> 00:20:07.890 

Ja bym chciał dodać do tej informacji bardzo dla nas taką 

dobrą 

 

213 

00:20:07.950 --> 00:20:12.271 

informację, że Pani radna pani Agnieszka Szeląg jako 

dyrektor Domu 

 

214 

00:20:12.331 --> 00:20:16.012 
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Pomocy Społecznej w Trzebiechowie również aplikowała 

o pieniądze 

 

215 

00:20:16.072 --> 00:20:20.393 

do Polskiego Ładu na rewitalizację parku i dostała te 

pieniądze 

 

216 

00:20:20.413 --> 00:20:21.473 

w wysokości około 2000000,00 zł. 

 

217 

00:20:22.234 --> 00:20:25.874 

Także nasze gratulacje z ramienia powiatu myślę i 

wszystkich 

 

218 

00:20:25.914 --> 00:20:33.155 

mieszkańców. Dziękuję. [Brawa] 

 

219 

00:20:40.245 --> 00:20:43.087 

- Gratulujemy tych rozstrzygnięć. 

 

220 

00:20:43.107 --> 00:20:46.429 

W ostatnim czasie było pozytywnych dla nas dosyć dużo. 

 

221 

00:20:46.489 --> 00:20:49.771 

Myślę że jeszcze jakieś się pojawią. 

 

222 

00:20:49.831 --> 00:20:54.034 

Byłbym na tyle optymistyczny, Panie Burmistrzu. 

 

223 

00:20:54.094 --> 00:20:56.455 

- Mamy wielką nadzieję, że się pojawią. 

 

224 

00:20:56.495 --> 00:20:58.717 

Szanowni Państwo, jeśli Pan przewodniczący pozwoli, 

 

225 

00:20:58.757 --> 00:21:01.418 

to ja też chciałbym zasygnalizować. 

 

226 

00:21:01.458 --> 00:21:04.580 

Miałem sygnał, że prawdopodobnie przedstawiciel 

KOWR-u dzisiaj 

 

227 

00:21:04.620 --> 00:21:06.581 

też dotrze na naszą sesję. 

 

228 

00:21:06.621 --> 00:21:08.683 

Więc mam nadzieję, że Pan przewodniczący znajdzie 

chwilę, 

 

229 

00:21:09.443 --> 00:21:11.446 

aby też udzielić głos. 

 

230 

00:21:11.486 --> 00:21:17.433 

Ewentualnie jeśli Pani Małgorzata 

Gośniowska-Kola przyjedzie do nas. To tyle, dziękuję. 

 

231 

00:21:18.612 --> 00:21:20.273 

- Dziękuję. 

 

232 

00:21:20.293 --> 00:21:23.955 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie, 

 

233 

00:21:24.015 --> 00:21:26.457 

informacja z działalności Burmistrza Sulechowa w okresie 

 

234 

00:21:26.477 --> 00:21:27.838 

międzysesyjnym? Nie widzę. 

 

235 

00:21:27.878 --> 00:21:30.619 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 6. 

 

236 

00:21:30.639 --> 00:21:32.721 

Sprawozdanie z działań podjętych w celu realizacji 

programu 

 

237 

00:21:32.741 --> 00:21:36.163 

współpracy Gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi 

 

238 

00:21:36.223 --> 00:21:40.846 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 

 

239 

00:21:41.666 --> 00:21:43.728 

2022. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać 

 

240 

00:21:43.768 --> 00:21:45.308 

głos w tym punkcie? To jest sprawozdanie. 

 

241 
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00:21:48.099 --> 00:21:51.522 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

Punkt 7. 

 

242 

00:21:51.542 --> 00:21:53.143 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

243 

00:21:54.564 --> 00:21:58.768 

Na początek druk numer 718 w sprawie projektu uchwały 

dotyczącej 

 

244 

00:21:58.808 --> 00:22:01.870 

programu współpracy Gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi 

 

245 

00:22:01.930 --> 00:22:05.513 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 

 

246 

00:22:05.653 --> 00:22:08.355 

2024. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 

chciałby zabrać 

 

247 

00:22:08.396 --> 00:22:09.536 

głos w tym punkcie? 

 

248 

00:22:09.576 --> 00:22:11.678 

Bardzo proszę, Pan radny Piotr Bodnar się zgłosił. 

 

249 

00:22:11.738 --> 00:22:13.259 

To w poprzednim punkcie, tak? 

 

250 

00:22:14.100 --> 00:22:16.761 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

251 

00:22:16.781 --> 00:22:21.462 

ja przepraszam, bo wciskałem, ale coś tutaj łącze nie 

działało 

 

252 

00:22:21.502 --> 00:22:24.123 

na tyle dobrze, że ten głos się zarejestrował. 

 

253 

00:22:24.183 --> 00:22:29.765 

Ja w imieniu organizacji pozarządowej, której gdzieś tam 

jestem 

 

254 

00:22:29.825 --> 00:22:32.266 

też członkiem, to jest Lubuskie Centrum Łucznictwa 

Tradycyjnego, 

 

255 

00:22:32.286 --> 00:22:38.688 

które dziewiąty już raz organizowało razem z gminą 

Sulechowski 

 

256 

00:22:38.728 --> 00:22:40.428 

Turniej Łuczniczy, to tylko tyle, 

 

257 

00:22:40.488 --> 00:22:43.469 

że podziękuję oczywiście w imieniu tejże organizacji, 

 

258 

00:22:43.489 --> 00:22:48.231 

jak i tych zawodników, którzy po raz kolejny przyjechali 

do nas. 

 

259 

00:22:48.291 --> 00:22:51.533 

Okazuje się, że organizujemy jeden z największych 

turniejów 

 

260 

00:22:51.553 --> 00:22:53.193 

łuczniczych tutaj w zachodniej Polsce, 

 

261 

00:22:53.213 --> 00:22:54.434 

na pewno w lubuskim. 

 

262 

00:22:54.454 --> 00:22:57.775 

Także to już jest też marka, która się sprawdza. 

 

263 

00:22:57.815 --> 00:22:58.935 

Ludzie przyjeżdżają. 

 

264 

00:22:59.295 --> 00:23:00.596 

Prawie 60 uczestników mieliśmy w tym roku. 

 

265 

00:23:01.176 --> 00:23:04.579 

No i fajnie, że gmina nam zaufała i udaje się ten turniej 

 

266 

00:23:04.599 --> 00:23:07.982 

przeprowadzać myślę, że z pożytkiem też dla promocji 

regionu, 

 

267 

00:23:08.022 --> 00:23:11.945 
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bo nagrodami są zawsze, a przynajmniej od niedawna są 

wina 

 

268 

00:23:11.985 --> 00:23:14.327 

też z naszych lokalnych winnic i też promujemy region. 

 

269 

00:23:14.367 --> 00:23:18.310 

Bardzo dziękuję. 

 

270 

00:23:18.350 --> 00:23:21.313 

- Dziękuję. Czy ktoś w punkcie uchwały chciałby zabrać 

głos? 

 

271 

00:23:21.353 --> 00:23:22.974 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

272 

00:23:23.014 --> 00:23:25.536 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach, 

 

273 

00:23:25.596 --> 00:23:27.000 

druk numer 718. 

 

274 

00:23:35.266 --> 00:23:36.500 

Za 17 radnych. 

 

275 

00:23:36.500 --> 00:23:39.367 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

276 

00:23:39.407 --> 00:23:40.927 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

277 

00:23:40.967 --> 00:23:45.449 

druk numer 719 w sprawie umorzenia postępowania 

wywołanego skargą. 

 

278 

00:23:45.529 --> 00:23:47.749 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

279 

00:23:47.769 --> 00:23:48.789 

w tym punkcie? 

 

280 

00:23:48.829 --> 00:23:50.290 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

281 

00:23:50.350 --> 00:23:53.471 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

282 

00:23:53.511 --> 00:23:55.300 

Druk numer 719. 

 

283 

00:24:03.616 --> 00:24:05.077 

Za 17 radnych. 

 

284 

00:24:05.117 --> 00:24:06.779 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

285 

00:24:06.819 --> 00:24:08.760 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

286 

00:24:08.800 --> 00:24:12.563 

Druk numer 720 w sprawie przyjęcia Planu 

Zrównoważonej Mobilności 

 

287 

00:24:12.603 --> 00:24:16.146 

Miejskiej dla Zielonogórsko - Nowosolskiego Obszaru 

Funkcjonalnego. 

 

288 

00:24:16.226 --> 00:24:18.548 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

289 

00:24:18.568 --> 00:24:22.551 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan radny Jan Rerus. 

 

290 

00:24:22.571 --> 00:24:25.433 

- Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu, 

 

291 

00:24:25.473 --> 00:24:33.737 

Wysoka Rado, Szanowni Goście, przeczytałem ten cały 

plan, 

 

292 

00:24:33.937 --> 00:24:38.821 

jest zrobiony bardzo profesjonalnie. 

 

293 

00:24:38.881 --> 00:24:42.983 

Można dużo się dowiedzieć, ale najważniejsze co w tym 

jest, 
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294 

00:24:43.003 --> 00:24:47.487 

to są opracowania, które zostały tam wykonane. 

 

295 

00:24:47.827 --> 00:24:50.088 

Według mnie wyciągnięte pozytywne wnioski. 

 

296 

00:24:50.148 --> 00:24:54.832 

Aczkolwiek nie do końca każda grupa ludzi będzie się z 

tym zgadzała, 

 

297 

00:24:54.872 --> 00:24:57.854 

jeżeli chodzi w ogóle o tą mobilność. 

 

298 

00:24:58.775 --> 00:25:01.777 

Natomiast w samym tym opracowaniu, nie wiem, 

 

299 

00:25:01.797 --> 00:25:03.819 

czy wszyscy Państwo przeczytali, myślę że Pan burmistrz, 

 

300 

00:25:03.839 --> 00:25:05.641 

bo tam w jednym ze spisów pisze, 

 

301 

00:25:05.681 --> 00:25:12.727 

że do samego tego programu jest kilka tomów tych analiz 

wszystkich. 

 

302 

00:25:13.127 --> 00:25:16.310 

Pan burmistrz jako nam przedstawiając na pewno się z 

tym zapoznał. 

 

303 

00:25:16.330 --> 00:25:17.951 

My nie mieliśmy okazji się z tym zapoznać, 

 

304 

00:25:17.971 --> 00:25:19.413 

bo nam tego nie przedstawiono. 

 

305 

00:25:19.433 --> 00:25:22.996 

Natomiast ja się całkowicie zgadzam z tym co jest. 

 

306 

00:25:23.716 --> 00:25:27.641 

Ponieważ tam wychodzą pewne dla nas obowiązki, 

 

307 

00:25:27.661 --> 00:25:30.486 

dla gminy, dla Pana burmistrza, dla radnych, 

 

308 

00:25:30.546 --> 00:25:33.951 

w sensie nawet takim, że jakieś dodatkowe komisje są, 

 

309 

00:25:34.011 --> 00:25:36.535 

jakieś tam koszty trzeba będzie ponosić z tego tytułu. 

 

310 

00:25:36.655 --> 00:25:40.201 

Na przykład jest też, że ma być wspólna komisja 

urbanistyczna, 

 

311 

00:25:40.281 --> 00:25:44.445 

co jak jakby troszeczkę nas ogranicza w samowoli 

rozwoju, 

 

312 

00:25:44.485 --> 00:25:47.788 

bo będzie się trzeba dostosować do całego regionu 

rozwoju. 

 

313 

00:25:47.828 --> 00:25:50.871 

Ja rozumiem, że to jest na pewno pod kątem ścieżek 

rowerowych 

 

314 

00:25:50.931 --> 00:25:53.413 

czy innych nie do końca całości. 

 

315 

00:25:53.493 --> 00:25:55.615 

No i ponieważ jest tam dużo tego, 

 

316 

00:25:55.635 --> 00:25:57.497 

nie chciałbym tutaj wymieniać wszystkiego, 

 

317 

00:25:57.517 --> 00:25:59.319 

bo Państwo radni się z tym zapoznali. 

 

318 

00:25:59.359 --> 00:26:03.923 

Chciałbym usłyszeć od Pana burmistrza deklarację czy 

może od radnych, 

 

319 

00:26:03.943 --> 00:26:08.046 

jeżeli któryś radny by chciał, że rzeczywiście Pan 

burmistrz jest 

 

320 

00:26:08.086 --> 00:26:13.331 

przekonany i gotowy na ten program i z pełną 

świadomością chciałby go 
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321 

00:26:13.351 --> 00:26:17.574 

realizować czy tylko jest to powiedzmy taki wymóg czasu, 

 

322 

00:26:17.634 --> 00:26:19.576 

ponieważ tam są zalecenia Unii Europejskiej, 

 

323 

00:26:19.596 --> 00:26:23.219 

jest Polski tamten program, no i trzeba to przyjąć. 

 

324 

00:26:23.799 --> 00:26:24.840 

Jeszcze raz powtórzę. 

 

325 

00:26:24.880 --> 00:26:30.843 

Czy Pan burmistrz jest przekonany, że będzie to 

realizował zgodnie 

 

326 

00:26:30.903 --> 00:26:36.804 

z tym co jest tutaj w tym programie zadekretowane i taką 

bym chciał 

 

327 

00:26:36.844 --> 00:26:37.945 

deklarację tylko. 

 

328 

00:26:38.005 --> 00:26:39.545 

Ale ja oczywiście jestem za tym programem, 

 

329 

00:26:39.605 --> 00:26:44.200 

żeby nie było, tylko jest tam tego tak dużo zrobione, 

 

330 

00:26:44.200 --> 00:26:49.600 

że nie można tego tylko przyjąć i schować do szuflady. 

Dziękuję. 

 

331 

00:26:49.600 --> 00:26:52.000 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

332 

00:26:55.000 --> 00:26:56.827 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

333 

00:26:56.907 --> 00:27:01.768 

Szanowni Państwo, Panie Janie, ja zgłosiłem się do głosu 

akurat 

 

334 

00:27:01.828 --> 00:27:03.488 

powiedzmy chyba równocześnie mniej więcej z Panem, 

 

335 

00:27:03.528 --> 00:27:04.989 

bo chciałem też poprosić. 

 

336 

00:27:05.049 --> 00:27:08.869 

Mamy gości z zewnątrz, mamy przedstawicieli miasta 

Zielone Góry, 

 

337 

00:27:08.909 --> 00:27:10.990 

mamy przedstawicieli firmy, która opracowywała, 

 

338 

00:27:11.030 --> 00:27:14.211 

no i mamy Pana Edwarda Fedko, który również w ramach 

Lubuskiego 

 

339 

00:27:14.231 --> 00:27:15.651 

Trójmiasta pewne rzeczy koordynował. 

 

340 

00:27:16.832 --> 00:27:19.753 

W jakimś sensie i w jakimś, że tak powiem, 

 

341 

00:27:19.814 --> 00:27:24.296 

celu ten program, plan jest opracowywany. 

 

342 

00:27:24.376 --> 00:27:26.838 

Nie wyobrażam sobie, żeby opracowywać dokumenty, 

 

343 

00:27:26.858 --> 00:27:28.859 

które będą tylko zrobione po to, 

 

344 

00:27:28.919 --> 00:27:30.140 

żeby były. 

 

345 

00:27:30.820 --> 00:27:32.762 

Posłużę się jednym przykładem. 

 

346 

00:27:33.622 --> 00:27:37.886 

Choćby nasze ścieżki komunikacyjne muszą się wzajemnie 

uzupełniać, 

 

347 

00:27:37.987 --> 00:27:41.390 

a to co chcemy wspólnie zrobić, czyli między innymi 

działania 

 

348 

00:27:41.430 --> 00:27:43.912 
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związane z chociażby koleją trójmiejską, 

 

349 

00:27:43.972 --> 00:27:47.616 

tym żeby w Sulechowie powstało centrum przesiadkowe, 

 

350 

00:27:47.676 --> 00:27:49.537 

to są elementy, które ja bym powiedział, 

 

351 

00:27:49.557 --> 00:27:52.060 

że trzeba realizować nawet tak szybko jak się da. 

 

352 

00:27:53.780 --> 00:27:57.501 

Więc mogę Panu, ja ze swojej strony jednoznacznie 

odpowiedzieć, 

 

353 

00:27:57.541 --> 00:28:01.601 

że na pewno nie bierzemy w tym przedsięwzięciu udział 

tylko po to, 

 

354 

00:28:01.641 --> 00:28:04.962 

żeby mieć dokument, którym nie będziemy się 

posługiwać i który 

 

355 

00:28:05.002 --> 00:28:07.122 

nie będziemy wykorzystywać i to jest pewna rzecz, 

 

356 

00:28:07.142 --> 00:28:11.103 

która być może powinna być wyartykułowana przez te 

wymienione przeze 

 

357 

00:28:11.123 --> 00:28:12.763 

mnie osoby. 

 

358 

00:28:12.803 --> 00:28:16.144 

Szanowni Państwo, w najbliższym rozdaniu bez takiego 

dokumentu 

 

359 

00:28:16.184 --> 00:28:20.625 

również nie będziemy mogli ubiegać się o wsparcie w tym 

zakresie. 

 

360 

00:28:20.665 --> 00:28:25.166 

Więc to nawet gdybym ja, zaryzykuję takiego zwrotu, 

 

361 

00:28:25.226 --> 00:28:30.008 

prywatnie jako Wojciech Sołtys nie ze wszystkim się 

utożsamiał, 

 

362 

00:28:30.028 --> 00:28:32.069 

to i tak potrzebuję to po to, 

 

363 

00:28:32.149 --> 00:28:36.632 

aby ubiegać się o środki, które mają wesprzeć nasze 

zadania 

 

364 

00:28:36.692 --> 00:28:38.092 

publiczne. 

 

365 

00:28:38.132 --> 00:28:45.016 

Bo oczywiście każdy z nas ma nieco inną wizję rozwoju 

czy rozbudowy 

 

366 

00:28:45.056 --> 00:28:47.857 

zarówno sieci komunikacyjnej, jak i łączenia tej sieci 

chociażby. 

 

367 

00:28:49.418 --> 00:28:52.981 

Natomiast liczba spotkań myślę, że całkiem niezłą 

frekwencją, 

 

368 

00:28:53.021 --> 00:28:54.843 

to warto powiedzieć, Szanowni Państwo, 

 

369 

00:28:54.863 --> 00:28:58.106 

bo myślę, że w ramach Lubuskiego Trójmiasta tej 

frekwencji na pewno 

 

370 

00:28:58.146 --> 00:28:59.587 

nie możemy się wstydzić. 

 

371 

00:29:00.968 --> 00:29:04.411 

I też możliwość, Państwo też ją mieli, 

 

372 

00:29:04.451 --> 00:29:10.376 

chociażby w ubiegłym tygodniu jeszcze było to 

prezentowane, 

 

373 

00:29:10.436 --> 00:29:15.560 

naprawdę zawiera bardzo wiele ciekawych wątków i 

trochę nawiązując 

 

374 
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00:29:15.621 --> 00:29:16.982 

do Pana wypowiedzi warto by było, 

 

375 

00:29:17.022 --> 00:29:19.123 

żeby każdy to przynajmniej przewertował, 

 

376 

00:29:19.143 --> 00:29:22.605 

jeśli już nie przeczyta dokładnie. 

 

377 

00:29:22.645 --> 00:29:25.848 

Bo rzeczywiście na wiele lat i to sobie odpowiedzmy też 

wprost, 

 

378 

00:29:25.888 --> 00:29:30.111 

Szanowni Państwo, to jest koncepcja działania nie na rok 

 

379 

00:29:30.151 --> 00:29:33.073 

czy nie na dwa, która w mojej ocenie będzie co najmniej 

 

380 

00:29:33.113 --> 00:29:38.637 

dziesięcioletnią perspektywą wyznaczała nam kierunki 

działalności. 

 

381 

00:29:39.237 --> 00:29:42.181 

Więc chyba tyle tytułem mojej odpowiedzi. 

 

382 

00:29:43.622 --> 00:29:45.845 

Panie Przewodniczący, czy widzi Pan jeszcze taką 

potrzebę, 

 

383 

00:29:45.885 --> 00:29:48.007 

że Państwo chcieliby tutaj jeszcze coś dodać? 

 

384 

00:29:48.067 --> 00:29:52.772 

Ja generalnie oczywiście Państwa proszę o przyjęcie tego 

dokumentu. 

 

385 

00:29:52.812 --> 00:29:54.214 

- Dziękuję. 

 

386 

00:29:54.234 --> 00:29:55.495 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

387 

00:29:55.515 --> 00:29:56.737 

Przechodzimy do głosowania. 

 

388 

00:29:56.797 --> 00:29:59.199 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

389 

00:29:59.239 --> 00:30:01.000 

Druk numer 720. 

 

390 

00:30:05.114 --> 00:30:07.676 

Panie Bartku, bo pojawił nam się radny nowy. 

 

391 

00:30:08.076 --> 00:30:10.277 

Na sesji jest obecnych 18 radnych. 

 

392 

00:30:10.337 --> 00:30:11.698 

Myślę, że kliknijmy kworum. 

 

393 

00:30:18.062 --> 00:30:21.124 

Dobra, to głosujemy i za chwilę uzupełnimy. 

 

394 

00:30:39.710 --> 00:30:41.891 

Za 17 radnych. 

 

395 

00:30:41.931 --> 00:30:45.113 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

396 

00:30:45.153 --> 00:30:46.453 

Pojawił nam się nowy radny. 

 

397 

00:30:46.493 --> 00:30:47.774 

Mamy 18 radnych. 

 

398 

00:30:47.834 --> 00:30:50.556 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie kworum. 

 

399 

00:30:50.576 --> 00:30:56.359 

Panie Bartku, jakby Pan włączył, to potwierdzimy 

kworum. 

 

400 

00:30:56.379 --> 00:30:58.720 

Bardzo proszę Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności 

 

401 

00:30:58.740 --> 00:31:01.742 

na dzisiejszej sesji. 
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402 

00:31:01.782 --> 00:31:03.043 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

403 

00:31:03.645 --> 00:31:06.966 

- To, Szanowni Państwo, ponieważ ten punkt jak gdyby 

jest już 

 

404 

00:31:07.026 --> 00:31:09.908 

poddawany pod głosowanie, to ja chciałbym bardzo 

oficjalnie 

 

405 

00:31:09.968 --> 00:31:13.349 

podziękować zarówno Lubuskiemu Trójmiastu, 

 

406 

00:31:13.369 --> 00:31:15.950 

jak i miastu Zielona Góra jako liderowi oraz firmie, 

 

407 

00:31:15.970 --> 00:31:20.012 

która opracowywała ten dokument za nakład pracy, 

 

408 

00:31:20.032 --> 00:31:22.693 

za to jak zostało to profesjonalnie przygotowane. 

 

409 

00:31:22.733 --> 00:31:26.335 

Bo też nasza ocena tego dokumentu jest bardzo wysoka 

pod względem 

 

410 

00:31:26.375 --> 00:31:27.995 

merytorycznym i technicznym. Bardzo dziękuję. 

 

411 

00:31:40.668 --> 00:31:44.782 

- Mamy 18 radnych. 

 

412 

00:31:44.802 --> 00:31:46.163 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

413 

00:31:46.244 --> 00:31:50.647 

druk numer 721 o zmianie uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków 

 

414 

00:31:50.687 --> 00:31:54.570 

formy i zakresu oraz trybu postępowania w sprawie 

udzielenia pomocy 

 

415 

00:31:54.630 --> 00:31:57.352 

uzdolnionym dzieciom i młodzieży szkół podstawowych 

na terenie Gminy 

 

416 

00:31:57.392 --> 00:31:58.493 

Sulechów. 

 

417 

00:31:58.513 --> 00:32:00.715 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

418 

00:32:00.755 --> 00:32:03.000 

w tym punkcie, druk numer 721? 

 

419 

00:32:03.000 --> 00:32:04.818 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

420 

00:32:04.858 --> 00:32:07.520 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

421 

00:32:18.299 --> 00:32:22.342 

Pani Elu, bardzo prosimy o oddanie głosu. 

 

422 

00:32:22.382 --> 00:32:24.163 

Za 18 radnych. 

 

423 

00:32:24.203 --> 00:32:26.084 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

424 

00:32:26.104 --> 00:32:27.965 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

425 

00:32:28.045 --> 00:32:33.069 

druk numer 722 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na 2023 rok. 

 

426 

00:32:33.109 --> 00:32:36.211 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

427 

00:32:36.231 --> 00:32:37.912 

w tym punkcie? 

 

428 

00:32:37.972 --> 00:32:39.753 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 
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429 

00:32:39.793 --> 00:32:42.475 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

430 

00:32:43.075 --> 00:32:51.019 

Druk numer 722 uchwała budżetowa, zmiana. 

 

431 

00:32:51.059 --> 00:32:53.220 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

432 

00:33:02.624 --> 00:33:04.245 

Trzeba kliknąć głosowanie, Pani Krystyno, 

 

433 

00:33:04.265 --> 00:33:13.587 

jak się nie wyświetliło. 

 

434 

00:33:13.667 --> 00:33:15.007 

Za 18 radnych. 

 

435 

00:33:15.067 --> 00:33:17.388 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

436 

00:33:17.428 --> 00:33:18.848 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

437 

00:33:18.908 --> 00:33:23.029 

druk numer 723 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej 

 

438 

00:33:23.069 --> 00:33:25.609 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2023-2035. 

 

439 

00:33:28.930 --> 00:33:31.370 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

440 

00:33:31.390 --> 00:33:32.550 

w tym punkcie? Nie widzę. 

 

441 

00:33:32.570 --> 00:33:34.151 

Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

442 

00:33:34.191 --> 00:33:37.651 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

443 

00:33:37.691 --> 00:33:47.570 

Druk numer 723. 

 

444 

00:33:48.211 --> 00:33:51.393 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

445 

00:33:51.413 --> 00:33:52.754 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

446 

00:33:52.794 --> 00:33:56.557 

druk numer 724 apel w sprawie wystąpienia do 

Ministerstwa Funduszy 

 

447 

00:33:56.597 --> 00:34:00.320 

i Polityki Regionalnej o zmianę wskazanych przez Komitet 

Monitorujący 

 

448 

00:34:00.400 --> 00:34:03.723 

Program Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, 

 

449 

00:34:03.783 --> 00:34:09.127 

Klimat, Środowisko 2021-2027 specyficznych kryteriów 

wyboru projektów 

 

450 

00:34:09.167 --> 00:34:10.700 

dla działania 1.3. 

 

451 

00:34:10.700 --> 00:34:13.731 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

452 

00:34:13.751 --> 00:34:15.695 

w tym punkcie? 

 

453 

00:34:15.735 --> 00:34:17.197 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

454 

00:34:17.237 --> 00:34:29.368 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

455 

00:34:29.508 --> 00:34:30.729 

Za 18 radnych. 
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456 

00:34:30.789 --> 00:34:32.611 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

457 

00:34:32.631 --> 00:34:33.852 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

458 

00:34:33.892 --> 00:34:37.556 

druk numer 725 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

projektu 

 

459 

00:34:37.576 --> 00:34:41.261 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części terenów 

 

460 

00:34:41.281 --> 00:34:42.883 

w obrębie geodezyjnym Nowy Świat. 

 

461 

00:34:42.923 --> 00:34:45.285 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

462 

00:34:45.305 --> 00:34:47.700 

w tym punkcie, druk numer 725? 

 

463 

00:34:47.700 --> 00:34:49.470 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

464 

00:34:50.632 --> 00:34:53.893 

Widzę, Pan Wiesław się zdążył zgłosić. 

 

465 

00:34:57.113 --> 00:35:00.174 

- Ja przepraszam, ale nie wiedziałem, że trzeba wyjść z 

głosowania, 

 

466 

00:35:00.234 --> 00:35:02.455 

żeby zgłosić się do głosu. 

 

467 

00:35:02.535 --> 00:35:04.475 

Panie Burmistrzu, Szanowna Rado, 

 

468 

00:35:04.535 --> 00:35:06.715 

Panie Przewodniczący, chciałem zapytać, 

 

469 

00:35:06.755 --> 00:35:08.656 

czy ta uchwała w ogóle jest potrzebna? 

 

470 

00:35:08.716 --> 00:35:11.696 

Żeby drzewa posadzić, to musi być uchwała 

wprowadzona? 

 

471 

00:35:13.357 --> 00:35:14.397 

- Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

472 

00:35:16.723 --> 00:35:19.385 

- Szanowni Państwo, drzewa w tamtym miejscu rosną. 

 

473 

00:35:19.405 --> 00:35:22.067 

Natomiast ta działka jest działką drogową, 

 

474 

00:35:22.107 --> 00:35:25.470 

co oznacza, że można też spokojnie wystąpić o wycinkę i 

drzew może 

 

475 

00:35:25.490 --> 00:35:27.392 

tam nie być. 

 

476 

00:35:27.412 --> 00:35:29.053 

To taka jest odpowiedź na tak zadane pytanie. 

 

477 

00:35:30.847 --> 00:35:34.129 

Więc chcemy ten pas, który jest zielony zapewnić, 

 

478 

00:35:34.169 --> 00:35:35.990 

że zawsze będzie zielony. 

 

479 

00:35:36.070 --> 00:35:40.073 

To jest niby drobiazg, ale to jest działka drogowa jako 

droga. 

 

480 

00:35:40.093 --> 00:35:42.434 

Mogę Państwu powiedzieć, ja z Panem Damianem 

rozmawiałem wcześniej 

 

481 

00:35:42.474 --> 00:35:44.656 

też na ten temat. 

 

482 

00:35:44.676 --> 00:35:46.137 

Generalnie kiedyś był pomysł taki, 

 

483 

00:35:46.197 --> 00:35:48.878 
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żeby była tam w ogóle alternatywna droga. 

 

484 

00:35:48.918 --> 00:35:51.340 

Czyli powiedzmy teraz ona by przebiegała od ucha 

Warszawskiej 

 

485 

00:35:51.380 --> 00:35:55.462 

w kierunku ulicy tej inwestycyjnej przecinając jak gdyby 

ten teren 

 

486 

00:35:55.482 --> 00:35:56.543 

na dwie części. 

 

487 

00:35:56.583 --> 00:35:59.345 

W naszej ocenie nie jest to już w tej chwili potrzebne, 

 

488 

00:35:59.385 --> 00:36:02.226 

bo mamy tylko jednego inwestora, zajął całą działkę. 

 

489 

00:36:02.266 --> 00:36:07.309 

Nie ma tematu dostępu jakichś tam powiedzmy 

dodatkowych wjazdów 

 

490 

00:36:07.369 --> 00:36:08.930 

i dodatkowego dzielenia. 

 

491 

00:36:08.970 --> 00:36:12.332 

Więc ze wszech miar wydaje się to sensowne. 

 

492 

00:36:12.392 --> 00:36:14.493 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. 

 

493 

00:36:14.553 --> 00:36:15.794 

Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

494 

00:36:15.834 --> 00:36:17.695 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

495 

00:36:17.715 --> 00:36:19.000 

Druk numer 725. 

 

496 

00:36:26.048 --> 00:36:27.450 

Za 18 radnych. 

 

497 

00:36:27.490 --> 00:36:29.592 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

498 

00:36:29.632 --> 00:36:30.933 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

499 

00:36:30.993 --> 00:36:37.640 

druk numer 726 w sprawie trybu i sposobu powoływania 

oraz odwoływania 

 

500 

00:36:37.700 --> 00:36:40.402 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Sulechowie. 

 

501 

00:36:40.442 --> 00:36:42.765 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

502 

00:36:42.785 --> 00:36:44.346 

w tym punkcie? 

 

503 

00:36:44.406 --> 00:36:46.008 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do głosowania. 

 

504 

00:36:46.048 --> 00:36:48.590 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

505 

00:36:48.650 --> 00:36:50.000 

Druk numer 726. 

 

506 

00:36:57.801 --> 00:37:01.222 

Pani Krystyno, bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

507 

00:37:04.364 --> 00:37:06.144 

Za 18 radnych. 

 

508 

00:37:06.204 --> 00:37:08.805 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

509 

00:37:08.845 --> 00:37:10.886 

Tak sobie tutaj żartujemy, że pojawiły się głosy, 

 

510 

00:37:10.926 --> 00:37:16.228 

że za szybko tu. 

 

511 

00:37:16.268 --> 00:37:17.469 
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Zawsze możemy to przerwą nadrobić. 

 

512 

00:37:19.351 --> 00:37:21.512 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

513 

00:37:21.572 --> 00:37:25.775 

druk numer 728 w sprawie rozpatrzenia pisma 

zawierającego żądanie 

 

514 

00:37:25.815 --> 00:37:29.218 

zakupu pojazdu typu bus przez Gminę Sulechów 

przeznaczonego 

 

515 

00:37:29.278 --> 00:37:32.480 

do przewozu dzieci i młodzieży niezbędnego do realizacji 

zajęć 

 

516 

00:37:32.520 --> 00:37:34.301 

sportowych na basenie obiekcie OSiR. 

 

517 

00:37:34.381 --> 00:37:37.224 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

518 

00:37:37.244 --> 00:37:39.585 

w tym punkcie? No i teraz się wydłużyło. 

 

519 

00:37:39.625 --> 00:37:40.966 

Bardzo proszę, Pan radny Jan Rerus. 

 

520 

00:37:57.262 --> 00:37:58.382 

Bardzo proszę, Panie Radny. 

 

521 

00:37:58.542 --> 00:38:00.403 

- Dziękuję. 

 

522 

00:38:00.443 --> 00:38:01.723 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

523 

00:38:01.743 --> 00:38:10.166 

Wysoka Rado, Szanowni Goście, temat busu jest bardzo 

istotnym tematem. 

 

524 

00:38:10.186 --> 00:38:13.827 

Nieraz już żeśmy ten temat rozpatrywali pod względem 

szkoły 

 

525 

00:38:13.867 --> 00:38:20.030 

podstawowej 1 i 3 i zawsze argumenty padały te same w 

sensie takim, 

 

526 

00:38:20.090 --> 00:38:24.992 

że te nasze dzieci trzeba czymś wozić do tego basenu, 

 

527 

00:38:25.012 --> 00:38:26.953 

trzeba przywodzić z powrotem je. 

 

528 

00:38:27.013 --> 00:38:31.475 

One są niecałkiem może wysuszone, szczególnie w 

okresach takich tych 

 

529 

00:38:31.515 --> 00:38:33.916 

jesienno zimowych. 

 

530 

00:38:34.016 --> 00:38:36.297 

Po to mamy ten basen w szczególności. 

 

531 

00:38:36.357 --> 00:38:38.318 

Pierwszym punktem budowy basenu było to, 

 

532 

00:38:38.378 --> 00:38:41.580 

żeby nasze dzieci ze szkół mogły z tego korzystać. 

 

533 

00:38:42.105 --> 00:38:48.491 

Tutaj w zakresie, nie rozpatrujemy czy zakupić ten bus czy 

nie, 

 

534 

00:38:48.511 --> 00:38:52.896 

rozpatrujemy wniosek, który wszedł, 

 

535 

00:38:52.916 --> 00:38:58.661 

nie wiem czy tak mogę powiedzieć, na komisję Skarg, 

 

536 

00:38:58.701 --> 00:39:01.064 

Wniosków i Petycji. 

 

537 

00:39:01.104 --> 00:39:03.946 

Podkreślę, wniosków. 

 

538 

00:39:05.348 --> 00:39:10.171 

Tutaj akurat trudno polemizować z opinią Pani mecenas, 
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539 

00:39:10.211 --> 00:39:13.015 

gdzie uznała, że to nie jest niby petycja. 

 

540 

00:39:14.168 --> 00:39:15.528 

Aczkolwiek ta linia między wnioskiem, 

 

541 

00:39:15.568 --> 00:39:20.249 

a petycją jest bardzo cienka, w szczególności przy takich 

wnioskach. 

 

542 

00:39:20.269 --> 00:39:21.970 

Wydaje mi się, że jest to petycja, 

 

543 

00:39:22.070 --> 00:39:24.050 

ale można uznać ją za wniosek. 

 

544 

00:39:24.070 --> 00:39:26.310 

Jest to petycja, ponieważ służy dobru ogólnemu. 

 

545 

00:39:26.510 --> 00:39:30.151 

Nie jest to coś takiego, że nauczyciele sobie wymyśleli, 

 

546 

00:39:30.171 --> 00:39:35.312 

że chcą mieć jakiś tam samochód do obsługi szkoły, 

 

547 

00:39:35.352 --> 00:39:37.692 

w sensie takim, że dowozu jakiś towarów, 

 

548 

00:39:37.812 --> 00:39:39.213 

usług i tak dalej. 

 

549 

00:39:39.273 --> 00:39:43.994 

To jest do obsługi właściwie naszych pociech. 

 

550 

00:39:44.454 --> 00:39:47.615 

Głównie po to jest, żeby wozić dzieci i myślę też, 

 

551 

00:39:47.675 --> 00:39:50.676 

że na pewno na imprezy sportowe są. 

 

552 

00:39:50.716 --> 00:39:53.176 

To jest jakby cel społeczny. 

 

553 

00:39:53.236 --> 00:39:57.157 

Według mnie wyższy cel społeczny, żeby ten bus był. 

 

554 

00:39:57.217 --> 00:40:02.419 

Pan radny Roman Rakowski będąc dyrektorem dobrze 

wie, 

 

555 

00:40:02.459 --> 00:40:05.800 

że taki sprzęt jest szkole niepotrzebny, 

 

556 

00:40:05.820 --> 00:40:07.180 

on jest wręcz niezbędny. 

 

557 

00:40:07.800 --> 00:40:10.101 

Ja bym rozpatrywał to jako petycję. 

 

558 

00:40:10.141 --> 00:40:12.363 

No dobrze, ale jak komisja uznała, 

 

559 

00:40:12.383 --> 00:40:15.664 

że to nie jest petycja, no to co się stało. 

 

560 

00:40:17.145 --> 00:40:20.727 

Przedstawiono nam projekt uchwały o w zasadzie 

odrzucenia tego. 

 

561 

00:40:20.787 --> 00:40:21.827 

A dlaczego? 

 

562 

00:40:26.670 --> 00:40:28.611 

Jeżeli komisja uznała to, że nie petycja, 

 

563 

00:40:28.671 --> 00:40:32.193 

no to jest Komisja Skarg i Wniosków i uznała to jako 

wniosek. 

 

564 

00:40:32.253 --> 00:40:34.334 

Dlaczego nie rozpatrzyła tego wniosku? 

 

565 

00:40:34.958 --> 00:40:36.398 

Dla mnie jest zastanawiające. 

 

566 

00:40:36.438 --> 00:40:37.699 

Dla mnie jest to niepełne. 

 

567 
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00:40:37.759 --> 00:40:39.599 

Komisja, jeżeli uznała, że to wniosek, 

 

568 

00:40:39.679 --> 00:40:43.180 

powinna rozpatrzyć ten wniosek negatywnie lub 

pozytywnie. 

 

569 

00:40:43.200 --> 00:40:48.682 

Jeżeli by uznała, że pozytywnie, to powinna wnieść 

projekt uchwały 

 

570 

00:40:49.122 --> 00:40:52.043 

do rady miejskiej z zaopiniowaniem go, 

 

571 

00:40:52.103 --> 00:40:54.204 

że opiniuje ten wniosek na przykład, 

 

572 

00:40:54.224 --> 00:40:55.844 

no może negatywnie, ale ja bym widział, 

 

573 

00:40:55.864 --> 00:41:01.306 

że opiniuje go pozytywnie i rada przyjmując taką uchwałę 

wnosi 

 

574 

00:41:02.227 --> 00:41:08.000 

do Burmistrza Sulechowa o ujęcie tego zadania w 

budżecie na rok 2024. 

 

575 

00:41:08.000 --> 00:41:10.354 

Jest to sygnał od rady, że my to chcemy, 

 

576 

00:41:10.434 --> 00:41:11.656 

a tu nie ma nic. 

 

577 

00:41:13.357 --> 00:41:15.960 

Ludzie złożyli, nauczyciele, rodzice, 

 

578 

00:41:16.420 --> 00:41:17.882 

nie wiem, czy tam dzieci się podpisały, 

 

579 

00:41:17.942 --> 00:41:19.143 

złożyli coś. 

 

580 

00:41:19.203 --> 00:41:20.444 

Bardzo tego chcą. 

 

581 

00:41:20.484 --> 00:41:21.926 

Nie wyobrażam sobie, żeby nie było. 

 

582 

00:41:21.966 --> 00:41:24.348 

Jest to potrzebne i wszyscy radni sobie zdają z tego 

sprawę, 

 

583 

00:41:24.388 --> 00:41:28.149 

że jest to potrzebne i jakby tak spływa to. 

 

584 

00:41:28.169 --> 00:41:29.409 

Nie ma nic. 

 

585 

00:41:29.469 --> 00:41:30.750 

Kończymy to niczym. 

 

586 

00:41:30.810 --> 00:41:32.170 

Tak naprawdę niczym. 

 

587 

00:41:32.230 --> 00:41:36.091 

Oddajemy burmistrzowi. To tak samo jakby nauczyciele 

złożyli nawet 

 

588 

00:41:36.431 --> 00:41:39.632 

ustny wniosek do burmistrza czy któryś z radnych ''Panie 

Burmistrzu, 

 

589 

00:41:39.792 --> 00:41:41.853 

potrzebny nam jest bus'', no i Pan burmistrz rozpatrzy. 

 

590 

00:41:42.333 --> 00:41:50.895 

A inną rangę ma dokument, jeżeli by komisja rozpatrzyła 

ten wniosek 

 

591 

00:41:50.995 --> 00:41:57.197 

powiedzmy pozytywnie i Rada Miejska w Sulechowie by 

jakby 

 

592 

00:41:57.317 --> 00:42:02.058 

w cudzysłowie poleciła czy zaopiniowała pozytywnie ten 

wniosek 

 

593 

00:42:02.118 --> 00:42:03.799 

do budżetu, to jest to inna ranga, 

 

594 
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00:42:03.859 --> 00:42:05.880 

bo my później ten budżet będziemy przyjmować. 

 

595 

00:42:05.920 --> 00:42:09.663 

Jeżeli uznamy, że jest to potrzebne, 

 

596 

00:42:09.683 --> 00:42:13.786 

a Pan burmistrz nie przedstawi nam to w projekcie 

uchwały budżetowej, 

 

597 

00:42:13.806 --> 00:42:16.228 

no to jeszcze mamy te narzędzia, że jeszcze możemy z 

Panem 

 

598 

00:42:16.268 --> 00:42:19.110 

burmistrzem podyskutować przy przyjmowaniu projektu 

budżetu. 

 

599 

00:42:19.170 --> 00:42:20.431 

A tak się nic nie dzieje. 

 

600 

00:42:20.451 --> 00:42:27.236 

Nic. W związku z tym ja jestem zdania i o to wnioskuję, 

 

601 

00:42:27.316 --> 00:42:37.294 

żeby ten projekt cofnąć do ponownego rozpatrzenia 

przez komisję. 

 

602 

00:42:37.554 --> 00:42:42.218 

Dziękuję. 

 

603 

00:42:42.258 --> 00:42:43.499 

- Bardzo proszę, Pani radna Elżbieta Musiałek. 

 

604 

00:42:43.719 --> 00:42:48.504 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

605 

00:42:48.544 --> 00:42:54.629 

Wysoka Rado, zaproszeni Goście, odniosę się do 

wypowiedzi Pana Jana Rerusa. 

 

606 

00:42:54.669 --> 00:43:02.787 

Panie Janie, petycja, która do nas wpłynęła do naszej 

komisji 

 

607 

00:43:02.828 --> 00:43:06.249 

i rozpatrywaliśmy ją jako petycję, 

 

608 

00:43:06.309 --> 00:43:10.192 

tak, więc została uznana jako nie petycja, 

 

609 

00:43:10.292 --> 00:43:12.713 

a wniosek. 

 

610 

00:43:12.773 --> 00:43:16.215 

I też wydaje mi się, może mnie tu Pani mecenas poprawi, 

 

611 

00:43:16.995 --> 00:43:20.578 

że w tym momencie pracowaliśmy nad petycją. 

 

612 

00:43:20.658 --> 00:43:26.441 

Uznaliśmy to w uzasadnieniu, że należałoby to nazwać 

wnioskiem. 

 

613 

00:43:26.481 --> 00:43:31.504 

Nie negujemy w żadnym przypadku, że jest to bus 

niepotrzebny, 

 

614 

00:43:31.585 --> 00:43:34.747 

on owszem jest potrzebny i też nie negujemy, 

 

615 

00:43:34.787 --> 00:43:38.149 

czy to jest na zakup busa do wożenia żywności, 

 

616 

00:43:38.189 --> 00:43:39.670 

jak Pan to określił, czy dzieci. 

 

617 

00:43:41.068 --> 00:43:45.952 

Tak czy owak taki zakup musi też być wnioskowany. 

 

618 

00:43:46.012 --> 00:43:49.755 

Nie ma znaczenia do czego on jest potrzebny. 

 

619 

00:43:49.875 --> 00:43:53.558 

Tu rzeczywiście ma Pan stuprocentową rację, 

 

620 

00:43:53.618 --> 00:43:57.240 

tak jak i komisja nasza się też zgodziła, 

 

621 

00:43:57.280 --> 00:43:58.621 

że ten bus jest potrzebny. 
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622 

00:43:58.982 --> 00:44:03.325 

W związku z tym apelujemy też do Pana burmistrza, 

 

623 

00:44:03.385 --> 00:44:08.750 

żeby ujął to w budżecie na przyszły rok zakup tego busa. 

 

624 

00:44:08.790 --> 00:44:11.572 

Także z naszej strony wydaje mi się, 

 

625 

00:44:11.812 --> 00:44:14.955 

dopełniliśmy wszystkich formalności. 

 

626 

00:44:14.995 --> 00:44:17.417 

Możecie się Państwo z tym nie zgadzać. 

 

627 

00:44:17.497 --> 00:44:20.880 

Ale wydaje mi się, że jest tu też jeszcze taka furtka, 

 

628 

00:44:20.920 --> 00:44:25.625 

że do końca września są składane wnioski do budżetu na 

przyszły rok. 

 

629 

00:44:26.365 --> 00:44:30.349 

I też tu zwracamy się do rodziców, do szkoły, 

 

630 

00:44:30.369 --> 00:44:32.492 

do Pana dyrektora szkoły o to, 

 

631 

00:44:32.552 --> 00:44:35.254 

żeby z takim wnioskiem na formularzu, 

 

632 

00:44:35.294 --> 00:44:39.539 

który jest dostępny w gminie złożyli takie pismo. 

 

633 

00:44:39.559 --> 00:44:41.881 

Myślę, że nie będzie to tak jak Pan mówi, 

 

634 

00:44:41.921 --> 00:44:46.246 

że Pan burmistrz gdzieś może to nie wiem nie zgłosić 

 

635 

00:44:46.286 --> 00:44:47.807 

czy nie zaproponować do budżetu. 

 

636 

00:44:47.827 --> 00:44:50.526 

Myślę, że tak, jeżeli uważa Pan, 

 

637 

00:44:50.566 --> 00:44:54.851 

że nadal mamy nad tym pracować, nam nie zależy, 

 

638 

00:44:54.871 --> 00:44:58.135 

my możemy pracować nad tym i po prostu będzie 

wniosek, 

 

639 

00:44:58.155 --> 00:44:59.877 

rozpatrzymy to jako wniosek. 

 

640 

00:44:59.937 --> 00:45:01.959 

Dziękuję. 

 

641 

00:45:02.039 --> 00:45:04.582 

- Dziękuję. Ja myślę, że co do zasady powinniśmy uznać, 

 

642 

00:45:04.622 --> 00:45:07.065 

że ten wniosek tak czy siak został złożony i nie 

powinniśmy już 

 

643 

00:45:07.105 --> 00:45:09.207 

oczekiwać, że kolejny nam ktoś złoży wniosek. 

 

644 

00:45:13.901 --> 00:45:17.003 

Znaczy inaczej, my co do zasady możemy rozpatrzyć tą 

meritum gdzieś 

 

645 

00:45:17.043 --> 00:45:19.064 

tam przy układaniu budżetu i nie powinniśmy oczekiwać, 

 

646 

00:45:19.084 --> 00:45:21.826 

żeby jeszcze raz to wpłynęło do nas. 

 

647 

00:45:21.846 --> 00:45:23.106 

Mamy sygnał. 

 

648 

00:45:23.147 --> 00:45:30.691 

Zastanowimy się. 

 

649 

00:45:30.851 --> 00:45:32.652 

Dobrze. Pani radna Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, 

 

650 
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00:45:32.692 --> 00:45:35.046 

bardzo proszę. 

 

651 

00:45:35.086 --> 00:45:37.112 

A, jeszcze ad vocem nam się tu pojawiło. 

 

652 

00:45:37.152 --> 00:45:38.215 

Bardzo proszę, Pan radny Jan Rerus. 

 

653 

00:45:38.757 --> 00:45:39.820 

- Dziękuję. 

 

654 

00:45:39.840 --> 00:45:41.946 

Ja tylko słowo do Pani przewodniczącej. 

 

655 

00:45:42.612 --> 00:45:48.437 

Tak, ja zauważyłem, że tam komisja nie negowała tego 

busu zakupu. 

 

656 

00:45:48.477 --> 00:45:54.522 

Chciałem powiedzieć tylko, że Pani mecenas jakby tam 

wyraźnie się 

 

657 

00:45:54.562 --> 00:45:58.865 

określiła i to popieram, że nie tytuł pisma, 

 

658 

00:45:58.945 --> 00:46:02.909 

bo Pani przewodnicząca mówi, że rozpatrywali to jako 

jako petycję, 

 

659 

00:46:02.969 --> 00:46:06.792 

nie tytuł pisma, a treść pisma świadczy i to jest normalna 

praktyka. 

 

660 

00:46:06.812 --> 00:46:10.775 

Jeżeli treść pisma świadczy według komisji, 

 

661 

00:46:10.815 --> 00:46:12.349 

że to jest wniosek. 

 

662 

00:46:12.389 --> 00:46:14.794 

To moim zdaniem trzeba rozpatrzeć to jako wniosek i 

koniec. 

 

663 

00:46:14.874 --> 00:46:17.138 

Nie zostawić to bez odpowiedzi. 

 

664 

00:46:17.158 --> 00:46:19.041 

Natomiast jeszcze do Pana przewodniczącego, 

 

665 

00:46:19.081 --> 00:46:20.223 

bo mówił. 

 

666 

00:46:20.284 --> 00:46:21.626 

Oczywiście, że nikt chyba nie zakłada, 

 

667 

00:46:21.646 --> 00:46:28.242 

żeby składać drugiego wniosku, Ale wniosek przez 

komisję powinien być 

 

668 

00:46:28.302 --> 00:46:33.928 

w jakiś sposób zaopiniowany i przez radę później przyjęty 

w postaci 

 

669 

00:46:34.008 --> 00:46:39.693 

uchwały co rada w tym względzie by chciała zrobić. 

 

670 

00:46:39.713 --> 00:46:40.814 

Jakie jest stanowisko rady. 

 

671 

00:46:40.854 --> 00:46:44.478 

Dziękuję. A teraz teraz tego stanowiska nie będzie. 

 

672 

00:46:44.538 --> 00:46:47.321 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pani radna Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak. 

 

673 

00:46:48.811 --> 00:46:55.256 

- Proszę Państwa, sprawa zakupu busa do szkoły jest 

sprawą 

 

674 

00:46:55.336 --> 00:46:56.757 

bezdyskusyjną. 

 

675 

00:46:56.797 --> 00:46:59.579 

Nie ma w ogóle o czym dyskutować. 

 

676 

00:46:59.719 --> 00:47:04.142 

Pierwsza sprawa to jest taka, że ten wniosek w formie 

apelu trafił 

 

677 
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00:47:04.202 --> 00:47:07.103 

do komisji. 

 

678 

00:47:07.143 --> 00:47:09.266 

Komisja wyraziła swoje stanowisko i słusznie, 

 

679 

00:47:09.306 --> 00:47:13.652 

bo poszła po linii obowiązującego prawa. 

 

680 

00:47:13.732 --> 00:47:18.820 

Wskazała, że ci, którzy pisali ten apel nie muszą takich 

rzeczy 

 

681 

00:47:18.860 --> 00:47:21.183 

wiedzieć. To musimy to brać pod uwagę. 

 

682 

00:47:21.303 --> 00:47:29.308 

Ale owoc pracy tej komisji jest taki, 

 

683 

00:47:29.348 --> 00:47:30.929 

że to jest wniosek. 

 

684 

00:47:30.969 --> 00:47:34.932 

Jest też wspomniane, że to leży w kompetencji 

burmistrza, 

 

685 

00:47:34.972 --> 00:47:39.114 

że adresatem powinien być burmistrz i jest burmistrz tym 

adresatem. 

 

686 

00:47:39.154 --> 00:47:45.158 

To burmistrz przedstawia nam projekt uchwały 

budżetowej na następny 

 

687 

00:47:45.198 --> 00:47:53.230 

rok. I ja mam proste pytanie, czy Pan burmistrz ten 

wniosek uwzględni 

 

688 

00:47:53.250 --> 00:47:55.832 

w następnej perspektywie budżetu? 

 

689 

00:47:55.872 --> 00:48:02.120 

Jeżeli uwzględni, to my w ogóle nie mamy tutaj jak gdyby 

żadnego sporu. 

 

690 

00:48:02.180 --> 00:48:04.021 

będzie przez radnych, przynajmniej przez większość, 

 

691 

00:48:04.301 --> 00:48:07.703 

a już na pewno przez mój klub zaakceptowany 

pozytywnie. 

 

692 

00:48:07.783 --> 00:48:12.105 

Bus jest do kupienia i musi być kupiony. 

 

693 

00:48:12.205 --> 00:48:18.247 

Jak to zrobimy, to wtedy wszyscy radni będziemy nad tym 

debatować. 

 

694 

00:48:18.267 --> 00:48:20.288 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan radny Wojciech Szefner. 

 

695 

00:48:22.335 --> 00:48:23.557 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rada, 

 

696 

00:48:23.597 --> 00:48:26.420 

Panie Burmistrzu, Szanowni Goście, 

 

697 

00:48:26.460 --> 00:48:29.384 

ja chciałem tutaj wesprzeć Panią przewodniczącą Komisji 

Skarg, 

 

698 

00:48:29.404 --> 00:48:30.965 

Wniosków i Petycji. 

 

699 

00:48:31.025 --> 00:48:33.789 

Również jestem członkiem tej komisji. 

 

700 

00:48:33.829 --> 00:48:36.192 

I, Szanowni Państwo, bo zdajemy sobie sprawę, 

 

701 

00:48:36.232 --> 00:48:40.477 

że nie mówię o radnych, ale może nie wszyscy wiedzą co 

jest w tym 

 

702 

00:48:40.517 --> 00:48:44.739 

dokumencie zapisane, bo po raz pierwszy chyba nam 

powstało tak długie 

 

703 

00:48:44.799 --> 00:48:48.960 

uzasadnienie, gdzie chcieliśmy wyrazić zarówno przepisy 

prawne, 
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704 

00:48:48.980 --> 00:48:51.621 

jak i to z czym się mierzyliśmy. 

 

705 

00:48:51.681 --> 00:48:53.002 

Fakt faktem, że wszystkie petycje, 

 

706 

00:48:53.022 --> 00:48:56.403 

wnioski, tak jak Pan Jan Rerus, Pan radny wspomniał, 

 

707 

00:48:56.443 --> 00:49:00.384 

muszą trafić z automatu do tej naszej komisji. 

 

708 

00:49:00.404 --> 00:49:02.805 

Natomiast my mamy zawsze jeden główny dylemat, 

 

709 

00:49:02.865 --> 00:49:04.946 

czy to jest faktycznie petycja, czy to jest wniosek. 

 

710 

00:49:05.360 --> 00:49:07.881 

No i przyjęliśmy tutaj wspólnie w komisji, 

 

711 

00:49:07.921 --> 00:49:10.401 

że generalnie chyba dwie petycje, chyba żeśmy tak 

naprawdę 

 

712 

00:49:10.442 --> 00:49:12.322 

rozpatrywali, które uznaliśmy jako petycję. 

 

713 

00:49:12.362 --> 00:49:16.643 

Wszystkie pozostałe dużo bardziej nam wskazywały 

wniosku. 

 

714 

00:49:16.683 --> 00:49:20.765 

I, Szanowni Państwo, my tutaj nie stwierdzamy być może 

tak jak 

 

715 

00:49:20.805 --> 00:49:23.345 

niektórzy by chcieli wprost, czy to jest zasadne, 

 

716 

00:49:23.405 --> 00:49:26.346 

czy niezasadne. My tego słowa ani razu nie użyliśmy ani 

jednego, 

 

717 

00:49:26.366 --> 00:49:30.928 

ani drugiego. My tylko wskazujemy, że przy 

konstruowaniu budżetu tak 

 

718 

00:49:30.969 --> 00:49:34.171 

naprawdę tym autorem jest Pan burmistrz, 

 

719 

00:49:34.231 --> 00:49:38.174 

a nie Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i to jest bardzo 

ładnie ujęte 

 

720 

00:49:38.234 --> 00:49:41.076 

w uzasadnieniu i to kierujemy też w uchwale. 

 

721 

00:49:41.137 --> 00:49:46.421 

Jeżeli tutaj są jakiekolwiek dylematy tych Państwa, 

 

722 

00:49:46.461 --> 00:49:49.823 

czyli autorów tej petycji czy tegoż wniosku, 

 

723 

00:49:49.843 --> 00:49:53.226 

to ja pozwolę sobie krótki fragment zacytować na 

ostatniej stronie 

 

724 

00:49:53.286 --> 00:49:55.208 

uzasadnienia. 

 

725 

00:49:55.248 --> 00:49:58.030 

Niezależnie jednak od powyższego należy zauważyć, 

 

726 

00:49:58.070 --> 00:50:01.193 

że w złożonym wniosku podniesione zostało istotne i 

ważne dla 

 

727 

00:50:01.233 --> 00:50:03.995 

mieszkańców Gminy Sulechów zagadnienie zmierzające 

do poprawy 

 

728 

00:50:04.015 --> 00:50:07.378 

bezpieczeństwa i usprawnienia możliwości 

przemieszczania się przez 

 

729 

00:50:07.438 --> 00:50:10.521 

uczniów szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest 

 

730 

00:50:10.541 --> 00:50:14.544 
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Gmina Sulechów na basen i jako taki winien podlegać 

wnikliwej 

 

731 

00:50:14.585 --> 00:50:18.088 

i szczegółowej analizie przez organ właściwy do jego 

rozpoznania, 

 

732 

00:50:18.128 --> 00:50:20.510 

na przykład przy konstruowaniu budżetu Gminy 

Sulechów. 

 

733 

00:50:21.130 --> 00:50:24.592 

Jak Państwo doskonale wiedzą, Pan burmistrz również 

zabierał głos 

 

734 

00:50:24.632 --> 00:50:28.653 

w tej kwestii i też odpowiadał wnioskodawcom, 

 

735 

00:50:28.693 --> 00:50:29.834 

zabierając głos w tej kwestii. 

 

736 

00:50:29.854 --> 00:50:34.195 

Więc ja tutaj naprawdę nie widzę żadnego uchybienia ze 

strony komisji. 

 

737 

00:50:34.355 --> 00:50:37.137 

Tutaj wniosek będzie oczywiście może trafić z powrotem. 

 

738 

00:50:37.157 --> 00:50:40.798 

Natomiast nie wiem, czy członkowie komisji chcieliby. 

 

739 

00:50:40.938 --> 00:50:42.278 

My mamy obowiązek, Szanowni Państwo, 

 

740 

00:50:42.318 --> 00:50:43.838 

przedstawić Państwu projekt uchwały. 

 

741 

00:50:43.858 --> 00:50:45.279 

Jeżeli Państwo uznacie coś innego, 

 

742 

00:50:45.319 --> 00:50:47.659 

no to można tutaj, nie wiem, pozmieniać, 

 

743 

00:50:47.739 --> 00:50:48.880 

trafi to z powrotem. 

 

744 

00:50:48.900 --> 00:50:52.761 

Tylko nie wiem, co my później w komisji mamy 

pozmieniać w tym 

 

745 

00:50:52.801 --> 00:50:57.962 

projekcie, jeżeli głos żeśmy zebrali dosyć jasno i 

klarownie. Dziękuję bardzo. 

 

746 

00:50:58.391 --> 00:51:01.073 

- Ja myślę, że radnemu Janowi chodzi o to, 

 

747 

00:51:01.134 --> 00:51:04.556 

żeby skoro komisja uznała, że to nie jest petycja i 

wniosek, 

 

748 

00:51:04.596 --> 00:51:07.339 

to rozpatrzyła to jako wniosek i podjęła decyzję, 

 

749 

00:51:07.359 --> 00:51:10.462 

rekomenduje albo nie rekomenduje. 

 

750 

00:51:10.542 --> 00:51:11.562 

O to chodzi. 

 

751 

00:51:11.582 --> 00:51:12.744 

Tak dobrze zrozumiałem. 

 

752 

00:51:12.784 --> 00:51:14.565 

Pan radny zresztą zgłasza się ad vocem, 

 

753 

00:51:14.605 --> 00:51:15.606 

zaraz pewnie uszczegółowi. 

 

754 

00:51:17.364 --> 00:51:18.525 

- Dziękuję bardzo. 

 

755 

00:51:18.565 --> 00:51:22.446 

Pan przewodniczący to ujął w krótkich słowach tak jak 

powinno być. 

 

756 

00:51:24.067 --> 00:51:29.468 

Ja powiem tak, cieszę się, że jest takie stanowisko komisji 

 

757 

00:51:29.529 --> 00:51:31.989 

i radnych, że ten bus jest potrzebny. 
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758 

00:51:32.009 --> 00:51:33.430 

To uzasadnienie czytałem. 

 

759 

00:51:33.450 --> 00:51:37.851 

Oczywiście jest tam napisane, ale tak pod względem 

takim formalnym. 

 

760 

00:51:37.911 --> 00:51:40.677 

Posłuchajcie Państwo. 

 

761 

00:51:40.758 --> 00:51:41.998 

Składa petycję. 

 

762 

00:51:42.038 --> 00:51:43.299 

Komisja mówi, to nie jest petycja, 

 

763 

00:51:43.339 --> 00:51:44.860 

to jest wniosek. 

 

764 

00:51:44.900 --> 00:51:46.561 

Powtórzę, jest to Komisja Skarg, 

 

765 

00:51:46.581 --> 00:51:47.681 

Wniosków i Petycji. 

 

766 

00:51:47.741 --> 00:51:49.022 

Jest wniosek. 

 

767 

00:51:49.062 --> 00:51:54.265 

No i co komisja mówi w §2 w protokole uchwały. 

 

768 

00:51:54.345 --> 00:51:58.787 

I przekazuje przedmiotowe pismo do rozpatrzenia według 

właściwości 

 

769 

00:51:59.107 --> 00:52:00.108 

do Burmistrza Sulechowa. 

 

770 

00:52:00.148 --> 00:52:01.508 

Czyli komisja nam mówi, że tak, 

 

771 

00:52:03.009 --> 00:52:05.971 

wpłynął do nich wniosek, ona go nie rozpatrzyła. 

 

772 

00:52:06.863 --> 00:52:09.724 

Tak tu jest. Nie rozpatrzyła tego wniosku tylko oddała 

burmistrzowi. 

 

773 

00:52:10.224 --> 00:52:11.784 

A od czego jest komisja. 

 

774 

00:52:11.924 --> 00:52:13.065 

Nie będę się wyrażał. 

 

775 

00:52:13.105 --> 00:52:14.945 

Jest od rozpatrzenia tego wniosku. 

 

776 

00:52:14.965 --> 00:52:16.806 

Jeżeli uznała, że nie jest to petycja, 

 

777 

00:52:16.846 --> 00:52:18.186 

to dla mnie rozpatrzenie. 

 

778 

00:52:18.226 --> 00:52:20.687 

I to co powiedział Pan przewodniczący o to chodzi, 

 

779 

00:52:20.747 --> 00:52:23.167 

że powinna rozpatrzyć ten wniosek jak uzna, 

 

780 

00:52:23.187 --> 00:52:28.669 

że nie petycja i zarekomendować negatywnie lub 

pozytywnie potrzebę 

 

781 

00:52:28.729 --> 00:52:33.050 

tego, to co zrobiła słusznie zresztą i ładnie w 

uzasadnieniu. 

 

782 

00:52:33.796 --> 00:52:36.540 

Jakby tak napisała, że rekomenduje to do zakupu, 

 

783 

00:52:36.620 --> 00:52:38.482 

byłbym usatysfakcjonowany. 

 

784 

00:52:38.522 --> 00:52:41.085 

Ponieważ komisja nie rozpatruje tylko petycji i skarg, 

 

785 

00:52:41.186 --> 00:52:44.510 

ale również wnioski, jeżeli takie do niej wpłyną. 
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786 

00:52:44.550 --> 00:52:47.614 

Z projektu uchwały wychodzi jednoznacznie, 

 

787 

00:52:48.399 --> 00:52:52.342 

że komisja wniosku nie rozpatrzyła. 

 

788 

00:52:52.362 --> 00:52:54.783 

No i co, mam głosować za nierozpatrzeniem wniosku? 

 

789 

00:52:54.863 --> 00:52:58.465 

No tak jest napisane w §2, jak się wczytam. 

 

790 

00:52:58.485 --> 00:53:00.326 

W związku z tym wydaje mi się, 

 

791 

00:53:00.366 --> 00:53:06.110 

że powinno to wrócić do komisji i komisja powinna 

zarekomendować ten wniosek. 

 

792 

00:53:06.130 --> 00:53:07.551 

Najlepiej jak pozytywnie by było. 

 

793 

00:53:07.611 --> 00:53:10.433 

I o to mi chodzi. To jest pod względem formalnym tak to 

powinno 

 

794 

00:53:10.453 --> 00:53:11.893 

wyglądać. Dziękuję. 

 

795 

00:53:11.994 --> 00:53:14.375 

- Dziękuję bardzo. Proszę ad vocem Pan radny Roman 

Rakowski. 

 

796 

00:53:15.787 --> 00:53:18.109 

- Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu, 

 

797 

00:53:18.149 --> 00:53:22.552 

Szanowni Państwo, Panie Radny, członku komisji, 

 

798 

00:53:22.592 --> 00:53:27.895 

Panie Wojtku, cytował Pan przed chwileczką fragment 

uzasadnienia. 

 

799 

00:53:27.915 --> 00:53:32.839 

Gdyby Pan był łaskawy przeczytać jeszcze pierwsze zdanie 

z tego 

 

800 

00:53:32.899 --> 00:53:34.980 

wniosku, bardzo bym prosił w tej chwili, 

 

801 

00:53:35.020 --> 00:53:39.784 

to się odniosę do tego, żeby wszyscy zrozumieli z 

uzasadnienia, 

 

802 

00:53:39.824 --> 00:53:41.725 

co Pan czytał, co Pan zacytował. 

 

803 

00:53:44.360 --> 00:53:46.021 

Tak, to co Pan czytał. 

 

804 

00:53:46.061 --> 00:53:51.985 

Proszę przeczytać i się odniosę do tego. 

 

805 

00:53:52.025 --> 00:53:53.746 

- Ten sam tekst, rozumiem? 

 

806 

00:53:53.766 --> 00:53:56.268 

Niezależnie jednak od powyższego należy zauważyć, 

 

807 

00:53:56.288 --> 00:53:57.368 

że w złożonym wniosku (...) 

 

808 

00:53:57.528 --> 00:54:00.491 

- Dziękuję bardzo. 

 

809 

00:54:00.551 --> 00:54:02.672 

Proszę zwrócić uwagę co tu Pan przeczytał. 

 

810 

00:54:02.712 --> 00:54:05.493 

Niezależnie od tego złożonego wniosku. 

 

811 

00:54:05.533 --> 00:54:09.094 

Rozpatrywaliście petycję i odrzuciliście to jako petycja. 

 

812 

00:54:09.154 --> 00:54:12.035 

Piszecie, że o złożony wniosek. 

 

813 

00:54:12.075 --> 00:54:15.276 

To komisja powinna się zdecydować, czy to jest wniosek, 
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814 

00:54:15.316 --> 00:54:17.616 

czy to jest petycja, tak? 

 

815 

00:54:17.636 --> 00:54:20.597 

No bo mówicie niezależnie od złożonego wniosku, 

 

816 

00:54:20.677 --> 00:54:23.838 

a nie piszecie, że niezależnie od złożonej petycji i tak 

dalej. 

 

817 

00:54:25.059 --> 00:54:27.699 

Dlatego tutaj oczywiście to jest gra słów. 

 

818 

00:54:27.940 --> 00:54:29.120 

Tak, Panie Wojtku? To jest gra słów. 

 

819 

00:54:29.793 --> 00:54:31.374 

Ale tak to ujęliście. 

 

820 

00:54:31.394 --> 00:54:34.715 

Dlatego tutaj radny Rerus wyraźnie mówił, 

 

821 

00:54:34.735 --> 00:54:41.819 

żeby komisja zajęła się tym wnioskiem jeszcze raz i 

napisać to 

 

822 

00:54:41.859 --> 00:54:47.081 

zasadnie. Ale, proszę Państwa, druga strona tego medalu 

to wygląda 

 

823 

00:54:47.101 --> 00:54:48.802 

w ten sposób, że przecież my jako radni, 

 

824 

00:54:49.943 --> 00:54:53.866 

jako kluby radnych będziemy składali wnioski do budżetu. 

 

825 

00:54:53.886 --> 00:54:58.971 

Jeżeli tak wszyscy tutaj gremialnie, prawie że wyrażamy 

wolę, 

 

826 

00:54:59.031 --> 00:55:04.916 

żeby ten bus zakupić, to jaki problem złożyć wniosek do 

Pana 

 

827 

00:55:04.956 --> 00:55:08.519 

burmistrza o ujęcie tego w projekcie budżetu i 

przegłosować ten 

 

828 

00:55:08.559 --> 00:55:12.863 

projekt wspólnie by ująć to w 2024 roku? 

 

829 

00:55:12.883 --> 00:55:16.006 

Można to zrobić? Można. 

 

830 

00:55:16.046 --> 00:55:20.011 

Ja rozumiem, że później inaczej matematycznie to będzie 

wyglądało, 

 

831 

00:55:20.051 --> 00:55:25.299 

bo trzeba będzie tam pewne decyzje podejmować z 

różnych względów, 

 

832 

00:55:25.319 --> 00:55:26.520 

nie będę mówił jakich. 

 

833 

00:55:26.560 --> 00:55:29.144 

Ale w tej chwili jeżeli publicznie się deklarujemy, 

 

834 

00:55:29.164 --> 00:55:30.246 

to trzeba dotrzymać słowa. 

 

835 

00:55:33.569 --> 00:55:37.672 

O potrzebie tego busa, to już chyba nie trzeba mówić, 

 

836 

00:55:37.732 --> 00:55:40.654 

bo wszyscy wiedzą. Ja bym chciał jeszcze tylko zwrócić 

uwagę jak 

 

837 

00:55:40.694 --> 00:55:43.036 

dyskutujemy na ten temat, że, 

 

838 

00:55:43.056 --> 00:55:45.978 

Panie Burmistrzu, należałoby wziąć pod uwagę również 

dzieci wiejskie. 

 

839 

00:55:46.700 --> 00:55:52.865 

Bo my cały czas mówimy o dowozie do basenu tych 

naszych dzieci 

 

840 

00:55:52.905 --> 00:55:55.406 
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z obszaru miejskiego, ale nasze dzieci są również z 

obszaru 

 

841 

00:55:55.426 --> 00:55:57.788 

wiejskiego i trzeba by też się na tym zastanowić, 

 

842 

00:55:57.808 --> 00:55:59.609 

bo to jest też poważny problem. 

 

843 

00:55:59.649 --> 00:56:02.251 

Dlatego ja wiem, że jest w jakiś sposób rozwiązywany, 

 

844 

00:56:02.311 --> 00:56:06.400 

ale jeżeli chcemy objąć opieką, to trzeba by 

 

845 

00:56:06.400 --> 00:56:09.600 

było się zastanowić nad całością. Dziękuję bardzo. 

 

846 

00:56:09.600 --> 00:56:12.338 

- To tak można dodać, że jak już ten CUW jest powołany, 

 

847 

00:56:12.378 --> 00:56:15.740 

to powinniśmy się zastanowić, czy w ogóle busy mają być 

szkoły, 

 

848 

00:56:15.800 --> 00:56:17.601 

czy nie powinny być dla wszystkich. 

 

849 

00:56:17.641 --> 00:56:19.522 

To znaczy ustalamy, że jest potrzebnych, nie wiem, 

 

850 

00:56:19.842 --> 00:56:22.600 

trzy busy i te trzy busy mają służyć całej 

 

851 

00:56:22.600 --> 00:56:25.500 

społeczności lokalnej, nie szkole podstawowej nr 1, 3, 

 

852 

00:56:25.500 --> 00:56:28.785 

2, wszystkim szkołom i wiejskim i miejskim. 

 

853 

00:56:29.525 --> 00:56:32.186 

Może warto rozpoznać całą potrzebę. 

 

854 

00:56:38.478 --> 00:56:42.621 

Ale ja co do zasady rozumiem i generalnie jestem 

przeciwny 

 

855 

00:56:42.661 --> 00:56:45.422 

odejmowania sobie jako radnemu jakichkolwiek 

kompetencji co 

 

856 

00:56:45.442 --> 00:56:47.003 

do rozpatrywania wniosków. 

 

857 

00:56:47.063 --> 00:56:49.085 

A tutaj widzę, że komisja poszła w tym kierunku. 

 

858 

00:56:49.125 --> 00:56:51.626 

Jak się wczytuję, to mam duże wątpliwości. 

 

859 

00:56:51.666 --> 00:56:53.387 

Ale jeszcze chciałbym Panią mecenas usłyszeć, 

 

860 

00:56:54.288 --> 00:56:57.750 

ale to za chwilę. Bo jeszcze dajmy radnym się tutaj 

wypowiedzieć. 

 

861 

00:56:57.830 --> 00:56:59.751 

Bardzo proszę, Pan radny Wojciech Szefner ad vocem. 

 

862 

00:57:02.112 --> 00:57:04.773 

- Dziękuję. To teraz do kolegi Pana Romana Rakowskiego. 

 

863 

00:57:04.833 --> 00:57:08.555 

Ja oczywiście się zgadzam z tym co cytowałem. 

 

864 

00:57:08.695 --> 00:57:11.977 

Panie Radny, cytat jest strony ostatniej uzasadnienia, 

 

865 

00:57:12.017 --> 00:57:15.078 

a trzy wcześniejsze mówią czemu tu jest słowo wniosek, 

 

866 

00:57:15.098 --> 00:57:18.360 

bo komisja uznała, że to nie jest petycja tylko wniosek. 

 

867 

00:57:18.400 --> 00:57:19.820 

Dlatego w tym zdaniu błędu nie ma. 

 

868 

00:57:19.860 --> 00:57:22.342 
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Myśmy tak to stwierdzili i uznali to. 

 

869 

00:57:22.422 --> 00:57:32.354 

Reszta się zgadza. 

 

870 

00:57:32.375 --> 00:57:35.176 

Proszę zapoznać się z całym uzasadnieniem od początku. 

 

871 

00:57:35.216 --> 00:57:42.842 

Myśmy dostali petycję i stwierdziliśmy, że nie jest to 

petycja tylko wniosek. 

 

872 

00:57:42.922 --> 00:57:44.143 

Nie odrzuciliśmy. 

 

873 

00:57:44.183 --> 00:57:46.604 

Proszę nie używać takich słów, bardzo Państwa proszę. 

 

874 

00:57:46.644 --> 00:57:49.006 

Tam nie ma, że jest niezasadne czy zasadne. 

 

875 

00:57:49.066 --> 00:57:51.428 

Komisja uznała się za niewłaściwą. 

 

876 

00:57:51.468 --> 00:57:54.190 

Przed chwilką Pan też powiedział, że jako kluby będziemy 

składać 

 

877 

00:57:54.230 --> 00:57:56.791 

wnioski. Do kogo? Do rady czy do burmistrza? 

 

878 

00:57:56.831 --> 00:57:58.230 

Do burmistrza. 

 

879 

00:57:58.270 --> 00:58:01.878 

I Pan przewodniczący też stwierdził, że tak jakby któryś z 

radnych 

 

880 

00:58:01.938 --> 00:58:03.502 

odebrał Panu przewodniczącemu głos, 

 

881 

00:58:04.400 --> 00:58:05.821 

tak jakby w decydowaniu. 

 

882 

00:58:05.861 --> 00:58:08.941 

Panie Przewodniczący, no przecież my mamy obowiązek 

przedłożyć 

 

883 

00:58:08.981 --> 00:58:09.982 

projekt uchwały. 

 

884 

00:58:10.002 --> 00:58:11.862 

Przed chwilką słyszymy, że Państwo cofacie. 

 

885 

00:58:11.902 --> 00:58:15.003 

Czyli co? My mamy teraz zmienić swój głos jako 

członkowie komisji, 

 

886 

00:58:15.023 --> 00:58:16.163 

jako radni? 

 

887 

00:58:21.465 --> 00:58:26.366 

- Panie Radny, co do zasady problem dotyczy według 

mnie tego, 

 

888 

00:58:26.426 --> 00:58:29.187 

że jeżeli komisja uznała, że to nie jest petycja i wniosek, 

 

889 

00:58:29.607 --> 00:58:31.708 

to radny Jan Rerus oczekiwał tego, 

 

890 

00:58:31.748 --> 00:58:34.909 

żeby przyszła uchwała, która rozpatruje ten wniosek, 

 

891 

00:58:34.949 --> 00:58:37.829 

traktuje to jako wniosek i rozpatruje wniosek. 

 

892 

00:58:37.889 --> 00:58:42.951 

Ale Pan radny wywodzi to z samej nazwy komisji, 

 

893 

00:58:42.991 --> 00:58:44.731 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

894 

00:58:44.771 --> 00:58:47.772 

Skoro taka nazwa jest to jeżeli uznajemy, 

 

895 

00:58:47.812 --> 00:58:51.173 

że to jest wniosek to pytanie, czy ten wniosek nie 

powinna komisja rozpatrzyć. 

 

896 
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00:58:53.534 --> 00:58:56.400 

- Halo, proszę Państwa, niech wpłynie wniosek. 

 

897 

00:58:56.400 --> 00:58:58.000 

- Pani Radna, proszę się zgłosić do głosu. 

 

898 

00:58:58.000 --> 00:58:59.000 

- Proszę bardzo. 

 

899 

00:58:59.000 --> 00:59:00.500 

Już się zgłaszam. 

 

900 

00:59:02.699 --> 00:59:07.562 

- Ad vocem Pan radny Wojciech Szefner. 

 

901 

00:59:07.622 --> 00:59:09.304 

Ad vocem Pan radny Przemysław Pokład. 

 

902 

00:59:11.777 --> 00:59:14.059 

- Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, 

 

903 

00:59:14.099 --> 00:59:16.641 

Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, 

 

904 

00:59:16.681 --> 00:59:19.224 

to ja mam takie pytanie techniczne teraz do Pań radczyń. 

 

905 

00:59:20.966 --> 00:59:24.069 

Ja z jednej strony staram się zrozumieć tutaj kolegów, 

 

906 

00:59:24.109 --> 00:59:25.770 

ale wszystkie wnioski, które wpływają, tak, 

 

907 

00:59:26.031 --> 00:59:27.852 

na przykład do rady miejskiej, to teraz co, 

 

908 

00:59:27.892 --> 00:59:31.376 

mają przechodzić przez Komisję Petycji, Skarg i 

Wniosków, 

 

909 

00:59:31.416 --> 00:59:33.458 

no to my się zapętlimy. 

 

910 

00:59:33.518 --> 00:59:37.300 

Właśnie o to mi chodzi teraz. 

 

911 

00:59:37.360 --> 00:59:40.882 

I wtedy komisja tutaj, gdzie Elżbieta jest przewodniczącą 

będzie 

 

912 

00:59:40.922 --> 00:59:43.143 

rozdawała dopiero gdzie do dalszej komisji. 

 

913 

00:59:45.905 --> 00:59:51.788 

Ja tu rozumiem was, tylko chyba w to pójdziemy i tak 

zabrniemy w taki 

 

914 

00:59:51.848 --> 00:59:53.229 

kąt. Dziękuję bardzo. 

 

915 

00:59:53.289 --> 00:59:55.710 

- Dziękuję. No i teraz byśmy oczekiwali, 

 

916 

00:59:55.750 --> 00:59:57.471 

Panie Burmistrzu, Pan się zgłosił do głosu, 

 

917 

00:59:57.511 --> 00:59:59.952 

ale my tu Panią mecenas byśmy też chcieli usłyszeć. 

 

918 

01:00:01.333 --> 01:00:06.137 

Bardzo proszę. 

 

919 

01:00:06.177 --> 01:00:07.246 

Bardzo proszę Pani mecenas, tak. 

 

920 

01:00:11.561 --> 01:00:14.182 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, 

 

921 

01:00:14.202 --> 01:00:16.462 

Panie Burmistrzu, jeżeli można. 

 

922 

01:00:16.602 --> 01:00:19.082 

Odnosząc się do ostatniego pytania, 

 

923 

01:00:19.142 --> 01:00:23.543 

ustawodawca w art. 18b ustawy o samorządzie gminnym 

powołał Komisję 

 

924 

01:00:23.583 --> 01:00:28.344 
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Skarg, Wniosków, Petycji wskazując, że rada gminy 

rozpatruje skargi 

 

925 

01:00:28.404 --> 01:00:31.345 

na działania wójta gminnych jednostek organizacyjnych, 

 

926 

01:00:31.385 --> 01:00:34.485 

wnioski oraz petycje składane przez obywateli. 

 

927 

01:00:34.505 --> 01:00:36.126 

W tym celu powołuje Komisję Skarg, 

 

928 

01:00:36.146 --> 01:00:37.746 

Wniosków i Petycji. 

 

929 

01:00:37.766 --> 01:00:42.891 

Jest to regulacja ustawowa, na którą nie mamy wpływu 

tutaj jako 

 

930 

01:00:43.172 --> 01:00:44.593 

samorząd w żaden sposób, tak. 

 

931 

01:00:45.794 --> 01:00:49.197 

No muszą być rozpatrzone przez właściwe organy, tak, 

więc. 

 

932 

01:00:49.438 --> 01:00:51.520 

- To co, wszystkie wnioski powinienem do komisji 

skierować? 

 

933 

01:01:04.641 --> 01:01:08.284 

- Natomiast, Panie Przewodniczący, jeżeli można jeszcze 

się odnieść 

 

934 

01:01:08.324 --> 01:01:13.469 

do przedstawionego przez komisję projektu uchwały. 

 

935 

01:01:13.509 --> 01:01:19.394 

Komisja obradowała i pracowała bardzo aktywnie i 

wnikliwie 

 

936 

01:01:19.454 --> 01:01:23.776 

nad dokumentem, który wpłynął i był zaadresowany do 

Rady Miejskiej 

 

937 

01:01:23.856 --> 01:01:27.879 

w Sulechowie i nazwany był petycją w sposób 

szczegółowy i uważam 

 

938 

01:01:27.919 --> 01:01:29.860 

zachowany został ciąg logiczny. 

 

939 

01:01:29.900 --> 01:01:35.443 

Wyjaśnione zostało, dlaczego komisja proponuje i 

przedkłada wysokiej 

 

940 

01:01:35.483 --> 01:01:38.204 

radzie taki projekt uchwały, w którym wskazuje, 

 

941 

01:01:38.264 --> 01:01:41.286 

że dokument złożony nie jest petycją tylko jest 

wnioskiem. 

 

942 

01:01:42.127 --> 01:01:45.791 

Zgadzam się tutaj z stanowiskiem i stwierdzeniem Pana 

radnego Jana 

 

943 

01:01:45.831 --> 01:01:48.174 

Rerusa, że ta linia jest cienka. 

 

944 

01:01:48.274 --> 01:01:50.557 

Ona jest cienka natomiast doktryna, 

 

945 

01:01:50.597 --> 01:01:54.321 

orzecznictwo pozwalają nam wyodrębnić pewne 

elementy, 

 

946 

01:01:54.341 --> 01:01:57.485 

które wskazują z jakim dokumentem mamy do czynienia, 

 

947 

01:01:57.545 --> 01:01:59.147 

czy jest to petycja, czy jest to wniosek. 

 

948 

01:01:59.567 --> 01:02:04.191 

W przypadku petycji wymagane jest wskazanie sposobu 

konkretnego 

 

949 

01:02:04.272 --> 01:02:06.534 

załatwienia rozstrzygnięcia sprawy, 

 

950 

01:02:06.594 --> 01:02:08.596 

całej ścieżki tak naprawdę. 
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951 

01:02:08.656 --> 01:02:11.258 

Jeżeli to jest rada, to ewentualnie ścieżki legislacyjnej, 

 

952 

01:02:11.318 --> 01:02:12.719 

sposobu działania. 

 

953 

01:02:12.779 --> 01:02:16.443 

Tego w tym przypadku nie było, co wprost wskazane 

zostało w mojej 

 

954 

01:02:16.463 --> 01:02:19.366 

ocenie w uzasadnieniu na co zwracała uwagę komisja. 

 

955 

01:02:19.406 --> 01:02:22.609 

Dlatego to pismo zakwalifikowane zostało jako wniosek. 

 

956 

01:02:23.309 --> 01:02:28.353 

Wniosek, który każdorazowo podlega rozpatrzeniu 

według właściwości. 

 

957 

01:02:28.413 --> 01:02:33.136 

Tutaj nie jest intencją uzasadnienia projektu 

przedstawionego Państwu 

 

958 

01:02:33.156 --> 01:02:34.978 

odbieranie komukolwiek właściwości. 

 

959 

01:02:35.038 --> 01:02:36.099 

Absolutnie. 

 

960 

01:02:36.179 --> 01:02:41.062 

Tylko że każdy organ może załatwiać sprawy w takim 

zakresie, 

 

961 

01:02:41.102 --> 01:02:44.045 

w jakim ustawodawca przyznał mu prawa. 

 

962 

01:02:44.085 --> 01:02:46.807 

Tutaj tej kompetencji po prostu nie ma. 

 

963 

01:02:46.827 --> 01:02:48.088 

Stąd taki projekt. 

 

964 

01:02:48.188 --> 01:02:49.829 

- No i tutaj się zaczynam zastanawiać. 

 

965 

01:02:51.490 --> 01:02:55.673 

Bo jeżeli mówimy o kompetencji, no to przecież 

kompetencja 

 

966 

01:02:55.753 --> 01:02:58.455 

do zaproponowania projektu budżetu jest oczywiście po 

stronie 

 

967 

01:02:58.495 --> 01:03:03.599 

burmistrza, ale ostateczny kształt jaki rada uchwali jest po 

stronie rady. 

 

968 

01:03:03.639 --> 01:03:07.222 

Czyli jeżeli rada stwierdzi, że chce ten samochód i 

wprowadzi takie 

 

969 

01:03:07.262 --> 01:03:08.843 

zadanie do budżetu to ono będzie. 

 

970 

01:03:08.883 --> 01:03:12.245 

- Panie Przewodniczący, tak, to są dwie różne rzeczy, tak. 

 

971 

01:03:12.286 --> 01:03:15.248 

Inicjatywa uchwałodawcza i występowanie z inicjatywą. 

 

972 

01:03:15.308 --> 01:03:17.810 

- Wnioskując z tego tak naprawdę mamy dwa organy, 

 

973 

01:03:17.850 --> 01:03:19.471 

które takie wnioski mogą rozpatrywać. 

 

974 

01:03:19.805 --> 01:03:21.566 

- Nie, ponieważ to są dwie różne kwestie. 

 

975 

01:03:21.606 --> 01:03:24.328 

- To znaczy, że do nas żadne wnioski do budżetu nie 

powinny wpływać, 

 

976 

01:03:24.368 --> 01:03:30.273 

to ja bym tak daleko nie szedł. Ale wpływają. 

 

977 

01:03:30.593 --> 01:03:31.994 

- Patrzymy formalnie, tak? 
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978 

01:03:32.094 --> 01:03:34.436 

Bo tutaj musimy formalne stanowisko też zająć. 

 

979 

01:03:34.476 --> 01:03:39.980 

Rada Miejska w Sulechowie w 2010 roku przyjęła 

uchwałę, 

 

980 

01:03:40.020 --> 01:03:43.963 

jeżeli mogę, przytoczę, w sprawie określenia trybu prac 

nad projektem 

 

981 

01:03:44.003 --> 01:03:51.802 

uchwały budżetowej Gminy Sulechów, w której wprost 

zostało wskazane 

 

982 

01:03:51.842 --> 01:03:57.889 

w §2 ust. 4 wnioski do projektu uchwały budżetowej 

mogą składać 

 

983 

01:03:57.949 --> 01:04:03.515 

radni, komisje rady, sołtysi, rady sołeckie oraz inne 

podmioty 

 

984 

01:04:03.555 --> 01:04:08.000 

w terminie określonym w ust. 2 na formularzu według 

wzoru ustalonego 

 

985 

01:04:08.060 --> 01:04:09.642 

przez burmistrza w zarządzeniu. 

 

986 

01:04:10.122 --> 01:04:14.344 

Tutaj jest określony tryb i plan pracy nad projektem 

uchwały 

 

987 

01:04:14.384 --> 01:04:17.326 

budżetowej i absolutnie nie odbieramy, 

 

988 

01:04:17.406 --> 01:04:20.547 

Panie Przewodniczący, bo nie mamy takiej kompetencji 

tych uprawnień. 

 

989 

01:04:20.587 --> 01:04:23.429 

One zostały określone w 2010 roku. 

 

990 

01:04:23.509 --> 01:04:26.530 

Natomiast czym innym jest przygotowywanie projektu 

budżetu, 

 

991 

01:04:26.550 --> 01:04:29.172 

który jest przyjmowany przez wysoką radę, 

 

992 

01:04:29.252 --> 01:04:31.673 

a czym innym jest załatwianie sprawy według 

właściwości. 

 

993 

01:04:33.285 --> 01:04:38.773 

Bo rada nie ma kompetencji do podjęcia decyzji 

kupujemy. 

 

994 

01:04:38.813 --> 01:04:41.998 

Ponieważ rada miejska nie występuje też w obrocie 

cywilnoprawnym, 

 

995 

01:04:42.038 --> 01:04:45.743 

nawet już idąc tak dalej jako podmiot. 

 

996 

01:04:45.783 --> 01:04:47.105 

Dziękuję. 

 

997 

01:04:47.145 --> 01:04:48.187 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Panie Burmistrzu. 

 

998 

01:04:52.615 --> 01:04:55.936 

- Szanowni Państwo, dużo zostało powiedziane, 

 

999 

01:04:55.956 --> 01:04:57.896 

ale tak naprawdę, ci którzy nas słuchają z boku, 

 

1000 

01:04:57.916 --> 01:05:04.777 

chyba nie do końca rozumieją w czym tu w ogóle ten 

temat czy problem tkwi. 

 

1001 

01:05:04.837 --> 01:05:07.738 

Więc ja pozwolę sobie powiedzieć o czymś o czym 

mówiłem już kilka 

 

1002 

01:05:07.758 --> 01:05:09.298 

miesięcy temu. 

 

1003 

01:05:09.318 --> 01:05:12.639 

Szanowni Państwo, my nie mamy jak gdyby dylematu, 
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1004 

01:05:12.719 --> 01:05:14.519 

czy mamy kupić busa. 

 

1005 

01:05:14.559 --> 01:05:17.520 

Jedynym dylematem było i dlaczego na przykład nie było 

tego w tym 

 

1006 

01:05:17.540 --> 01:05:21.861 

roku jeszcze w budżecie, ponieważ aktywnie szukamy 

dodatkowego źródła 

 

1007 

01:05:21.921 --> 01:05:23.441 

finansowania. 

 

1008 

01:05:23.501 --> 01:05:27.723 

I to pozwolę sobie powiedzieć na wstępie i na początku. 

 

1009 

01:05:27.743 --> 01:05:30.023 

W kwestii związanej z przyszłorocznym budżetem, 

 

1010 

01:05:30.063 --> 01:05:32.524 

bo też bardzo wprost zostało dzisiaj wyartykułowane. 

 

1011 

01:05:32.564 --> 01:05:36.005 

Szanowni Państwo, też mógłbym powiedzieć, 

 

1012 

01:05:36.065 --> 01:05:39.366 

Pan skarbnik wie, tak, bo już o tym też wcześniej była 

mowa. 

 

1013 

01:05:39.406 --> 01:05:43.127 

Wie o tym Pan Maciej z CUW-u, który też aktywnie został 

zobowiązany 

 

1014 

01:05:43.167 --> 01:05:47.369 

do szukania źródła finansowania, że my przewidujemy, 

 

1015 

01:05:47.409 --> 01:05:51.733 

aby taki element był w projekcie budżetu na rok przyszły 

 

1016 

01:05:51.753 --> 01:05:54.034 

i zakładaliśmy, że sami go zaproponujemy. 

 

1017 

01:05:54.074 --> 01:05:56.396 

Bo nie ukrywam też, że my liczyliśmy, 

 

1018 

01:05:56.436 --> 01:05:59.999 

nadal liczymy, czy powinienem mówić o sobie, 

 

1019 

01:06:00.039 --> 01:06:03.621 

ja liczę, że znajdzie się źródło finansowania, 

 

1020 

01:06:03.641 --> 01:06:05.743 

na przykład PFRON-owskie. 

 

1021 

01:06:05.783 --> 01:06:06.784 

Niestety ostatnio nam odmówiono. 

 

1022 

01:06:06.804 --> 01:06:10.326 

Wskazano, że w tym naborze nie możemy akurat dla 

takiego działania. 

 

1023 

01:06:11.187 --> 01:06:15.391 

Pozwolę sobie uspokoić również tu wygłoszone wcześniej 

stwierdzenie, 

 

1024 

01:06:15.431 --> 01:06:18.113 

że musimy myśleć o dzieciach z terenu wiejskiego. 

 

1025 

01:06:18.153 --> 01:06:20.895 

One również w pewnym harmonogramie są 

uwzględniane. 

 

1026 

01:06:20.915 --> 01:06:25.199 

Panie Macieju, proszę, że tak powiem też ewentualnie 

wskazać, 

 

1027 

01:06:25.259 --> 01:06:27.200 

że właśnie dlatego między innymi, 

 

1028 

01:06:27.260 --> 01:06:30.984 

Szanowni Państwo, to było zresztą tematem rozmów tu 

przy tym stole 

 

1029 

01:06:31.024 --> 01:06:35.966 

przy okazji kompetencji CUW-u, że te wszystkie pojazdy 

mają aktywnie 

 

1030 

01:06:36.026 --> 01:06:41.307 



Strona 39 z 95 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.10.2023 z dnia 19 września 2023 r 

służyć do obsługi całej gminy pod kątem zadań 

oświatowych. 

 

1031 

01:06:41.427 --> 01:06:46.809 

I chyba na koniec tylko taka jest moja wiedza, 

 

1032 

01:06:46.869 --> 01:06:48.649 

tak, Szanowni Państwo, nie byłem na komisji, 

 

1033 

01:06:48.669 --> 01:06:51.670 

natomiast oczywiście to nie jest żadną tajemnicą, 

 

1034 

01:06:51.730 --> 01:06:57.032 

że po komisji zapytałem też jaki jest wynik pracy komisji 

 

1035 

01:06:57.072 --> 01:06:59.954 

przed sesją, tak. 

 

1036 

01:07:00.074 --> 01:07:03.097 

I też wiem, słyszałem, że Państwo bardzo mocno 

rozmawialiście, 

 

1037 

01:07:03.137 --> 01:07:05.379 

czy to wniosek, czy petycja. 

 

1038 

01:07:05.459 --> 01:07:09.142 

Różnica na dobrą sprawę sprowadza się tu w tym 

wypadku tylko 

 

1039 

01:07:09.182 --> 01:07:10.443 

do jednego. 

 

1040 

01:07:10.483 --> 01:07:14.367 

Do tego, w którym momencie i w jaki sposób ktoś może 

zaproponować 

 

1041 

01:07:14.407 --> 01:07:15.868 

zmianę w budżecie. 

 

1042 

01:07:15.908 --> 01:07:18.510 

Państwo proponując zmianę w budżecie, 

 

1043 

01:07:18.550 --> 01:07:26.477 

też musicie zawsze mieć świadomość, to też wielokrotnie 

było tu mówione. 

 

1044 

01:07:26.497 --> 01:07:29.579 

Zmiana nie powinna wpływać na ewentualnie zwiększenie 

na przykład 

 

1045 

01:07:29.619 --> 01:07:30.819 

deficytu, tak. 

 

1046 

01:07:30.839 --> 01:07:32.140 

Co to oznacza? 

 

1047 

01:07:32.180 --> 01:07:36.523 

Na przykład, bardzo obrazowo, jako abstrakcyjny przykład 

w tej 

 

1048 

01:07:36.563 --> 01:07:40.445 

chwili, Państwo możecie powiedzieć, do budżetu 

wprowadzamy zakup 

 

1049 

01:07:40.465 --> 01:07:45.248 

autobusu za 500000,00 zł, w tym samym czasie 

wyrzucamy z budżetu. 

 

1050 

01:07:45.268 --> 01:07:48.210 

Przecież my będziemy rozmawiać, coś za 500000,00 zł, 

 

1051 

01:07:48.250 --> 01:07:50.311 

nie wpływa to w żaden sposób na budżet. 

 

1052 

01:07:50.391 --> 01:07:55.455 

Jeśli deficyt ma się nie zmienić, to ja biorę za to 

odpowiedzialność 

 

1053 

01:07:55.535 --> 01:07:58.217 

i to musi być w moim projekcie, Szanowni Państwo. 

 

1054 

01:07:58.257 --> 01:08:01.179 

Ja muszę i tak to zaakceptować i to nie jest moje 

widzimisię. 

 

1055 

01:08:02.520 --> 01:08:05.523 

Przepraszam, że tak powiem, ale siedzący przy tym stole 

poprzedni 

 

1056 

01:08:05.563 --> 01:08:07.424 

burmistrz również miał takie same obowiązki. 
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1057 

01:08:08.745 --> 01:08:10.466 

To nie jest coś nowego. 

 

1058 

01:08:10.526 --> 01:08:14.429 

Za każdym razem nie może to mieć wpływu na ten wynik 

finansowy, 

 

1059 

01:08:14.470 --> 01:08:18.413 

bo w praktyce i w teorii obciąża to tylko jedną osobę, 

 

1060 

01:08:18.473 --> 01:08:20.294 

burmistrza i skarbnika. 

 

1061 

01:08:20.354 --> 01:08:21.575 

Nas jako organ wykonawczy. 

 

1062 

01:08:23.484 --> 01:08:25.866 

I to jest clou właściwie tej dyskusji. 

 

1063 

01:08:25.886 --> 01:08:28.308 

Więc właściwie potwierdziłem już co my chcemy zrobić, 

 

1064 

01:08:28.328 --> 01:08:31.450 

potwierdziłem jaki jest kierunek przez nas od roku już, 

 

1065 

01:08:31.490 --> 01:08:33.451 

Szanowni Państwo, ponad roku. 

 

1066 

01:08:33.471 --> 01:08:35.353 

Bo już przy projekcie budżetu przecież pamiętacie, 

 

1067 

01:08:35.373 --> 01:08:38.195 

my o tym rozmawialiśmy, przecież to nie jest nic nowego. 

 

1068 

01:08:38.215 --> 01:08:40.376 

Tylko chcemy źródła finansowania. 

 

1069 

01:08:40.436 --> 01:08:43.639 

Niestety na tą chwilę takiego źródła nie znaleźliśmy. 

 

1070 

01:08:43.699 --> 01:08:44.780 

To znaczy może inaczej. 

 

1071 

01:08:44.820 --> 01:08:47.362 

Szanowni Państwo, powiedzmy sobie też wprost. 

 

1072 

01:08:47.442 --> 01:08:51.104 

Oczywiście można to było zrobić na przykład przy naborze 

środków 

 

1073 

01:08:51.144 --> 01:08:53.125 

rządowych. 

 

1074 

01:08:53.205 --> 01:08:57.827 

Mówiąc, że rezygnujemy na przykład abstrakcyjnie, 

 

1075 

01:08:57.887 --> 01:09:01.088 

ale to tak mogło być, z budowy drogi w Okuninie, 

 

1076 

01:09:01.128 --> 01:09:04.829 

o której dzisiaj mówiłem, że otrzymaliśmy 1500000,00 zł i 

złożyć 

 

1077 

01:09:04.869 --> 01:09:07.770 

wniosek na przykład na zakup autobusu na potrzeby 

dowozu dzieci 

 

1078 

01:09:07.810 --> 01:09:11.731 

z terenów popegeerowskich do miasta Sulechów na 

potrzeby basenu 

 

1079 

01:09:11.791 --> 01:09:16.500 

sulechowskiego, proponując uzyskanie na przykład 

600000,00 zł.  

 

1080 

01:09:16.500 --> 01:09:20.400 

Państwo też proponowaliście jakie zadania należy 

ujmować.  

 

1081 

01:09:20.400 --> 01:09:22.700 

Wydaje mi się, że my podjęliśmy właściwą decyzję  

 

1082 

01:09:22.700 --> 01:09:25.500 

ze względu na możliwości za kwotę, którą możemy 

uzyskać.  

 

1083 

01:09:25.500 --> 01:09:27.800 

Skoro mogliśmy uzyskać 1500000,00 zł,  

 

1084 

01:09:27.800 --> 01:09:30.300 



Strona 41 z 95 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.10.2023 z dnia 19 września 2023 r 

a na przykład wystąpilibyśmy o 600000,00 zł,  

 

1085 

01:09:30.300 --> 01:09:33.400 

no to z oczywistych powodów lepiej było uzyskać 

1500000,00 zł. 

 

1086 

01:09:33.400 --> 01:09:34.631 

Chyba tyle. 

 

1087 

01:09:34.651 --> 01:09:37.492 

Wydaje mi się, że dość wprost odpowiedziałem też z 

jakich powodów 

 

1088 

01:09:37.512 --> 01:09:40.133 

i dlaczego ten kierunek wcześniej przyjmowaliśmy. 

 

1089 

01:09:41.833 --> 01:09:43.174 

Już ostatnie zdanie. 

 

1090 

01:09:43.214 --> 01:09:45.995 

Moja odpowiedź też dla wnioskodawców, to Państwo 

wiecie, 

 

1091 

01:09:46.035 --> 01:09:49.296 

też była w tym tonie, to znaczy jednoznacznie 

wskazywałem, 

 

1092 

01:09:49.336 --> 01:09:52.557 

że my jesteśmy i poszukujemy źródła finansowania, 

 

1093 

01:09:52.577 --> 01:09:55.737 

jesteśmy za realizacją tego zadania i dostrzegamy, 

 

1094 

01:09:55.777 --> 01:09:58.018 

że już wiek chociażby autobusu powoduje, 

 

1095 

01:09:58.058 --> 01:10:01.179 

że należy się tym tematem dodatkowo zająć. Dziękuję. 

 

1096 

01:10:01.997 --> 01:10:03.580 

- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan radny Jan Rerus ad vocem. 

 

1097 

01:10:06.785 --> 01:10:10.610 

- Dziękuję bardzo. Bo Pan burmistrz trochę przeszedł za 

daleko 

 

1098 

01:10:10.650 --> 01:10:13.735 

w sensie tłumaczenia nam jak się tworzy budżet, 

 

1099 

01:10:13.795 --> 01:10:14.817 

kto może co zmienić. 

 

1100 

01:10:15.507 --> 01:10:20.891 

No wydaje mi się, że my to do końca wiemy dokładnie jak 

to jest. 

 

1101 

01:10:20.971 --> 01:10:24.173 

Dlatego nie chciałbym dopuszczać do tego, 

 

1102 

01:10:24.214 --> 01:10:28.997 

żeby to rada musiała właśnie czy radni musieli wnieść 

zmianę 

 

1103 

01:10:29.037 --> 01:10:33.220 

do budżetu, tylko żeby Pan burmistrz sam zaproponował 

w budżecie. 

 

1104 

01:10:33.400 --> 01:10:38.244 

A podstawą do działania, do zaproponowania tego w 

budżecie, 

 

1105 

01:10:38.304 --> 01:10:42.786 

które już przyszło do nas, no byłby rozpatrzenie wniosku 

przez 

 

1106 

01:10:42.846 --> 01:10:47.206 

Komisję Skargi i Wniosków, który nie został rozpatrzony 

tą uchwałą, 

 

1107 

01:10:47.886 --> 01:10:54.067 

tego nie ma w projekcie uchwały, no i przyjęciem przez 

radę tego 

 

1108 

01:10:54.107 --> 01:10:59.348 

wniosku w sensie takim jakby propozycji rady do budżetu. 

 

1109 

01:10:59.408 --> 01:11:00.749 

To by było to. 

 

1110 

01:11:00.829 --> 01:11:03.169 

Są inne jeszcze możliwości, gdyby Pan burmistrz na 

przykład 
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1111 

01:11:03.209 --> 01:11:04.249 

nie wprowadził tego. 

 

1112 

01:11:04.289 --> 01:11:05.829 

Panie Burmistrzu, Pan mówił skrajnie, 

 

1113 

01:11:05.849 --> 01:11:07.230 

to ja powiem też skrajnie. 

 

1114 

01:11:07.290 --> 01:11:10.947 

Ale rada może budżetu nie przyjąć całkiem i też będzie 

dobrze. 

 

1115 

01:11:10.967 --> 01:11:12.248 

Ja tylko skrajnie powiedziałem. 

 

1116 

01:11:12.268 --> 01:11:14.591 

Oczywiście tak nie będzie, ale skrajnie tak jest. 

 

1117 

01:11:14.631 --> 01:11:16.533 

To by było takie duże poparcie. 

 

1118 

01:11:16.833 --> 01:11:18.535 

Jeszcze raz powiem. Pod względem formalnym, 

 

1119 

01:11:20.237 --> 01:11:22.440 

komisja powiedziała, nie ma takiej petycji w porządku, 

 

1120 

01:11:23.081 --> 01:11:24.162 

jest wniosek. 

 

1121 

01:11:24.182 --> 01:11:25.922 

Dobra, rozpatrujemy wniosek. 

 

1122 

01:11:25.962 --> 01:11:29.426 

No i dajemy projekt uchwały, powtórzę się na radę, 

 

1123 

01:11:29.486 --> 01:11:32.269 

na sesję rady miejskiej. 

 

1124 

01:11:32.470 --> 01:11:36.374 

Ale tego wniosku nie ma rozpatrzonego w tym projekcie 

uchwały, 

 

1125 

01:11:36.414 --> 01:11:37.556 

to za czym mam głosować. 

 

1126 

01:11:37.616 --> 01:11:39.277 

Nic nie zostało rozpatrzone. 

 

1127 

01:11:39.297 --> 01:11:42.961 

Powiedziane petycji nie było, a wniosek to do Pana 

burmistrza. 

 

1128 

01:11:42.981 --> 01:11:47.868 

Jakby chcieli złożyć do Pana burmistrza wniosek 

wnioskodawcy, 

 

1129 

01:11:48.128 --> 01:11:50.392 

to chyba wiedzą kto to jest Pan burmistrz i złożyli do Pana 

 

1130 

01:11:50.452 --> 01:11:54.057 

burmistrza, ale złożyli je do rady i komisja miała 

obowiązek i dalej 

 

1131 

01:11:54.097 --> 01:11:57.362 

ma obowiązek ustosunkować się do wniosku. 

 

1132 

01:11:57.822 --> 01:12:00.584 

Tym zdaniem, które zakończyła mniej więcej, 

 

1133 

01:12:00.624 --> 01:12:05.967 

ja bym tak zrobił, co zakończyła w uzasadnieniu takim i 

wtedy jest 

 

1134 

01:12:06.007 --> 01:12:09.189 

jasny sygnał od rady dla Pana burmistrza ''Panie 

Burmistrzu, 

 

1135 

01:12:09.229 --> 01:12:11.751 

musi Pan to ująć, bo my tak chcemy'' 

 

1136 

01:12:11.791 --> 01:12:13.752 

i wszystko. A tak nie ma nic. Dziękuję. 

 

1137 

01:12:15.680 --> 01:12:18.001 

- Ja tylko dodam, że są kolejne petycje, 

 

1138 

01:12:18.041 --> 01:12:21.422 
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które będą wnioskami i przekazałem już do Komisji Skarg, 

 

1139 

01:12:21.442 --> 01:12:25.703 

Wniosków i Petycji i dyskutujemy tak naprawdę jaką linię 

mamy dzisiaj 

 

1140 

01:12:25.763 --> 01:12:29.944 

przyjąć i tej linii komisja się pewnie będzie trzymać już w 

kolejnych 

 

1141 

01:12:29.964 --> 01:12:32.565 

wnioskach. Więc ta dyskusja wcale nie jest niepotrzebna. 

 

1142 

01:12:34.415 --> 01:12:37.098 

Wydaje mi się, że właśnie w tym momencie przyjmiemy 

jakieś 

 

1143 

01:12:37.118 --> 01:12:38.779 

rozwiązanie. 

 

1144 

01:12:38.799 --> 01:12:41.462 

Pan Przemysław Mikołajczyk chce złożyć wniosek 

formalny. 

 

1145 

01:12:41.482 --> 01:12:44.324 

Czyli, Panie Stanisławie, to w Pana klubie, także. 

 

1146 

01:12:45.245 --> 01:12:49.309 

- Szanowni Państwo, zgłaszam wniosek formalny o 

zakończenie dyskusji 

 

1147 

01:12:49.369 --> 01:12:52.172 

i przejść do procedowania. 

 

1148 

01:12:52.212 --> 01:12:54.133 

- Dobrze. Mamy dwa wnioski. 

 

1149 

01:12:54.173 --> 01:12:58.702 

Był wniosek o zakończenie dyskusji, 

 

1150 

01:12:58.742 --> 01:13:02.645 

tak, i był też wniosek Pana radnego Jana Rerusa, 

 

1151 

01:13:02.665 --> 01:13:05.226 

żeby cofnąć ten projekt do ponownego rozpatrzenia. 

 

1152 

01:13:05.266 --> 01:13:08.248 

Najpierw przegłosujemy wniosek o zakończenie dyskusji. 

 

1153 

01:13:08.268 --> 01:13:10.210 

Bardzo proszę, Panie Bartku. 

 

1154 

01:13:12.832 --> 01:13:13.992 

- Według kolejności złożenia. 

 

1155 

01:13:14.032 --> 01:13:19.356 

Przepraszam, Panie Przewodniczący, jeżeli można. 

- Dobrze. 

 

1156 

01:13:19.376 --> 01:13:24.348 

Nie ma znaczenia. 

 

1157 

01:13:24.448 --> 01:13:27.409 

Jeżeli cofniemy ten wniosek do ponownego rozpatrzenia 

przez komisję, 

 

1158 

01:13:27.449 --> 01:13:30.750 

to i tak dyskusja się zamknie. 

 

1159 

01:13:30.790 --> 01:13:32.371 

Więc będzie bezprzedmiotowy. 

 

1160 

01:13:34.692 --> 01:13:36.453 

Panie Bartku, tak jest. 

 

1161 

01:13:36.493 --> 01:13:38.453 

Najpierw wniosek Pana radnego Jana Rerusa, 

 

1162 

01:13:38.513 --> 01:13:42.815 

żeby projekt cofnąć do ponownego rozpatrzenia przez 

Komisję Skarg, 

 

1163 

01:13:42.835 --> 01:13:45.456 

Wniosków i Petycji. 

 

1164 

01:13:45.516 --> 01:13:48.337 

Czyli wniosek Pana radnego Jana Rerusa, 

 

1165 

01:13:48.397 --> 01:13:56.561 

żeby projekt uchwały, druk nr 728, cofnąć do ponownego 

rozpatrzenia 
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1166 

01:13:56.581 --> 01:13:58.283 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

1167 

01:14:29.205 --> 01:14:31.607 

Panie Bartku, bardzo proszę o umożliwienie nam 

głosowania, 

 

1168 

01:14:31.687 --> 01:14:34.850 

a Państwa radnych bardzo proszę o oddanie głosu na 

swoich 

 

1169 

01:14:34.890 --> 01:14:43.357 

urządzeniach. 

 

1170 

01:14:43.417 --> 01:14:47.061 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1171 

01:14:49.963 --> 01:14:53.346 

Za 4, przeciw 11, 3 się wstrzymało. 

 

1172 

01:14:53.867 --> 01:14:55.788 

Stwierdzam, że wniosek nie został przyjęty. 

 

1173 

01:14:55.828 --> 01:14:59.371 

Kolejny wniosek formalny o zakończenie dyskusji i 

przejście 

 

1174 

01:14:59.472 --> 01:15:03.115 

do głosowania projektu uchwały. Bardzo proszę. 

 

1175 

01:15:21.351 --> 01:15:24.772 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1176 

01:15:24.812 --> 01:15:35.436 

Wniosek radnego Przemysława Mikołajczyka o 

zakończenie dyskusji. 

 

1177 

01:15:35.516 --> 01:15:39.017 

Za 16 radnych, przeciw 1, 1 radny się wstrzymał. 

 

1178 

01:15:39.057 --> 01:15:40.997 

Stwierdzam, że dyskusja została zakończona. 

 

1179 

01:15:41.037 --> 01:15:44.778 

Bardzo proszę Państwa radnych już o ciszę i 

przechodzimy 

 

1180 

01:15:44.818 --> 01:15:53.860 

do głosowania projektu uchwały, druk numer 728 w 

sprawie rozpatrzenia 

 

1181 

01:15:53.920 --> 01:15:56.843 

pisma zawierającego żądanie zakupu pojazdu typu bus 

przez Gminę 

 

1182 

01:15:56.903 --> 01:15:59.865 

Sulechów przeznaczonego do przewozu dzieci i młodzieży 

niezbędnego 

 

1183 

01:15:59.885 --> 01:16:02.648 

do realizacji zajęć sportowych na basenie obiekcie OSiR. 

 

1184 

01:16:02.688 --> 01:16:06.631 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1185 

01:16:06.671 --> 01:16:19.200 

Druk numer 728. 

 

1186 

01:16:19.260 --> 01:16:21.362 

Za 12, przeciw 4, 2 radnych się wstrzymało. 

 

1187 

01:16:21.402 --> 01:16:23.004 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1188 

01:16:23.024 --> 01:16:27.328 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Przerwa. 

 

1189 

01:16:27.368 --> 01:16:30.000 

Mamy godzinę 11.11. 

 

1190 

01:16:30.000 --> 01:16:32.200 

Ile przerwy? 

 

1191 

01:16:32.200 --> 01:16:33.474 

Ogłaszam przerwę do godziny 

 

1192 

01:32:10.387 --> 01:32:13.313 
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11.25. Proszę o zajęcie miejsc. 

 

1193 

01:32:13.353 --> 01:32:18.985 

Wznawiam obrady LXXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

 

1194 

01:32:19.025 --> 01:32:21.041 

w Sulechowie. 

 

1195 

01:32:21.061 --> 01:32:24.302 

Jesteśmy w punkcie zapytania sołtysów i mieszkańców 

oraz udzielenie 

 

1196 

01:32:24.342 --> 01:32:25.503 

odpowiedzi. 

 

1197 

01:32:25.543 --> 01:32:28.463 

Ja tutaj tytułem wprowadzenia przypomnę Państwu, 

 

1198 

01:32:28.523 --> 01:32:31.244 

że jutro mamy dwa spotkania. 

 

1199 

01:32:31.324 --> 01:32:36.926 

Jedno o godzinie 16.00, a jedno o godzinie 17.00 i to z 

panią sołtys 

 

1200 

01:32:36.986 --> 01:32:39.787 

wsi Obłotne. Pani sołtys właśnie chciałaby coś jeszcze w 

tym temacie 

 

1201 

01:32:39.827 --> 01:32:41.047 

powiedzieć. 

 

1202 

01:32:41.167 --> 01:32:42.388 

Dlatego już wcześniej się zgłosiła. 

 

1203 

01:32:42.428 --> 01:32:43.728 

Oddaję głos Pani sołtys. 

 

1204 

01:32:43.768 --> 01:32:46.409 

Jeżeli ktoś jeszcze z mieszkańców czy sołtysów chciałby 

się zgłosić, 

 

1205 

01:32:46.449 --> 01:32:48.870 

to bardzo proszę o taką sygnalizację. 

 

1206 

01:32:48.890 --> 01:32:49.910 

Bardzo proszę, Pani Sołtys. 

 

1207 

01:32:56.952 --> 01:32:58.694 

- Pani Sołtys, proszę się chwileczkę wstrzymać, 

 

1208 

01:32:58.734 --> 01:33:01.077 

bo sesja jest nagrywana, więc mikrofon jest potrzebny. 

 

1209 

01:33:20.155 --> 01:33:34.845 

- 12 września byłam na komisji, ponieważ złożyliśmy 

wniosek o zakup 

 

1210 

01:33:34.985 --> 01:33:43.411 

budynku mieszkalnego naprzeciwko remizy w środku w 

centrum wioski. 

 

1211 

01:33:43.471 --> 01:33:55.208 

My nie mamy sali. [niezrozumiałe] z radnych wiedzą jakie 

i Pan 

 

1212 

01:33:55.268 --> 01:33:58.369 

burmistrz też wie jakie jest to pomieszczenie. 

 

1213 

01:33:58.469 --> 01:34:03.252 

Bo jak się odbywają budżetowe spotkania, 

 

1214 

01:34:03.392 --> 01:34:07.194 

to przecież widzą jakie jest. 

 

1215 

01:34:12.769 --> 01:34:24.350 

Mam nadzieję, że z naszym wnioskiem Państwo radni się 

zapoznali 

 

1216 

01:34:24.430 --> 01:34:28.371 

i mają już jakiś pogląd w tej sprawie. 

 

1217 

01:34:28.451 --> 01:34:36.752 

Powiem tyle, że Obłotne nie jest już wsią sprzed 40 lat, 

gdzie 

 

1218 

01:34:36.832 --> 01:34:44.300 

zamieszkiwało 90 osób, a domów mieszkalnych było 30. 

 

1219 

01:34:44.300 --> 01:34:48.395 

Zebrania odbywały się Pod Lipą latem, 
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1220 

01:34:48.515 --> 01:34:51.035 

a zimą w prywatnych mieszkaniach. 

 

1221 

01:34:51.625 --> 01:34:57.347 

We wsi nie było budynku, który mógłby służyć jako sala 

wiejska, 

 

1222 

01:34:57.427 --> 01:35:02.328 

tak jak w innych większych wioskach są przecież. 

 

1223 

01:35:02.368 --> 01:35:05.489 

Wszystkie inne domy były zasiedlone. 

 

1224 

01:35:05.549 --> 01:35:12.851 

Dopiero w 2003 roku etapami robiliśmy remizę. 

 

1225 

01:35:13.651 --> 01:35:17.993 

A kiedy został uchwalony budżet sołecki, 

 

1226 

01:35:18.073 --> 01:35:27.397 

to w każdym roku przeznaczaliśmy część pieniędzy na 

dalszy tej remizy remont. 

 

1227 

01:35:27.478 --> 01:35:34.060 

Pomieszczenie jest małe, 25 metrów, mieści się 20 osób. 

 

1228 

01:35:34.100 --> 01:35:38.382 

Obłotne w tej chwili liczy 300 osób. 

 

1229 

01:35:38.462 --> 01:35:42.603 

Niektórzy radni uczestniczyli w spotkaniach budżetowych 

 

1230 

01:35:42.703 --> 01:35:50.145 

z burmistrzami w okresie jesiennym, więc wiedzą jak 

wygląda nasza salka. 

 

1231 

01:35:50.185 --> 01:35:52.526 

Nadarza się w tej chwili niezła okazja, 

 

1232 

01:35:52.566 --> 01:35:58.608 

by zakupić posiadłość naprzeciwko parę metrów od 

remizy. 

 

1233 

01:35:59.315 --> 01:36:07.202 

Dom, budynek gospodarczy i działka 1078 metrów 

kwadratowych. 

 

1234 

01:36:07.262 --> 01:36:12.967 

Pomyślałam, że byłoby pięknie, gdyby udało się gminie 

ten obiekt 

 

1235 

01:36:13.087 --> 01:36:18.931 

kupić, a my jako mieszkańcy chętnie byśmy pomogli w 

remoncie 

 

1236 

01:36:18.972 --> 01:36:21.834 

i przekształceniu ją na salę wiejską. 

 

1237 

01:36:23.727 --> 01:36:28.832 

Zwołałam spotkanie z radą sołecką i postanowiliśmy 

rozpocząć 

 

1238 

01:36:28.953 --> 01:36:30.855 

działanie w tej sprawie. 

 

1239 

01:36:30.975 --> 01:36:37.121 

Zaraz następne zebranie wiejskie, na którym wszyscy 

obecni poparli 

 

1240 

01:36:37.201 --> 01:36:43.287 

ten pomysł i postanowili napisać wniosek do rady 

miejskiej 

 

1241 

01:36:43.367 --> 01:36:45.469 

oraz do wiadomości Pana burmistrza. 

 

1242 

01:36:46.210 --> 01:36:50.333 

Wiem, że można wiele działań na wsi prowadzić, 

 

1243 

01:36:50.413 --> 01:36:53.096 

ale bez zaplecza nie da się. 

 

1244 

01:36:53.216 --> 01:36:58.340 

My mamy chętne osoby do tworzenia Koła Gospodyń 

Wiejskich, 

 

1245 

01:36:58.400 --> 01:37:02.263 

do organizowania spotkań z ciekawymi ludźmi, 

 

1246 

01:37:02.363 --> 01:37:09.256 
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do pielęgnowania tradycji wiejskich i wielu innych form 

działalności 

 

1247 

01:37:09.316 --> 01:37:14.562 

środowiskowych, ale do tego potrzebne jest miejsce, 

 

1248 

01:37:14.722 --> 01:37:17.244 

o którym zawsze marzyliśmy. 

 

1249 

01:37:17.325 --> 01:37:23.732 

A teraz proszę w imieniu swoim, rady sołeckiej i naszych 

wspaniałych 

 

1250 

01:37:23.832 --> 01:37:29.675 

mieszkańców, którzy tak samo jak ja mają nadzieję na 

zrozumienie 

 

1251 

01:37:29.755 --> 01:37:35.217 

Państwa i pomyślne rozwiązanie tego naszego wniosku. 

 

1252 

01:37:35.277 --> 01:37:38.038 

Dziękuję bardzo jak zawsze z serca. 

 

1253 

01:37:41.520 --> 01:37:42.640 

- Dziękuję. 

 

1254 

01:37:42.680 --> 01:37:43.841 

Tu Pan się zgłasza jako mieszkaniec. 

 

1255 

01:37:43.861 --> 01:37:46.882 

Czy ktoś jeszcze z sołtysów? Nie. Bardzo proszę tutaj 

Pana. 

 

1256 

01:37:51.249 --> 01:37:52.590 

- Dzień dobry. [niezrozumiałe] Mieczysław. 

 

1257 

01:37:52.630 --> 01:37:55.300 

Mieszkam w Mozowie, pod numerem 47. 

 

1258 

01:37:55.300 --> 01:38:01.115 

I mam pytanie, które mnie bulwersuje od początku tego 

roku. 

 

1259 

01:38:01.155 --> 01:38:04.000 

Chodzi o wywóz nieczystości płynnych. 

 

1260 

01:38:06.000 --> 01:38:16.000 

Więc dostałem teraz drugie pismo od wspólnoty gminy i 

są wyznaczone, 

 

1261 

01:38:16.000 --> 01:38:25.949 

przykładowo ja mam przydomową oczyszczalnię ścieków. 

 

1262 

01:38:25.989 --> 01:38:30.350 

Proszę Państwa, dostałem informację, że raz w roku 

czyścić, 

 

1263 

01:38:30.450 --> 01:38:35.252 

okej, nie ma problemu, tylko bulwersuje mnie cena. 

 

1264 

01:38:35.672 --> 01:38:39.933 

Są dwie wyznaczone firmy, Supekom i Sebastian Smoter. 

 

1265 

01:38:39.953 --> 01:38:43.691 

Pierwsza firma, Supekom, proszę Państwa, 

 

1266 

01:38:43.751 --> 01:38:54.078 

bierze za 1000 litrów sześciennych za kubik 320,00 zł. 

 

1267 

01:38:54.578 --> 01:38:58.580 

Ja rozumiem, są to zagęszczone nieczystości, 

 

1268 

01:38:58.640 --> 01:39:00.962 

to jest na pewno. Następny kubik [niesłyszalne] 

 

1269 

01:40:46.443 --> 01:40:51.508 

I teraz niech mi ktoś sensownie wytłumaczy tą różnicę, 

 

1270 

01:40:53.830 --> 01:40:56.192 

czym się różni pierwszy kubik od drugiego za 150,00 zł. 

 

1271 

01:40:58.133 --> 01:41:00.135 

Dziękuję. 

 

1272 

01:41:00.175 --> 01:41:02.757 

To nas wszystkich bulwersuje, chciałem powiedzieć. 

 

1273 

01:41:02.797 --> 01:41:08.002 

- Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z mieszkańców chciałby zadać 

pytanie? 
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1274 

01:41:08.062 --> 01:41:10.544 

Pan sołtys Wiesław Kołakowski, bardzo proszę. 

 

1275 

01:41:13.956 --> 01:41:16.217 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1276 

01:41:16.977 --> 01:41:22.918 

ja odezwę się w tej samej sprawie co przedmówca. 

 

1277 

01:41:22.978 --> 01:41:26.919 

Na wiosnę uchwaliliśmy uchwałę, która po prostu bardzo 

skrzywdziła 

 

1278 

01:41:26.979 --> 01:41:33.281 

mieszkańców, a spowodowała monopol dla Supekom i 

nabijanie po prostu 

 

1279 

01:41:33.321 --> 01:41:34.461 

im kabzy. 

 

1280 

01:41:34.521 --> 01:41:38.802 

Jeśli to jeszcze by się przekładało na budowę 

infrastruktury 

 

1281 

01:41:38.862 --> 01:41:41.800 

wodociągowej, kanalizacyjnej to jeszcze pal 6, 

 

1282 

01:41:41.800 --> 01:41:45.945 

ale tak się nie dzieje. 

 

1283 

01:41:46.005 --> 01:41:52.550 

Supekom infrastrukturę nową buduje w oparciu o 

prywatnych inwestorów, 

 

1284 

01:41:52.570 --> 01:41:55.052 

czyli ktoś wybudował sobie domek, 

 

1285 

01:41:55.092 --> 01:41:57.934 

to wybuduj kawałek sieci, my tą sieć od ciebie odkupimy. 

 

1286 

01:41:58.895 --> 01:42:04.499 

Zadałem kiedyś pytanie Panu prezesowi Supekomu tutaj 

na tej sali, 

 

1287 

01:42:04.579 --> 01:42:08.141 

według jakiego schematu naliczają ten zwrot, 

 

1288 

01:42:08.201 --> 01:42:12.000 

dlatego że ktoś dostanie 100%, ktoś 50%, 

 

1289 

01:42:12.000 --> 01:42:16.468 

a ktoś dostanie mniej niż musi zapłacić spółce za samo 

przyłączenie 

 

1290 

01:42:16.508 --> 01:42:18.730 

tej nowej wybudowanej sieci do sieci. 

 

1291 

01:42:20.552 --> 01:42:23.074 

Także na to też odpowiedzi nie dostałem. 

 

1292 

01:42:23.134 --> 01:42:30.321 

Co do samej tej uchwały, co do wywozu nieczystości 

płynnych, 

 

1293 

01:42:30.401 --> 01:42:32.883 

powinien być tam jeszcze jeden punkt. 

 

1294 

01:42:32.943 --> 01:42:39.700 

Maksymalna stawka za przyjęcie na oczyszczalnię 

ścieków.  

 

1295 

01:42:39.700 --> 01:42:43.500 

Dlatego że tu jest cena strasznie wygórowana.  

 

1296 

01:42:43.500 --> 01:42:48.700 

Spotkań było kilka, w tym w siedzibie spółki, gdzie 

rozmawialiśmy  

 

1297 

01:42:48.700 --> 01:42:52.000 

na temat argumentów, dlaczego jest taka stawka.  

 

1298 

01:42:52.000 --> 01:42:56.800 

Przypomnę to jest 13,00 zł plus VAT. 

 

1299 

01:42:56.800 --> 01:42:58.967 

Jest to najdroższe, nie wiem, czy w Polsce, 

 

1300 

01:42:59.007 --> 01:43:02.047 

ale na pewno w naszym województwie, a kilka 

oczyszczalni, 
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1301 

01:43:02.067 --> 01:43:05.288 

które ja z nam i dzwoniłem, rozmawiałem, 

 

1302 

01:43:05.348 --> 01:43:06.668 

nikt takiej ceny nie ma. 

 

1303 

01:43:06.728 --> 01:43:17.431 

Ta stawka oscyluje w granicach opłaty za ścieki oddawane 

do sieci 

 

1304 

01:43:17.451 --> 01:43:20.412 

kanalizacyjnej, czyli u nas to jest gdzieś około 6,00 zł, 7,00 

zł. 

 

1305 

01:43:23.233 --> 01:43:26.155 

Więcej niż o połowę mniej. 

 

1306 

01:43:26.215 --> 01:43:31.981 

Stąd też przedsiębiorcy rezygnują z działalności, 

 

1307 

01:43:32.041 --> 01:43:37.125 

bo za cenę 28,00 zł, jak on 14,00 zł musi zapłacić na 

oczyszczalni, 

 

1308 

01:43:37.205 --> 01:43:39.487 

opłacić ludzi, opłacić sprzęt, amortyzację, 

 

1309 

01:43:39.547 --> 01:43:43.551 

paliwo, no to jest to trudne do wykonania. 

 

1310 

01:43:44.938 --> 01:43:52.385 

Dlatego skłaniam tutaj radę, żeby na ten temat 

podyskutować i tą 

 

1311 

01:43:52.445 --> 01:43:57.600 

uchwałę musimy zmienić jak najszybciej. To tyle. 

 

1312 

01:43:57.600 --> 01:43:58.700 

Później jeszcze zabiorę głos. 

 

1313 

01:43:58.700 --> 01:44:00.000 

Dziękuję. 

 

1314 

01:44:07.607 --> 01:44:11.108 

- Chciałem jeszcze jedno dopowiedzieć, że w tej chwili ja 

poniosę te 

 

1315 

01:44:11.168 --> 01:44:12.829 

koszty, nie ma problemu. 

 

1316 

01:44:12.869 --> 01:44:14.069 

Ja poniosę. 

 

1317 

01:44:14.329 --> 01:44:19.911 

Ale oświadczam, że ja i następni ludzie zamykamy eko 

szambo. 

 

1318 

01:44:19.931 --> 01:44:23.312 

Dosłownie zamykamy, bo to się w ogóle nie kalkuluje. 

 

1319 

01:44:23.352 --> 01:44:24.912 

Ja zasuwałem po to, żeby je otworzyć, 

 

1320 

01:44:24.972 --> 01:44:34.000 

żeby po przejściu na emeryturę mieć mniejsze koszty, 

 

1321 

01:44:34.000 --> 01:44:35.300 

proszę Państwa. 

 

1322 

01:44:35.300 --> 01:44:38.394 

A tu cały czas przychodzą pisma, 

 

1323 

01:44:38.614 --> 01:44:39.900 

straszenie i tak dalej. 

 

1324 

01:44:41.015 --> 01:44:43.536 

Podpisać umowę z tą firmą czy z tamtą firmą. 

 

1325 

01:44:43.556 --> 01:44:45.537 

Proszę Państwa, ja będę szukał sobie firmy, 

 

1326 

01:44:45.577 --> 01:44:48.558 

która mi to wywiezie za tańsze pieniądze, 

 

1327 

01:44:48.638 --> 01:44:50.098 

a nie narzucone z góry. 

 

1328 

01:44:50.138 --> 01:44:52.913 
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Byliśmy, rozmawialiśmy z Panem burmistrzem chyba w 

czerwcu, 

 

1329 

01:44:52.953 --> 01:44:56.034 

jeżeli się nie mylę. 

 

1330 

01:44:56.094 --> 01:45:00.015 

Pamiętam te słowa ''Tak, to są za wysokie stawki, 

 

1331 

01:45:00.035 --> 01:45:02.216 

będziemy coś z tym robić, żeby to zniżyć''. 

 

1332 

01:45:02.256 --> 01:45:07.717 

Do dzisiejszego dnia nic się nie zmieniło. 

 

1333 

01:45:07.757 --> 01:45:09.838 

Pamięta Pan, Panie Burmistrzu. 

 

1334 

01:45:09.878 --> 01:45:16.672 

Ja byłem z koleżanką i nie tak dawno mój sąsiad wywoził 

szambo, 

 

1335 

01:45:16.712 --> 01:45:19.353 

miał dwa przecinek coś tam, nie? 

 

1336 

01:45:19.393 --> 01:45:23.134 

To jest 700,00 zł eko szambo. 

 

1337 

01:45:23.154 --> 01:45:24.655 

To jest bulwersujące. 

 

1338 

01:45:24.675 --> 01:45:27.316 

Mało tego, bulwersujące jest też, 

 

1339 

01:45:27.336 --> 01:45:32.258 

że przyjeżdżają cysterny i dowiadujemy się o ilości, 

 

1340 

01:45:33.673 --> 01:45:36.914 

dopiero jak oni wypompowują na oczyszczalni, 

 

1341 

01:45:36.954 --> 01:45:39.035 

bo tam mają wskaźniki. 

 

1342 

01:45:39.055 --> 01:45:42.557 

Proszę Państwa, ja jeździłem jako kierowca i wiem, 

 

1343 

01:45:42.617 --> 01:45:47.859 

jak się po prostu mierzy, czy to nieczystości, 

 

1344 

01:45:47.919 --> 01:45:49.400 

czy inne płyny. 

 

1345 

01:45:49.460 --> 01:45:50.660 

Są wycechowane. 

 

1346 

01:45:50.720 --> 01:45:53.881 

I do mnie, jeżeli ktoś ma przyjechać za tę cenę, 

 

1347 

01:45:53.942 --> 01:45:56.323 

to niestety z certyfikatem czystości, 

 

1348 

01:45:56.363 --> 01:46:02.185 

proszę Państwa, i po prostu z dokładnymi pomiarami 

beczki. 

 

1349 

01:46:03.917 --> 01:46:06.718 

Bo ja w innym wypadku na pewno nie będę płacił. 

 

1350 

01:46:06.818 --> 01:46:08.519 

Dziękuję. 

 

1351 

01:46:08.579 --> 01:46:11.380 

- Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos 

w tym 

 

1352 

01:46:11.440 --> 01:46:12.921 

punkcie? Nie widzę. Panie Burmistrzu. 

 

1353 

01:46:20.948 --> 01:46:23.931 

- Panie Przewodniczący, rozumiem, że w punkcie 

odpowiedzi dla 

 

1354 

01:46:24.071 --> 01:46:26.593 

mieszkańców. 

 

1355 

01:46:27.554 --> 01:46:29.235 

Zaczniemy od Pani sołtys. 

 

1356 

01:46:29.295 --> 01:46:33.499 
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Wiemy, że rada jeszcze jak gdyby stanowiska wprost nie 

zajęła, 

 

1357 

01:46:33.539 --> 01:46:34.960 

Pani Marysiu. 

 

1358 

01:46:35.000 --> 01:46:36.281 

Mówię oczywiście o sali wiejskiej, tak. 

 

1359 

01:46:38.043 --> 01:46:41.265 

Nie będę jak gdyby powtarzał tego co Pani powiedziała. 

 

1360 

01:46:41.305 --> 01:46:44.126 

My zdajemy sobie sprawę jaka wielkość jest tej sali. 

 

1361 

01:46:44.166 --> 01:46:49.749 

Natomiast też wiemy jakie to są potencjalnie koszty i co 

należałoby 

 

1362 

01:46:49.789 --> 01:46:53.311 

zrobić, żeby mówiąc dość prosto podjąć taką decyzję, 

 

1363 

01:46:53.351 --> 01:46:54.692 

więc uzyskać wsparcie zewnętrzne. 

 

1364 

01:46:54.732 --> 01:46:58.494 

Znowu powtórzę to co mówiliśmy przy okazji autobusu, 

 

1365 

01:46:58.534 --> 01:47:01.436 

bo mówimy jednak o kwocie kilkuset tysięcy złotych, 

 

1366 

01:47:03.598 --> 01:47:06.160 

tylko i wyłącznie w zakresie przejęcia jak gdyby budynku, 

 

1367 

01:47:06.280 --> 01:47:11.885 

a oprócz tego oczywiście będzie ewentualnie potrzebne 

dostosowanie 

 

1368 

01:47:12.045 --> 01:47:14.627 

do korzystania. Ponieważ mamy na dzisiaj budynek 

mieszkalny, 

 

1369 

01:47:14.667 --> 01:47:17.390 

a nie obiekt użyteczności publicznej, tak, 

 

1370 

01:47:17.510 --> 01:47:19.171 

a taki musiałby być. 

 

1371 

01:47:24.896 --> 01:47:27.017 

Większość z Państwa radnych wie, 

 

1372 

01:47:27.057 --> 01:47:30.359 

bo mówiłem o tym podczas komisji. 

 

1373 

01:47:30.399 --> 01:47:36.602 

Ja rozmawiałem z osobą, która dysponuje w tej chwili tym 

majątkiem. 

 

1374 

01:47:36.682 --> 01:47:41.564 

Uzyskałem od niej informację, że gdyby w międzyczasie 

podjęła decyzję 

 

1375 

01:47:41.584 --> 01:47:43.505 

o pilnej sprzedaży, czy to się szybko działo, 

 

1376 

01:47:43.565 --> 01:47:47.227 

to oczywiście też jesteśmy umówieni na kontakt. 

 

1377 

01:47:47.267 --> 01:47:51.229 

Na tą chwilę my musimy to wewnętrznie 

przedyskutować, 

 

1378 

01:47:51.269 --> 01:47:55.933 

w jakim kierunku ewentualnie moglibyśmy iść. 

 

1379 

01:47:56.434 --> 01:48:01.240 

Na pewno nie będzie to tania inwestycja z naszej strony. 

 

1380 

01:48:01.300 --> 01:48:04.384 

Sam zakup plus przystosowanie. 

 

1381 

01:48:04.424 --> 01:48:08.088 

Wiecie Państwo jakie pieniądze też kosztuje to chociażby 

w innych 

 

1382 

01:48:08.108 --> 01:48:09.891 

lokalizacjach. 

 

1383 

01:48:09.931 --> 01:48:11.753 

Więc to jest oczywiste. 
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1384 

01:48:12.151 --> 01:48:16.475 

To ja chyba tyle tytułem sali wiejskiej. 

 

1385 

01:48:18.576 --> 01:48:21.358 

Tutaj poproszę też o wypowiedź mojego zastępcę, 

 

1386 

01:48:21.379 --> 01:48:23.040 

nie wiem, czy też być może Panią Martę. 

 

1387 

01:48:23.060 --> 01:48:25.382 

Szanowni Państwo, my nie tak dawno, 

 

1388 

01:48:25.422 --> 01:48:28.464 

bo mniej więcej miesiąc temu, wewnętrznie 

rozmawialiśmy właśnie 

 

1389 

01:48:28.504 --> 01:48:32.007 

o tym, że ta kwota, którą Pan przywołał 350,00 zł, 

 

1390 

01:48:35.990 --> 01:48:37.791 

ale powiedzmy jako taka na okrągło, 

 

1391 

01:48:37.851 --> 01:48:41.333 

tak, to jest kwota, która miała być, 

 

1392 

01:48:41.393 --> 01:48:46.335 

to pamiętaliście, miała być pobierana tylko i wyłącznie od 

tej części 

 

1393 

01:48:46.435 --> 01:48:48.656 

ściśle osadu. 

 

1394 

01:48:48.756 --> 01:48:51.918 

A ta kwota, która dochodzi w cudzysłowie na płukanie, 

 

1395 

01:48:51.978 --> 01:48:55.380 

bo na dobrą sprawę cała reszta jest pewnymi 

popłuczynami, 

 

1396 

01:48:56.460 --> 01:48:58.041 

miała być dużo niższa. 

 

1397 

01:48:58.061 --> 01:49:01.443 

Ponieważ ja tutaj nie uczestniczyłem w międzyczasie już 

w kolejnym 

 

1398 

01:49:01.503 --> 01:49:03.885 

spotkaniu, byłem w tym czasie na urlopie. 

 

1399 

01:49:03.905 --> 01:49:08.307 

Nie wiem czy, że tak powiem, tu podjęto już działania 

zmierzające 

 

1400 

01:49:08.828 --> 01:49:10.729 

do zmiany. 

 

1401 

01:49:10.769 --> 01:49:13.391 

Natomiast mogę Państwu powiedzieć, Panu przede 

wszystkim dzisiaj 

 

1402 

01:49:13.431 --> 01:49:17.394 

tylko tyle, że nie jest to żadną tajemnicą, 

 

1403 

01:49:17.434 --> 01:49:21.397 

że ta kalkulacja wynikała z ilości czy ciężaru tego osadu, 

 

1404 

01:49:21.437 --> 01:49:26.821 

który jest w tej formie skumulowanej, który jest 

wielokrotnie wyższy 

 

1405 

01:49:26.861 --> 01:49:28.622 

niż taki normalny osad. 

 

1406 

01:49:28.682 --> 01:49:30.724 

I to jak gdyby było podstawą, taka jest moja wiedza, 

 

1407 

01:49:30.764 --> 01:49:33.246 

to była podstawą do określania stawki. 

 

1408 

01:49:34.727 --> 01:49:37.389 

Największy problem i tu się z Panem zgodzę, 

 

1409 

01:49:37.469 --> 01:49:44.333 

że jest to powiedzmy dla Pana co najmniej 

niekomfortowe, 

 

1410 

01:49:44.373 --> 01:49:46.634 

że ktoś odbierając dopiero mówi Panu, 

 

1411 

01:49:46.674 --> 01:49:50.016 
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że jak zrzucę, to powiem, ile tego było, prawda? 

 

1412 

01:49:50.276 --> 01:49:51.857 

Więc to jest rzecz do weryfikacji. 

 

1413 

01:49:51.897 --> 01:49:57.220 

Też tutaj bardzo proszę służby, żeby to zanotowały i od 

razu 

 

1414 

01:49:57.260 --> 01:49:58.501 

wyjaśniły. 

 

1415 

01:49:58.521 --> 01:50:00.502 

Panie Marcinie, czy Pan w tym zakresie jeszcze będzie 

chciał? 

 

1416 

01:50:01.222 --> 01:50:02.863 

To jeśli tak, to za chwilkę. 

 

1417 

01:50:04.084 --> 01:50:07.327 

Ponieważ Pan Wiesław też zajmował, moja propozycja 

jest taka, 

 

1418 

01:50:07.367 --> 01:50:12.091 

żeby po prostu zorganizować przy okazji kolejnego 

wspólnego 

 

1419 

01:50:12.131 --> 01:50:17.755 

posiedzenia komisji spotkanie też ze spółką i również w 

kontekście 

 

1420 

01:50:20.498 --> 01:50:23.340 

aktualnie obowiązujących stawek i wszystkich 

podmiotów, 

 

1421 

01:50:23.380 --> 01:50:26.643 

które mają pozwolenie do świadczenia tej usługi na 

terenie Gminy 

 

1422 

01:50:26.683 --> 01:50:28.785 

Sulechów, tak? 

 

1423 

01:50:28.825 --> 01:50:31.752 

Bo myślę, że wszystkie te inne podmioty też trzeba 

zaprosić. 

 

1424 

01:50:32.153 --> 01:50:33.456 

To jeszcze taka informacja dla Pana. 

 

1425 

01:50:33.496 --> 01:50:37.700 

Wiemy, że jeden z podmiotów zrezygnował w 

międzyczasie ze świadczenia. 

 

1426 

01:50:37.700 --> 01:50:54.624 

- [niezrozumiałe] I wracam do zwykłego szamba. 

 

1427 

01:50:54.704 --> 01:50:59.287 

A wiem, że jest wielu chętnych, żeby odejść od tych eko, 

 

1428 

01:50:59.327 --> 01:51:00.908 

naprawdę. 

 

1429 

01:51:00.948 --> 01:51:04.051 

Powiem Panu, Panie Burmistrzu, jeszcze jedno, 

 

1430 

01:51:04.191 --> 01:51:08.574 

że sprawdzałem u kolegi w Tomaszowie Mazowieckim, 

 

1431 

01:51:08.614 --> 01:51:12.037 

który ma te same oczyszczalnie, proszę Pana, 

 

1432 

01:51:12.077 --> 01:51:15.619 

i on płaci za wywóz 170,00 zł do 190,00 zł, 

 

1433 

01:51:15.699 --> 01:51:21.503 

do 200 maksymalnie. 

 

1434 

01:51:21.563 --> 01:51:22.984 

Tak, za te same, za eko. 

 

1435 

01:51:23.004 --> 01:51:29.208 

Proszę Pana, w internecie znalazłem w Ołtarzew koło 

Warszawy niecałe 

 

1436 

01:51:29.649 --> 01:51:31.070 

200,00 zł. 

 

1437 

01:51:31.130 --> 01:51:33.451 

No to chyba to jest jakaś tu przesada. 

 

1438 

01:51:33.631 --> 01:51:38.354 
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To jest najdroższa gmina w ogóle chyba w województwie 

albo 

 

1439 

01:51:38.414 --> 01:51:39.475 

i w Polsce, nie wiem. 

 

1440 

01:51:41.962 --> 01:51:43.003 

To powinno się zmienić. 

 

1441 

01:51:43.043 --> 01:51:49.987 

Bo jeżeli mamy uczciwie podchodzić do wywozu 

nieczystości płynnych, 

 

1442 

01:51:50.007 --> 01:51:52.808 

to niestety to muszą być inne stawki, 

 

1443 

01:51:52.888 --> 01:51:56.010 

żeby to mobilizowało ludzi po prostu do zakładania. 

 

1444 

01:51:56.050 --> 01:52:02.094 

Jeżeli nie ma, a był projekt, parę lat temu jak był Pan 

odważny 

 

1445 

01:52:03.174 --> 01:52:07.236 

i zrobili projekt, powiedzieli po 2500,00 zł za przyłącze, 

 

1446 

01:52:07.256 --> 01:52:08.577 

nie ma problemu. 

 

1447 

01:52:08.657 --> 01:52:09.658 

Ale co się okazało? 

 

1448 

01:52:10.258 --> 01:52:13.840 

Okazało się, że w planach nie ma przelewów burzowych. 

 

1449 

01:52:13.860 --> 01:52:15.201 

No to jak nie ma przelewów burzowych, 

 

1450 

01:52:15.241 --> 01:52:16.642 

to dziękuję. 

 

1451 

01:52:16.682 --> 01:52:20.284 

To w ogóle nawet nie podchodzę do tego, nie? 

 

1452 

01:52:20.304 --> 01:52:22.105 

I umarłem śmiercią naturalną. 

 

1453 

01:52:22.145 --> 01:52:27.948 

Ja myślę, że Państwo po prostu to po wysłuchaniu 

zmienicie w ogóle 

 

1454 

01:52:27.988 --> 01:52:31.490 

zdanie na temat tych stawek, bo będą kombinacje. 

 

1455 

01:52:31.510 --> 01:52:34.000 

Ja to mówię otwarcie. 

 

1456 

01:52:34.000 --> 01:52:37.313 

Dziękuję. 

- Panie Marcinie, tak? 

 

1457 

01:52:38.948 --> 01:52:41.729 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1458 

01:52:41.829 --> 01:52:46.930 

Szanowni Mieszkańcy, uzupełniając słowa burmistrza i te, 

 

1459 

01:52:46.950 --> 01:52:48.650 

które tutaj dzisiaj padły, ja mogę powiedzieć, 

 

1460 

01:52:49.170 --> 01:52:53.291 

że to nie było tak, że ta uchwała po prostu została 

podjęta. 

 

1461 

01:52:53.331 --> 01:52:56.752 

Myślę, że wszyscy radni pamiętają, ile spotkań, 

 

1462 

01:52:56.772 --> 01:52:58.452 

rozmów, czy tutaj u nas w urzędzie, 

 

1463 

01:52:58.552 --> 01:53:02.193 

czy w siedzibie spółki w tej sprawie się odbyło. 

 

1464 

01:53:03.174 --> 01:53:06.757 

Wszyscy musimy mieć na względzie jedną rzecz. 

 

1465 

01:53:06.817 --> 01:53:14.784 

To co nastąpiło w tym momencie po 2021 roku, to jest 

wymóg ustawowy. 

 

1466 
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01:53:14.844 --> 01:53:19.888 

Zapewne Pan pamięta, że wcześniej wszystkie osady 

ściekowe były 

 

1467 

01:53:19.948 --> 01:53:23.912 

odbierane po jednej stawce. 

 

1468 

01:53:23.952 --> 01:53:31.500 

Dlaczego teraz je zróżnicowaliśmy? Bo wymogła od gmin 

w Polsce  

 

1469 

01:53:31.500 --> 01:53:39.000 

takiego zachowania ustawa. Bierzemy sobie do serca to 

co Pan przekazał te uwagi.  

 

1470 

01:53:39.000 --> 01:53:44.300 

Ja deklaruję, że na pewno jeszcze w tym miesiącu 

spotkamy się  

 

1471 

01:53:44.300 --> 01:53:49.400 

mam nadzieję w większym gronie i z udziałem 

przedstawicieli spółki  

 

1472 

01:53:49.400 --> 01:53:52.900 

i pozostałych przedsiębiorców, którzy świadczą te usługi  

 

1473 

01:53:52.900 --> 01:53:58.000 

po to, żeby jeszcze raz spróbować skalkulować na nowo 

te stawki. 

 

1474 

01:53:58.000 --> 01:54:00.982 

Bo musi Pan tylko jedną rzecz jeszcze pamiętać. 

 

1475 

01:54:01.042 --> 01:54:03.607 

Ta uchwała, którą podjęli nasi radni, 

 

1476 

01:54:03.647 --> 01:54:05.992 

to jest uchwała o stawkach maksymalnych. 

 

1477 

01:54:07.801 --> 01:54:11.965 

Te stawki maksymalne, one tak naprawdę mają być 

troszeczkę batem 

 

1478 

01:54:12.025 --> 01:54:17.010 

na tych, którzy odprowadzają te ścieki w sposób nie do 

końca zgodny 

 

1479 

01:54:17.090 --> 01:54:18.592 

z przepisami. 

 

1480 

01:54:18.632 --> 01:54:25.038 

Natomiast oczywiście trzeba jakby wycyrklować tą stawkę 

tak, 

 

1481 

01:54:25.098 --> 01:54:29.442 

żeby faktycznie osoby, które uczciwie chcą wywozić ten 

osad, 

 

1482 

01:54:30.764 --> 01:54:32.105 

nie czuły się poszkodowane. 

 

1483 

01:54:32.346 --> 01:54:36.611 

Natomiast musi Pan mieć też świadomość jednej rzeczy. 

 

1484 

01:54:36.651 --> 01:54:41.297 

Ustawodawca dopiero teraz to unormował, 

 

1485 

01:54:41.358 --> 01:54:46.984 

skodyfikował, ten osad gęsty, który w takich 

przydomowych 

 

1486 

01:54:47.064 --> 01:54:50.027 

oczyszczalniach bardzo często zalegał rok, 

 

1487 

01:54:50.087 --> 01:54:51.729 

dwa, więcej czasu. 

 

1488 

01:54:51.789 --> 01:55:00.558 

On siłą rzeczy niesie za sobą więcej ładunku niż te ścieki, 

 

1489 

01:55:00.598 --> 01:55:03.441 

które powiedzmy są wywożone raz na dwa tygodnie, 

 

1490 

01:55:03.481 --> 01:55:05.122 

raz w miesiącu. 

 

1491 

01:55:05.142 --> 01:55:08.083 

To jest też kwestia jak będzie w przyszłości działała nasza 

 

1492 

01:55:08.143 --> 01:55:11.264 

oczyszczalnia, co chcemy z tą oczyszczalnią zrobić. 
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1493 

01:55:11.304 --> 01:55:14.044 

Ja myślę, że jest szansa na to, 

 

1494 

01:55:14.084 --> 01:55:17.605 

że też zaprosimy mieszkańców na takie spotkanie i wtedy 

w większym 

 

1495 

01:55:17.665 --> 01:55:22.026 

gronie przedstawimy Państwu jak to wygląda, 

 

1496 

01:55:22.067 --> 01:55:24.727 

jak to może wyglądać. 

 

1497 

01:55:24.827 --> 01:55:27.788 

A na ten moment chyba tyle. Bardzo dziękuję. 

 

1498 

01:55:30.617 --> 01:55:34.420 

- Dopowiem Panu, że ja sobie zdaję z tego sprawę, 

 

1499 

01:55:34.480 --> 01:55:35.500 

że to jest zagęszczone. 

 

1500 

01:55:35.520 --> 01:55:36.541 

Ja powiedziałem. 

 

1501 

01:55:36.601 --> 01:55:42.500 

Ale, proszę Pana, różnica między 4500 kubika za 140,00 

zł, 

 

1502 

01:55:42.500 --> 01:55:45.127 

a kubik za 320,00 zł, to chyba jest różnica, 

 

1503 

01:55:45.187 --> 01:55:49.050 

bez względu, bo on ma pompy, on rozrzedza i wyciąga. 

 

1504 

01:55:49.090 --> 01:55:51.992 

Nie ma najmniejszych problemów i wszystko wyciągnie. 

 

1505 

01:55:52.928 --> 01:55:54.189 

Trochę więcej paliwa. 

 

1506 

01:55:54.250 --> 01:55:56.572 

Niech to będzie odbicie, wie Pan, 

 

1507 

01:55:56.612 --> 01:55:58.693 

przykładowo w cenie paliwa. 

 

1508 

01:55:58.733 --> 01:56:02.116 

Ja bym zapłacił za to paliwo 50,00 zł więcej. 

 

1509 

01:56:02.156 --> 01:56:03.237 

Nie ma problemu. 

 

1510 

01:56:03.297 --> 01:56:05.199 

Ale pompa bierze tak samo, proszę Pana. Dziękuję. 

 

1511 

01:56:07.776 --> 01:56:09.797 

- Dziękuję. Ja mogę tylko powiedzieć w imieniu rady, 

 

1512 

01:56:09.837 --> 01:56:13.759 

że temat ten już był dyskutowany wielokrotnie i wróci. 

 

1513 

01:56:13.819 --> 01:56:16.260 

Pan Przemysław Pokład na mnie tutaj patrzy, 

 

1514 

01:56:16.280 --> 01:56:20.162 

bo to zawsze Pan Przemysław, Pan Wiesław inicjowali te 

spotkania 

 

1515 

01:56:20.202 --> 01:56:21.222 

i będziemy rozmawiali. 

 

1516 

01:56:21.242 --> 01:56:24.784 

Bo jak rozumiem chodzi o to, że te stawki maksymalne 

stają się 

 

1517 

01:56:24.824 --> 01:56:26.284 

rzeczywiste, realne, tak. 

 

1518 

01:56:31.727 --> 01:56:34.968 

- Ja tylko przypomnę, że pierwotnie ta stawka 

proponowana przez 

 

1519 

01:56:35.028 --> 01:56:36.049 

Supekom była 540,00 zł. 

 

1520 

01:56:39.389 --> 01:56:45.312 

- Dziękuję. 

 

1521 
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01:56:45.332 --> 01:56:50.355 

Ja w międzyczasie chciałbym powitać Panią Małgorzatę 

Gośniowską-Kola, 

 

1522 

01:56:50.415 --> 01:56:54.438 

zastępcę dyrektora Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa. 

 

1523 

01:56:54.478 --> 01:56:59.060 

Pani dyrektor przyjechała do nas z taką miłą 

wiadomością. 

 

1524 

01:56:59.120 --> 01:57:00.521 

Myślę, że to jest ten moment akurat, 

 

1525 

01:57:00.541 --> 01:57:03.603 

w którym ta wiadomość mogłaby zostać nam przekazana. 

 

1526 

01:57:03.783 --> 01:57:06.264 

Oddaję Pani dyrektor głos. 

 

1527 

01:57:11.614 --> 01:57:15.417 

- Bardzo dziękuję. 

 

1528 

01:57:22.044 --> 01:57:25.225 

Ja jednak pozwolę sobie może stać w tak szacownym 

miejscu. 

 

1529 

01:57:25.285 --> 01:57:27.425 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1530 

01:57:27.465 --> 01:57:30.166 

Szanowni Państwo Radni, jest mi bardzo miło. 

 

1531 

01:57:30.186 --> 01:57:33.187 

Oczywiście ja już jestem po raz kolejny raz w Sulechowie. 

 

1532 

01:57:33.267 --> 01:57:35.628 

Jestem także radną Sejmiku Województwa Lubuskiego, 

 

1533 

01:57:35.648 --> 01:57:40.109 

więc sprawy dotyczące całego regionu są dla mnie bardzo 

ważne 

 

1534 

01:57:40.149 --> 01:57:42.771 

i stąd pamiętam wiele takich problematycznych spotkań, 

 

1535 

01:57:42.811 --> 01:57:45.734 

kiedy przyjeżdżaliśmy jako radni sejmiku tutaj do 

Państwa. 

 

1536 

01:57:45.794 --> 01:57:49.798 

Ale dzisiaj rzeczywiście jestem zupełnie w innym 

charakterze, 

 

1537 

01:57:49.818 --> 01:57:50.879 

w innej roli. 

 

1538 

01:57:50.919 --> 01:57:54.562 

Bardzo się cieszę, dlatego że współpraca tutaj z 

Państwem, 

 

1539 

01:57:54.582 --> 01:57:58.786 

z Panem burmistrzem, z Państwem radnymi, 

 

1540 

01:57:58.866 --> 01:58:01.609 

są tutaj osoby na sali, nie będę wszystkich pewnie 

wymieniała 

 

1541 

01:58:01.649 --> 01:58:11.014 

z nazwisk, ale szczególnie zależy mi na podkreśleniu takiej 

sprawy 

 

1542 

01:58:11.054 --> 01:58:14.316 

dotyczącej współpracy między instytucjami. 

 

1543 

01:58:14.376 --> 01:58:16.597 

A tutaj bardzo sobie chwalę to, 

 

1544 

01:58:16.657 --> 01:58:19.939 

że instytucja centralna, mam zaszczyt reprezentować, 

 

1545 

01:58:20.019 --> 01:58:25.141 

Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa i Samorząd właśnie 

tutejszy, 

 

1546 

01:58:25.201 --> 01:58:26.922 

bardzo dobrze tę współpracę oceniam. 

 

1547 

01:58:27.202 --> 01:58:30.423 

A mianowicie dlatego, że dzisiaj przywożę Państwu taką 

dobrą 
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1548 

01:58:30.503 --> 01:58:31.644 

informację. 

 

1549 

01:58:31.684 --> 01:58:36.405 

Jest podpisana zgoda przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi Pana 

 

1550 

01:58:36.785 --> 01:58:38.566 

ministra Romana Romanowskiego. 

 

1551 

01:58:38.606 --> 01:58:42.887 

Dotyczy wniosku Dyrektora Generalnego Krajowego 

Ośrodka Wsparcia 

 

1552 

01:58:42.907 --> 01:58:49.410 

Rolnictwa o przekazanie Państwu gruntów w bardzo 

dużym obszarze. 

 

1553 

01:58:49.430 --> 01:58:51.851 

To jest ponad 11 hektarów. 

 

1554 

01:58:51.891 --> 01:58:53.731 

Pozwolę sobie to odczytać. 

 

1555 

01:58:53.751 --> 01:58:55.872 

''W związku z wnioskiem uprzejmie informuję, 

 

1556 

01:58:55.932 --> 01:59:00.574 

że po zapoznaniu się z argumentami wskazującymi na 

zasadność 

 

1557 

01:59:00.594 --> 01:59:04.895 

nieodpłatnego przekazania na rzecz jednostki samorządu 

terytorialnego 

 

1558 

01:59:05.155 --> 01:59:09.537 

Gminy Sulechów nieruchomości wchodzącej w skład 

zasobu własności 

 

1559 

01:59:09.697 --> 01:59:13.679 

rolnej Skarbu Państwa, oznaczonej jako działka 

ewidencyjna numer 

 

1560 

01:59:13.779 --> 01:59:19.961 

1/19, o powierzchni 11 hektarów, 172 ary, położonej w 

obrębie 

 

1561 

01:59:20.021 --> 01:59:22.783 

Obłotne, Gmina Sulechów, powiat zielonogórski, 

 

1562 

01:59:22.823 --> 01:59:26.685 

województwo lubuskie, wyrażam zgodę na dokonanie tej 

czynności''. 

 

1563 

01:59:26.745 --> 01:59:28.966 

Myślę, że to dla Państwa bardzo dobra informacja. 

 

1564 

01:59:29.006 --> 01:59:30.400 

Gratuluję Panu burmistrzowi. 

 

1565 

01:59:30.400 --> 01:59:35.000 

[Brawa]  

 

1566 

01:59:36.144 --> 01:59:40.000 

Gratuluję Panu burmistrzowi, Państwu radnym. 

 

1567 

01:59:40.000 --> 01:59:41.807 

Myślę, że to jest ogromny sukces. 

 

1568 

01:59:42.047 --> 01:59:46.510 

Chcę też podkreślić, że Krajowy Ośrodek Wsparcia 

Rolnictwa to 

 

1569 

01:59:46.550 --> 01:59:50.973 

instytucja o bardzo szerokim spektrum działania i w 

ramach naszych 

 

1570 

01:59:51.033 --> 01:59:55.596 

działań własnych współpracujemy także z samorządami 

doceniając 

 

1571 

01:59:55.636 --> 01:59:57.957 

i wychodząc naprzeciw oczekiwaniom, bo gminy, 

 

1572 

01:59:57.997 --> 02:00:01.019 

jednostki samorządu także mają swoje zadania, 

 

1573 

02:00:01.099 --> 02:00:03.160 

które muszą spełniać. 
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1574 

02:00:03.220 --> 02:00:07.121 

Więc myślę, że to decyzja, która będzie skutkowała na 

przyszłość. 

 

1575 

02:00:07.181 --> 02:00:08.502 

Jeszcze raz dziękuję. 

 

1576 

02:00:08.542 --> 02:00:09.682 

Gratuluję Państwu. 

 

1577 

02:00:09.702 --> 02:00:17.000 

Panie Przewodniczący, dziękuję za danie mi głosu. 

Dziękuję bardzo. [Brawa] 

 

1578 

02:00:18.571 --> 02:00:21.355 

- Dziękujemy. Może warto dodać, że mówimy o działce 

pod cmentarz. 

 

1579 

02:00:21.375 --> 02:00:24.939 

To tak nie padło, a mieszkańcy, którzy nas słuchają, 

 

1580 

02:00:24.979 --> 02:00:28.363 

mogą czasami nie wiedzieć, także. 

 

1581 

02:00:28.844 --> 02:00:29.905 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

1582 

02:00:32.716 --> 02:00:34.277 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

 

1583 

02:00:34.317 --> 02:00:38.001 

Pani Dyrektor, chciałbym serdecznie podziękować. 

 

1584 

02:00:38.021 --> 02:00:40.544 

Rzeczywiście nie był to prosty proces, 

 

1585 

02:00:40.584 --> 02:00:44.328 

trwał długo, ale dziś możemy cieszyć się z tego sukcesu. 

 

1586 

02:00:44.388 --> 02:00:48.072 

Bardzo dziękuję za wsparcie, jakiego osobiście nam Pani 

udzieliła, 

 

1587 

02:00:48.112 --> 02:00:50.635 

bo czujemy, że tak po prostu było. 

 

1588 

02:00:51.495 --> 02:00:54.216 

Pragnę również podziękować za wsparcie przy innych 

projektach, 

 

1589 

02:00:54.256 --> 02:00:57.117 

bo czasami drobniejsze w skali, ale równie ważne dla 

naszych 

 

1590 

02:00:57.157 --> 02:01:00.378 

mieszkańców rzeczy się działy. 

 

1591 

02:01:00.438 --> 02:01:02.739 

Mam nadzieję, że już tylko kilka tygodni, 

 

1592 

02:01:02.799 --> 02:01:04.900 

może maksymalnie kilkanaście dzieli nas od tego, 

 

1593 

02:01:04.940 --> 02:01:07.721 

kiedy będziemy mogli oficjalnie ten grunt przejąć. 

 

1594 

02:01:07.741 --> 02:01:10.122 

Myślę, że Państwo czujecie, że to jest również istotne z 

punktu 

 

1595 

02:01:10.142 --> 02:01:12.382 

widzenia tego, o czym dzisiaj chociażby była mowa. 

 

1596 

02:01:12.422 --> 02:01:18.364 

Bowiem aby się przesunąć z realizacją tego zadania na 

rzeczy 

 

1597 

02:01:18.424 --> 02:01:21.265 

konkretne, musieliśmy być w końcu właścicielem po to, 

 

1598 

02:01:21.305 --> 02:01:25.406 

aby rozpocząć te sprawy związane z projektowaniem tej 

przestrzeni 

 

1599 

02:01:25.446 --> 02:01:28.027 

i tym samym przewidywanie kolejnych rozwiązań. 

 

1600 

02:01:28.067 --> 02:01:30.167 

Raz jeszcze, Pani Małgorzato, serdecznie dziękuję. 

 

1601 
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02:01:30.207 --> 02:01:32.068 

Pani Dyrektor, doceniamy tą pomoc. Dziękuję bardzo. 

 

1602 

02:01:32.543 --> 02:01:35.706 

- Bardzo dziękuję. Ja jednak się czuję w obowiązku też 

powiedzieć 

 

1603 

02:01:35.746 --> 02:01:38.989 

rzeczywiście, że Państwo macie bardzo dobrych radnych. 

 

1604 

02:01:39.069 --> 02:01:41.911 

I tutaj tak jak zwykle w życiu są osoby, 

 

1605 

02:01:41.951 --> 02:01:44.613 

które bardzo często mnie tutaj, no powiem szczerze, 

 

1606 

02:01:44.653 --> 02:01:47.236 

atakowały telefonicznie prosząc o wsparcie, 

 

1607 

02:01:47.276 --> 02:01:48.857 

o przyspieszenie tych procedur. 

 

1608 

02:01:48.877 --> 02:01:51.459 

Więc jest mi bardzo miło współpracować z Państwem. 

 

1609 

02:01:54.181 --> 02:01:58.102 

Znany Państwu wszystkim na pewno Pan Ryszard Górnicki 

i Pani Alicja 

 

1610 

02:01:58.142 --> 02:01:59.682 

Szułcik. Jest tutaj wiele osób, 

 

1611 

02:01:59.702 --> 02:02:01.363 

nie wszystkie będę wymieniała. 

 

1612 

02:02:01.423 --> 02:02:05.384 

Ale jednak z uczciwości też staram się powiedzieć, 

 

1613 

02:02:05.444 --> 02:02:07.744 

że doceniam pracę wszystkich osób, 

 

1614 

02:02:07.764 --> 02:02:09.505 

które zabiegają o dobro wspólne. 

 

1615 

02:02:09.525 --> 02:02:12.605 

Niezależnie od tego, że to jest taki grunt, 

 

1616 

02:02:12.645 --> 02:02:15.546 

który będzie przeznaczony w tym przypadku na cmentarz, 

 

1617 

02:02:15.626 --> 02:02:18.167 

ale myślę, że to nas dotyczy wszystkich, 

 

1618 

02:02:18.227 --> 02:02:20.807 

tak. Więc absolutna sprawa co do tego, 

 

1619 

02:02:20.847 --> 02:02:23.468 

żeby wychodzić naprzeciw takim oczekiwaniom. 

 

1620 

02:02:23.988 --> 02:02:25.809 

No i tak się staram wypełniać swoją rolę. 

 

1621 

02:02:25.869 --> 02:02:28.109 

Dziękuję. 

 

1622 

02:02:28.129 --> 02:02:30.830 

- Dziękujemy. Tutaj w międzyczasie w kuluarach 

ustaliliśmy, 

 

1623 

02:02:30.870 --> 02:02:33.351 

że to już 11 lat na tę decyzję czekaliśmy. 

 

1624 

02:02:33.391 --> 02:02:36.992 

Także dla nas jest naprawdę to ważna decyzja i cieszymy 

się, 

 

1625 

02:02:40.272 --> 02:02:42.373 

że to się zakończyło pomyślnie. 

 

1626 

02:02:42.433 --> 02:02:46.774 

- Panie Przewodniczący, czyli hektar na rok. 

 

1627 

02:02:46.854 --> 02:02:49.575 

Obyśmy tak szybko nie musieli wykorzystywać tego 

terenu. 

 

1628 

02:02:49.961 --> 02:02:52.122 

- No ta dyskusja się troszeczkę ożywiła teraz. 

 

1629 

02:02:52.182 --> 02:02:55.743 
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Ale ja też tak jak powiedziałam z uczciwości chcę 

powiedzieć, 

 

1630 

02:02:55.783 --> 02:02:59.205 

że Pan burmistrz bardzo sugestywnie wskazywał na to, 

 

1631 

02:02:59.265 --> 02:03:02.686 

jak blisko jest już ten moment, kiedy będzie granica, 

 

1632 

02:03:02.726 --> 02:03:05.407 

kiedy jest mur, kiedy jest płot i będzie problem. 

 

1633 

02:03:05.447 --> 02:03:08.188 

Więc mając to na uwadze powiem szczerze, 

 

1634 

02:03:08.228 --> 02:03:11.500 

że w ministerstwie także miano mnie dosyć. [śmiech] 

 

1635 

02:03:13.290 --> 02:03:15.000 

- Dziękujemy. 

 

1636 

02:03:15.000 --> 02:03:16.371 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1637 

02:03:16.471 --> 02:03:18.912 

Wolne wnioski, informacje oraz dyskusja. 

 

1638 

02:03:20.727 --> 02:03:25.210 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1639 

02:03:25.230 --> 02:03:29.353 

w tym punkcie? Bardzo proszę tutaj radni się nam 

zgłaszają. Pan radny Jan Rerus. 

 

1640 

02:03:31.357 --> 02:03:33.858 

- Dziękuję bardzo. 

 

1641 

02:03:33.918 --> 02:03:36.298 

Odniosę się najpierw do tej miłej wiadomości, 

 

1642 

02:03:36.358 --> 02:03:40.219 

bo od dawna żeśmy rozmawiali o tym na sesjach, 

 

1643 

02:03:40.279 --> 02:03:43.500 

jest którąś kadencję już i zawsze wchodziło w grę, 

 

1644 

02:03:43.540 --> 02:03:45.360 

żeby był nowy cmentarz. 

 

1645 

02:03:45.400 --> 02:03:46.641 

Cieszymy się ogromnie. 

 

1646 

02:03:46.681 --> 02:03:48.781 

Nareszcie już nie trzeba się zastanawiać, 

 

1647 

02:03:48.821 --> 02:03:52.022 

czy już trzeba się zawijać, żeby zdążyć na cmentarz. 

 

1648 

02:03:52.082 --> 02:03:53.822 

Jednak możemy trochę jeszcze poczekać, 

 

1649 

02:03:53.862 --> 02:03:55.683 

jeżeli zdrowie pozwoli. 

 

1650 

02:03:55.743 --> 02:03:57.544 

Bardzo się cieszymy. 

 

1651 

02:03:57.604 --> 02:03:59.905 

Drugim tematem chciałem się odnieść do tych ścieków, 

 

1652 

02:03:59.925 --> 02:04:03.688 

co tutaj Pan się odnosił, wyszedł chyba Pan, 

 

1653 

02:04:04.128 --> 02:04:07.030 

jeżeli chodzi o ten odbiór. 

 

1654 

02:04:07.171 --> 02:04:09.412 

My żeśmy tu szeroko dyskutowali. 

 

1655 

02:04:09.452 --> 02:04:11.494 

Nie wiem, czy potrzebna jest jeszcze dyskusja. 

 

1656 

02:04:11.534 --> 02:04:15.056 

Bardzo szeroko dyskutowaliśmy i nie tylko na sesji i o tych 

górnych 

 

1657 

02:04:15.096 --> 02:04:17.578 

stawkach. 
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1658 

02:04:17.618 --> 02:04:20.720 

Pan radny Kołakowski mówił, że rada powinna coś tam 

zmienić, 

 

1659 

02:04:20.760 --> 02:04:23.302 

no to trzeba jakiś projekt uchwały wnieść, 

 

1660 

02:04:23.342 --> 02:04:26.024 

to może zmieni. 

 

1661 

02:04:26.104 --> 02:04:29.466 

Ale Pan zastępca burmistrza określił się co do tych stawek 

i tutaj 

 

1662 

02:04:29.486 --> 02:04:31.087 

trzeba jasno powiedzieć. 

 

1663 

02:04:31.167 --> 02:04:34.348 

Nie trzeba mówić ludziom, że tak nie jest. 

 

1664 

02:04:34.388 --> 02:04:37.590 

To, że maksymalna stawka jest ustalona w takiej, 

 

1665 

02:04:37.650 --> 02:04:41.212 

a nie innej wysokości i to, że Supekom ma takie stawki, 

 

1666 

02:04:41.232 --> 02:04:44.454 

a nie inne i to, że był tam problem, 

 

1667 

02:04:44.474 --> 02:04:48.277 

nie wiem, czy rozwiązany, że tylko 4 metry sześcienne 

można było 

 

1668 

02:04:48.377 --> 02:04:50.458 

brać, nie 7 metrów czy więcej metrów sześciennych, 

 

1669 

02:04:50.858 --> 02:04:55.963 

to jest wyłączna odpowiedzialność burmistrza za to 

wszystko. 

 

1670 

02:04:56.023 --> 02:04:59.506 

My żeśmy dużo dyskutowali i przyjęliśmy to co burmistrz. 

 

1671 

02:04:59.546 --> 02:05:01.027 

Nie wiem, czy polityczna czy jaka tam, 

 

1672 

02:05:01.107 --> 02:05:04.651 

ale jest to tylko i wyłącznie odpowiedzialność burmistrza 

 

1673 

02:05:04.691 --> 02:05:05.692 

i tu się chciałem przyznać. 

 

1674 

02:05:05.752 --> 02:05:09.015 

Ale cieszę się, że jest chęć do dalszych rozmów, 

 

1675 

02:05:09.075 --> 02:05:11.737 

bo może to się lepszego wypracuje. 

 

1676 

02:05:13.906 --> 02:05:18.514 

Zobowiązany jestem do, nie ma przewodniczącego 

Komisji ds Gospodarki 

 

1677 

02:05:18.554 --> 02:05:23.510 

Odpadami, chciałem tutaj wyrazić pewne zdanie, 

 

1678 

02:05:23.570 --> 02:05:28.691 

ponieważ projekt uchwały, który był przez komisję 

początkowo przyjęty 

 

1679 

02:05:28.751 --> 02:05:34.532 

o obniżenie stawki za śmieci został przez komisję 

wniesiony, 

 

1680 

02:05:34.592 --> 02:05:39.733 

żeby zszedł z porządku obrad i tak się stało. 

 

1681 

02:05:39.753 --> 02:05:42.074 

Natomiast komisja, nie wszyscy wiedzą, 

 

1682 

02:05:42.214 --> 02:05:46.714 

no chyba jednoznacznie wyraziła jeszcze jeden pogląd, 

 

1683 

02:05:46.794 --> 02:05:58.289 

że należy coś robić, aby obniżać cenę śmieci. 

 

1684 

02:05:58.349 --> 02:06:01.372 

Całkowicie się zgadzam z Panem, tutaj był co powiedział. 

 

1685 

02:06:01.392 --> 02:06:02.914 

On powiedział taką bardzo istotną rzecz. 
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1686 

02:06:02.954 --> 02:06:05.437 

Nie wiem, czy trafiło to do wszystkich. 

 

1687 

02:06:05.537 --> 02:06:09.121 

On się odniósł do ścieków, ale dotyczy to w ogóle 

gospodarki 

 

1688 

02:06:09.141 --> 02:06:14.524 

śmieciowej, że jesteśmy jedną z najdroższych gmin w 

Polsce. 

 

1689 

02:06:14.564 --> 02:06:17.126 

To jest oczywiste i w zakresie tych śmieci, 

 

1690 

02:06:17.146 --> 02:06:21.170 

które odbieramy i w zakresie ścieków jesteśmy jedną z 

najdroższych. 

 

1691 

02:06:21.190 --> 02:06:22.972 

Widać tak lubimy. 

 

1692 

02:06:23.012 --> 02:06:24.734 

Natomiast co chciałem powiedzieć. 

 

1693 

02:06:24.974 --> 02:06:27.176 

Na komisji było rozpatrywane to, 

 

1694 

02:06:27.236 --> 02:06:32.524 

żeby elektrośmieci zostały jakby przejęte przez gminę, 

 

1695 

02:06:32.604 --> 02:06:39.490 

czyli na przykład tam gdzie był PSZOK kiedyś do Supekom 

i to 

 

1696 

02:06:39.530 --> 02:06:43.094 

spowodowałoby z jednej strony może jakieś pieniądze, 

 

1697 

02:06:43.134 --> 02:06:46.817 

może jakieś zyski, na pewno by nie powodowało strat, 

 

1698 

02:06:46.897 --> 02:06:50.960 

ale by było wyjściem pro ludziom, żeby nie musieli pralek, 

 

1699 

02:06:51.020 --> 02:06:53.743 

lodówek i innego sprzętu odwozić na PSZOK. 

 

1700 

02:06:53.763 --> 02:06:56.025 

Nie każdy ma samochód do tego przeznaczony, 

 

1701 

02:06:56.285 --> 02:06:59.586 

tylko żeby mógł sobie nawet ręcznym wózkiem zawieźć 

sobie 

 

1702 

02:06:59.646 --> 02:07:01.947 

na Poznańską i żeby to było. 

 

1703 

02:07:02.007 --> 02:07:06.429 

Pan burmistrz, Pan zastępca burmistrza potraktował to 

bardzo poważnie 

 

1704 

02:07:06.449 --> 02:07:09.130 

i obiecał, że przedstawi ewentualne możliwości. 

 

1705 

02:07:09.170 --> 02:07:10.551 

Mówię to radnym, żeby wiedzieli o tym, 

 

1706 

02:07:10.591 --> 02:07:12.972 

że jest taka koncepcja, przedstawi możliwości, 

 

1707 

02:07:12.992 --> 02:07:16.073 

jak to było kosztowo, prawnie, czy to jest w ogóle 

możliwe, 

 

1708 

02:07:16.773 --> 02:07:20.014 

możliwe chyba jest, tylko ile było z tym zachodu i czy 

warto. 

 

1709 

02:07:20.074 --> 02:07:22.255 

No i będziemy oczekiwać od Pana zastępcy burmistrza, 

 

1710 

02:07:22.295 --> 02:07:24.556 

żeby to przedstawił. 

 

1711 

02:07:24.616 --> 02:07:27.218 

Mówię to, bo było to na komisji i zostałem do tego 

zobowiązany przez 

 

1712 

02:07:27.238 --> 02:07:29.479 

przewodniczącego komisji. 
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1713 

02:07:29.539 --> 02:07:31.680 

Nie mógł dzisiaj być, sprawy osobiste. 

 

1714 

02:07:34.322 --> 02:07:36.183 

I trzeci temat aktualny. 

 

1715 

02:07:36.223 --> 02:07:39.405 

Wykorzystam może, że jest Pani komendant, 

 

1716 

02:07:39.465 --> 02:07:44.128 

ale również Pan burmistrz i ze straży miejskiej już nie ma, 

szkoda. 

 

1717 

02:07:44.208 --> 02:07:45.949 

Rozpoczęła się kampania wyborcza. 

 

1718 

02:07:52.499 --> 02:07:54.140 

No ja jestem zarządcą nieruchomości. 

 

1719 

02:07:54.821 --> 02:07:57.723 

Zarządzam spółdzielnią, ale dużo wspólnotami 

mieszkaniowymi. 

 

1720 

02:07:57.783 --> 02:08:00.525 

Są też właściciele nieruchomości różnych. 

 

1721 

02:08:00.805 --> 02:08:05.569 

No i te banery, plakaty nie zawsze są wieszane tak jak 

potrzeba, 

 

1722 

02:08:06.489 --> 02:08:08.315 

to musi być za zgodą. 

 

1723 

02:08:08.335 --> 02:08:11.017 

Problem jest z tym, że ustawodawca powiedział, 

 

1724 

02:08:11.057 --> 02:08:14.159 

że nawet jak nie ma zgody, nie możemy tego plakatu 

zerwać sobie, 

 

1725 

02:08:14.259 --> 02:08:18.182 

bo to nastąpi zniszczenie mienia i możemy karę mieć w 

ten sposób. 

 

1726 

02:08:18.222 --> 02:08:21.645 

Jest problem jak usunąć, kiedy usunąć. 

 

1727 

02:08:21.745 --> 02:08:26.508 

Tyle co wiem od kolegów moich, bo jestem też w związku 

rewizyjnym, 

 

1728 

02:08:26.568 --> 02:08:32.992 

że np. jak się pisze maila do pełnomocników komitetów 

wyborczych, 

 

1729 

02:08:33.013 --> 02:08:35.194 

to oni lekceważą i nie odpowiadają na to. 

 

1730 

02:08:37.170 --> 02:08:41.092 

I kwestia jest taka, pytanie do Pana burmistrza do Pani 

komendant, 

 

1731 

02:08:41.192 --> 02:08:44.053 

co należy zrobić, aby to wyprostować? 

 

1732 

02:08:44.093 --> 02:08:48.456 

Oczywiście my i tam każdy właściciel w pierwszej 

kolejności na pewno 

 

1733 

02:08:48.496 --> 02:08:53.418 

będzie próbował się skontaktować z pełnomocnikiem 

komitetu 

 

1734 

02:08:53.438 --> 02:08:56.259 

wyborczego, żeby to ustalić, bo musi mieć tą zgodę, 

 

1735 

02:08:56.540 --> 02:09:00.341 

ale musi też zapłacić za wywieszenie swojego plakatu, 

 

1736 

02:09:00.402 --> 02:09:02.242 

baneru, bo nie ma innej możliwości. 

 

1737 

02:09:02.282 --> 02:09:05.164 

Wydaje mi się, że to jest również w ich interesie. 

 

1738 

02:09:05.224 --> 02:09:08.565 

Bo jeżeli wywiesili banery i nie będzie za to płacił, 

 

1739 

02:09:08.585 --> 02:09:10.245 

nie będzie to darowizna na obcym terenie, 
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1740 

02:09:10.265 --> 02:09:13.647 

to ktoś może nam powiedzmy poinformować Komisję 

Wyborczą, 

 

1741 

02:09:13.727 --> 02:09:16.868 

że korzystał z czegoś, a nie płacił za to. 

 

1742 

02:09:19.129 --> 02:09:22.990 

No i powiedzmy, że my będziemy tam interweniować i 

nie otrzymamy 

 

1743 

02:09:23.030 --> 02:09:27.352 

żadnych. My sami tego, przynajmniej prawnicy nam nie 

radzą sami, 

 

1744 

02:09:27.392 --> 02:09:29.282 

żebyśmy to ściągali. 

 

1745 

02:09:29.402 --> 02:09:32.304 

Co by nam poradził Pan burmistrz czy Pani komendant? 

 

1746 

02:09:32.364 --> 02:09:34.585 

Bo my wtedy się oczywiście w takiej sytuacji, 

 

1747 

02:09:34.625 --> 02:09:38.847 

to drugi ruch, odezwiemy do straży miejskiej i do policji, 

 

1748 

02:09:39.027 --> 02:09:40.528 

żeby nam pomogli ściągnąć to, 

 

1749 

02:09:40.568 --> 02:09:42.169 

jeżeli to nielegalne wisi. 

 

1750 

02:09:42.209 --> 02:09:45.371 

Można to w jakiś sposób ściągnąć, zabezpieczyć przy 

policji jako 

 

1751 

02:09:45.411 --> 02:09:46.451 

przechowanie. 

 

1752 

02:09:46.491 --> 02:09:47.972 

Ja do końca nie wiem jak to zrobić, 

 

1753 

02:09:47.992 --> 02:09:50.633 

żeby nie oskarżyli nas o zniszczenie tego, 

 

1754 

02:09:50.673 --> 02:09:55.176 

bo każdy plakat czy baner jest opisany, 

 

1755 

02:09:55.216 --> 02:09:57.917 

że to jest wyborczy i jest jakiś tam komitet. 

 

1756 

02:09:58.443 --> 02:10:02.387 

No i ponieważ może słuchają nas inni właściciele, 

 

1757 

02:10:03.728 --> 02:10:06.630 

zawsze przy wyborach jest to na gminne stosowane. 

 

1758 

02:10:06.670 --> 02:10:10.954 

No i chciałbym jakiejś porady w zakresie do wszystkich 

właścicieli 

 

1759 

02:10:10.994 --> 02:10:18.701 

nieruchomości, jak przy braku zgody mają postępować. 

 

1760 

02:10:18.781 --> 02:10:20.302 

Dziękuję. 

 

1761 

02:10:20.422 --> 02:10:22.604 

- Dziękuję bardzo. Proszę, Pan radny Przemysław Pokład. 

 

1762 

02:10:31.222 --> 02:10:33.344 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1763 

02:10:33.384 --> 02:10:36.165 

Panie i Panowie Rani, Szanowni Państwo, 

 

1764 

02:10:36.226 --> 02:10:39.648 

a propos tych stawek za wywóz nieczystości, 

 

1765 

02:10:39.688 --> 02:10:41.209 

to akurat się nie cieszę z tego. 

 

1766 

02:10:41.289 --> 02:10:45.352 

Ale jakby ktoś odtworzył sobie moją wypowiedź właśnie z 

maja 

 

1767 

02:10:45.412 --> 02:10:46.773 

lub czerwca, to się sprawdziło. 
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1768 

02:10:46.793 --> 02:10:48.134 

Ja się akurat nie cieszę z tego, 

 

1769 

02:10:48.174 --> 02:10:50.635 

ale się to sprawdziło, to co właśnie mieszkaniec 

powiedział. 

 

1770 

02:10:50.655 --> 02:10:54.865 

Także, Panie Burmistrzu, do Pana Marcina, 

 

1771 

02:10:54.925 --> 02:10:57.468 

działamy coś, musimy z tym zrobić. 

 

1772 

02:10:57.508 --> 02:11:02.832 

Kolejna rzecz, tutaj informacja dla członków Komisji 

Przestrzegania 

 

1773 

02:11:02.892 --> 02:11:04.834 

Prawa i Ochrony Środowiska. 

 

1774 

02:11:04.894 --> 02:11:09.557 

Proszę, żebyście się dobrze zapoznali z tą serią wniosków. 

 

1775 

02:11:10.398 --> 02:11:14.861 

Seria wniosków to jest załączona do zawiadomienia także, 

 

1776 

02:11:15.141 --> 02:11:18.604 

żeby nam było łatwo jutro podejmować decyzję. 

 

1777 

02:11:18.644 --> 02:11:20.765 

Od razu mówię, że trzy miejsca w samochodzie mam, 

 

1778 

02:11:20.805 --> 02:11:24.267 

no bo to będzie tak zwana objazdówka. 

 

1779 

02:11:24.347 --> 02:11:26.148 

I kolejna sprawa. 

 

1780 

02:11:26.189 --> 02:11:28.210 

Bardzo się tutaj cieszę i skorzystam, 

 

1781 

02:11:28.790 --> 02:11:33.155 

że jest Pan Mirosław Andrasiak z Zarządu Powiatu, 

 

1782 

02:11:33.175 --> 02:11:34.297 

Dróg Powiatowych. 

 

1783 

02:11:34.357 --> 02:11:39.823 

Panie Mirosławie, znak B33, droga powiatowa, 

 

1784 

02:11:39.903 --> 02:11:44.428 

chodzi o przejście dla pieszych na ulicy Styczniowej. 

 

1785 

02:11:44.448 --> 02:11:45.830 

Z jednej strony jest, z drugiej nie ma. 

 

1786 

02:11:46.851 --> 02:11:49.455 

Zapytanie mieszkańca do mnie, Kije, 

 

1787 

02:11:49.515 --> 02:11:54.182 

skrzyżowanie drogi ulic Mozowskiej ze Słoneczną, 

 

1788 

02:11:54.262 --> 02:11:55.684 

czy już coś wiadomo? 

 

1789 

02:11:55.724 --> 02:12:00.571 

Chodzi tam o znaki D1 i wyznaczające drogę z 

pierwszeństwem. 

 

1790 

02:12:01.472 --> 02:12:06.276 

I kolejna rzecz, też mnie właśnie dzisiaj mieszkańcy wręcz 

 

1791 

02:12:06.336 --> 02:12:13.523 

zatrzymali, sprawa znana, odpływ wody z drogi 

powiatowej przy Dino. 

 

1792 

02:12:13.543 --> 02:12:15.124 

Czy już też coś wiadomo? 

 

1793 

02:12:15.164 --> 02:12:16.685 

Tam naprawdę tylko kratkę jest, 

 

1794 

02:12:16.705 --> 02:12:17.906 

gdzie tę wodę. 

 

1795 

02:12:17.967 --> 02:12:19.888 

Moim zdaniem to nie jest wysoki koszt. 

 

1796 

02:12:19.908 --> 02:12:20.909 
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Dziękuję. 

 

1797 

02:12:20.929 --> 02:12:27.836 

- Dziękuję. Do głosu zgłosił się Pan radny Piotr Bodnar, ad 

vocem. 

- Tak. 

 

1798 

02:12:27.896 --> 02:12:29.657 

Ja odnośnie wypowiedzi radnego Jana Rerusa. 

 

1799 

02:12:29.717 --> 02:12:32.798 

Bo pewno pewne jakieś informacje też z gminy, 

 

1800 

02:12:32.838 --> 02:12:37.200 

jako że gmina, że tak powiem z urzędu musi na pewne 

rzeczy reagować. 

 

1801 

02:12:37.220 --> 02:12:39.501 

Natomiast co do tych plakatów, to z tego co wiem, 

 

1802 

02:12:39.541 --> 02:12:44.123 

to tak, każdy plakat musi, jeżeli gdzieś tam się wiesza na 

prywatnej 

 

1803 

02:12:44.143 --> 02:12:49.545 

posesji, musi być zgoda właściciela gruntu z reguły, 

 

1804 

02:12:49.585 --> 02:12:51.866 

tak musi być. Z tego co kojarzę, to tak to jest, 

 

1805 

02:12:51.906 --> 02:12:55.288 

że musi być albo nieodpłatnym, ale też jest oświadczenie 

wtedy. 

 

1806 

02:12:56.168 --> 02:12:57.769 

Ale jeżeli nie ma zgody, no to myślę, 

 

1807 

02:12:57.789 --> 02:13:00.772 

że sądy w trybie wyborczym działają dużo szybciej niż 

normalnie, 

 

1808 

02:13:00.812 --> 02:13:04.654 

to ewentualnie w ten sposób albo przynajmniej 

obserwować, 

 

1809 

02:13:04.714 --> 02:13:05.955 

fotografować i zgłaszać. 

 

1810 

02:13:07.557 --> 02:13:10.178 

Teoretycznie w oświadczeniu tam jest taka nawet 

rubryka, 

 

1811 

02:13:10.239 --> 02:13:15.514 

że hipotetyczny koszt na przykład wywieszenia tego 

plakatu. 

 

1812 

02:13:15.534 --> 02:13:19.538 

Jeśli ktoś wpisuje, że na przykład za plakat udostępniam 

odpłatnie, 

 

1813 

02:13:19.558 --> 02:13:23.422 

znaczy nieodpłatnie, ale w moim mniemaniu mogłoby to 

kosztować 

 

1814 

02:13:23.462 --> 02:13:24.743 

na przykład 100,00 zł. 

 

1815 

02:13:24.763 --> 02:13:28.846 

To może jakoś obciążyć finansowo te komitety wyborcze, 

 

1816 

02:13:28.866 --> 02:13:30.988 

które wieszają. Faktycznie to trochę niefajnie. 

 

1817 

02:13:31.008 --> 02:13:34.772 

Bo pamiętam jak myśmy startowali też w wyborach 

samorządowych, 

 

1818 

02:13:35.412 --> 02:13:39.696 

to bywało tak, że nie wszyscy później te swoje plakaty 

zrywali. 

 

1819 

02:13:39.716 --> 02:13:42.258 

Było tego dużo i niektórzy z nas wiem, 

 

1820 

02:13:42.298 --> 02:13:46.601 

że jeździli, tam gdzie umieszczali swoje plakaty, 

 

1821 

02:13:46.641 --> 02:13:48.162 

to żeśmy je zrywali po to, żeby pokazać, 

 

1822 

02:13:48.182 --> 02:13:49.403 

że tak trzeba robić. 
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1823 

02:13:49.463 --> 02:13:53.346 

Liczę na to, że po tych wyborach też gdzieś tam 

przestanie być 

 

1824 

02:13:53.406 --> 02:13:56.248 

kolorowo i wrócimy do normalności. Dziękuję uprzejmie. 

 

1825 

02:14:06.768 --> 02:14:08.581 

- Bardzo proszę, Pan radny Stanisław Kaczmar. 

 

1826 

02:14:10.934 --> 02:14:13.036 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1827 

02:14:13.076 --> 02:14:17.679 

Panie Burmistrzu, ja dwie sprawy takie, 

 

1828 

02:14:17.719 --> 02:14:24.023 

to znaczy dotyczące jedno Obłotne i uzyskanie tej działki, 

 

1829 

02:14:24.043 --> 02:14:27.886 

gdzie będziemy mogli dokonywać pochówków. 

 

1830 

02:14:27.946 --> 02:14:31.508 

I proszę zauważyć, że śmierć też może być radosna, 

 

1831 

02:14:31.548 --> 02:14:34.050 

bo były oklaski i wszystko. 

 

1832 

02:14:34.070 --> 02:14:36.151 

To znaczy, że jest okej. 

 

1833 

02:14:36.171 --> 02:14:38.473 

W zależności od podejścia do rzeczy. 

 

1834 

02:14:42.031 --> 02:14:47.532 

A druga sprawa, proszę Państwa, żeście otrzymali ode 

mnie na skrzynki 

 

1835 

02:14:47.792 --> 02:14:49.393 

pocztowe. 

 

1836 

02:14:49.433 --> 02:14:55.855 

Pozwoliłem sobie wykorzystać tą znajomość adresów do 

filmu Freedom, 

 

1837 

02:14:56.428 --> 02:15:00.513 

na którym wczoraj byłem i tam też padają słowa, 

 

1838 

02:15:00.553 --> 02:15:05.258 

żeby po prostu zachęcić wszystkich do obejrzenia tego 

filmu z tego 

 

1839 

02:15:05.278 --> 02:15:10.684 

względu, że rządy, ogólnopolskie media, 

 

1840 

02:15:10.724 --> 02:15:14.027 

które powinny moim zdaniem zachęcić, 

 

1841 

02:15:14.107 --> 02:15:16.510 

spromować, no niestety tego nie robią. 

 

1842 

02:15:17.831 --> 02:15:23.497 

Dlatego, że pedofilia, bo tam jest poruszana pedofilia, 

 

1843 

02:15:23.557 --> 02:15:29.143 

porwania dzieci, pokazane na ulicach jak to się robi, 

 

1844 

02:15:29.243 --> 02:15:34.128 

staje się dla niektórych po prostu życiem. 

 

1845 

02:15:35.991 --> 02:15:39.674 

I te dzieci, które są porywane, dziewczynki, 

 

1846 

02:15:39.714 --> 02:15:46.040 

chłopcy są skierowane do wykorzystywania seksualnego 

przez dorosłych 

 

1847 

02:15:46.060 --> 02:15:48.022 

i to przeważnie bogatych ludzi. 

 

1848 

02:15:48.677 --> 02:15:59.123 

I to staje się jakby kierunkiem też życia jakby celebrytów 

na całym świecie. 

 

1849 

02:15:59.163 --> 02:16:06.827 

Proszę Państwa, to nie jest jakby drastyczny film 

pokazany stricte. 

 

1850 

02:16:06.907 --> 02:16:11.310 
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Cały proces gwałcenia tych dzieci, 

 

1851 

02:16:11.350 --> 02:16:14.632 

bo to mówimy o gwałtach na dzieciach, 

 

1852 

02:16:14.712 --> 02:16:20.156 

jest to bardzo stonowane, ale dające dużo do myślenia. 

 

1853 

02:16:20.256 --> 02:16:24.158 

I w ostatnich słowach aktor ten, 

 

1854 

02:16:24.239 --> 02:16:27.701 

który grał Pasję, bo też on grał Pasję, 

 

1855 

02:16:28.380 --> 02:16:34.542 

mówi, że jeżeli my wszyscy, obojętnie, 

 

1856 

02:16:34.582 --> 02:16:39.443 

nie zajmiemy się tym problemem, to po prostu stracimy 

nasze dzieci, 

 

1857 

02:16:39.483 --> 02:16:42.984 

nasze wnuki, nasze społeczeństwa. 

 

1858 

02:16:43.124 --> 02:16:48.066 

Bo proszę zauważyć, że tam też jest powiedziane, 

 

1859 

02:16:48.206 --> 02:16:51.707 

że to jest niewolnictwo tych czasów, 

 

1860 

02:16:52.247 --> 02:16:58.992 

gdzie proceder handlu ludźmi, a zwłaszcza dziećmi 

naszymi, 

 

1861 

02:16:59.072 --> 02:17:03.475 

jest w tej chwili najbardziej dochodowym interesem na 

świecie. 

 

1862 

02:17:03.535 --> 02:17:05.576 

Najbardziej dochodowym interesem. 

 

1863 

02:17:05.636 --> 02:17:08.959 

Kiedyś były to narkotyki, handel bronią, 

 

1864 

02:17:09.019 --> 02:17:10.800 

a w tej chwili handel ludźmi. 

 

1865 

02:17:16.144 --> 02:17:20.587 

Też tam jest w ostatnim jakby komentarzu, 

 

1866 

02:17:22.292 --> 02:17:31.735 

że jeżeli każdy jeden z nas, który obejrzał ten film, 

 

1867 

02:17:31.755 --> 02:17:39.117 

powinien promować ten film, żeby inni poszli i obejrzeli 

to. 

 

1868 

02:17:39.157 --> 02:17:42.377 

Z tego względu, że my też jesteśmy w radzie, 

 

1869 

02:17:42.417 --> 02:17:50.888 

w niektórych momentach podejmujemy decyzje 

dotyczące naszych dzieci tutaj. 

 

1870 

02:17:50.988 --> 02:17:54.550 

I ochrona ich, bezwzględna dla mnie ochrona, 

 

1871 

02:17:54.610 --> 02:17:58.592 

powinna być naszą też jakby misją, 

 

1872 

02:17:58.672 --> 02:18:05.296 

ochrona najmłodszych, tych od narodzenia do jakiejś tam 

 

1873 

02:18:05.376 --> 02:18:07.957 

pełnoletności. 

 

1874 

02:18:07.997 --> 02:18:14.501 

Proszę Państwa, w tej chwili pracuje się nad legalizacją 

pedofilii, 

 

1875 

02:18:14.561 --> 02:18:16.760 

żebyście wiedzieli. 

 

1876 

02:18:16.900 --> 02:18:19.741 

W unijnych strukturach tych, o których mówimy, 

 

1877 

02:18:19.781 --> 02:18:26.303 

że jest demokratyczna dobra, pracuje się nad 

zalegalizowaniem 

 

1878 
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02:18:26.363 --> 02:18:29.124 

pedofilii. 

 

1879 

02:18:29.464 --> 02:18:35.787 

Mogę Państwu i chyba też mi pozwolicie dostarczyć 

dzisiejsze dwa 

 

1880 

02:18:35.887 --> 02:18:41.889 

filmy, które obejrzałem przed przyjściem tu na sesję 

dotyczącym 

 

1881 

02:18:41.929 --> 02:18:43.670 

naszego kraju. 

 

1882 

02:18:43.710 --> 02:18:45.712 

To nie chodzi o świat, proszę Państwa, 

 

1883 

02:18:45.772 --> 02:18:47.313 

że to nas nie dotyczy. 

 

1884 

02:18:47.353 --> 02:18:52.457 

To chodzi o nasze miejscowości, o nasz kraj. 

 

1885 

02:18:52.477 --> 02:18:56.900 

I jeżeli pozwolicie Państwo, ja prześlę wam te filmy. 

 

1886 

02:18:56.940 --> 02:19:00.443 

Są to drastyczne wypowiedzi po prostu tych ludzi, 

 

1887 

02:19:00.483 --> 02:19:01.664 

którzy się tym zajmują. 

 

1888 

02:19:03.712 --> 02:19:11.836 

I myślę, proszę Państwa, że tak jak autor tego filmu 

powiedział, 

 

1889 

02:19:11.897 --> 02:19:16.919 

tak, proszę Państwa, jeżeli wy rozmawiacie z kimkolwiek, 

 

1890 

02:19:16.999 --> 02:19:22.062 

promujcie ten film, a jeżeli ktokolwiek nie ma pieniędzy 

na pójście 

 

1891 

02:19:22.122 --> 02:19:26.598 

na ten film, to załóżcie, żeby poszedł i obejrzał. 

 

1892 

02:19:26.678 --> 02:19:32.181 

Ja jestem gotowy założyć pieniądze, żebyście Państwo czy 

ktokolwiek 

 

1893 

02:19:32.261 --> 02:19:34.102 

poszli i zobaczyli ten film. 

 

1894 

02:19:34.142 --> 02:19:38.384 

Jest to film godny obejrzenia i przemyślenia. 

 

1895 

02:19:38.404 --> 02:19:40.065 

Dziękuję bardzo. 

 

1896 

02:19:40.125 --> 02:19:43.147 

- Dziękuję. Ad vocem zgłosił się tutaj Pan radny Piotr 

Bodnar. 

 

1897 

02:19:44.165 --> 02:19:46.887 

- Ja już jestem po obejrzeniu tego filmu, 

 

1898 

02:19:46.948 --> 02:19:48.089 

to jest Sound of Freedom. 

 

1899 

02:19:48.129 --> 02:19:49.470 

Dźwięk Wolności. 

 

1900 

02:19:49.490 --> 02:19:51.131 

To w zasadzie tylko w uzupełnieniu do tego, 

 

1901 

02:19:51.171 --> 02:19:55.795 

co Stasiu mówi, ten film jest po prostu zbanowany przez 

Hollywood. 

 

1902 

02:19:55.855 --> 02:19:59.378 

On został właściwie crowdfundingowany, czyli w 

większości się ludzie 

 

1903 

02:19:59.398 --> 02:20:00.940 

zrzucali na produkcję tego filmu. 

 

1904 

02:20:01.360 --> 02:20:05.745 

A to chodziło o to, żeby pokazać problem handlu ludźmi, 

 

1905 

02:20:05.785 --> 02:20:09.229 

a głównie dziećmi, głównie w obszarze Ameryka. 
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1906 

02:20:09.249 --> 02:20:12.172 

Ameryka łacińska to jest miejsce, gdzie te w cudzysłowie 

domy 

 

1907 

02:20:12.212 --> 02:20:16.236 

publiczne z porwanymi małymi dziećmi funkcjonują i tam 

przyjeżdżają 

 

1908 

02:20:16.276 --> 02:20:19.820 

ludzie zamożni o danych skłonnościach i po prostu 

korzystają z tych 

 

1909 

02:20:19.880 --> 02:20:23.344 

usług. To jest cały biznes i faktycznie tam tak jest. 

 

1910 

02:20:23.820 --> 02:20:29.422 

Ja jestem przekonany, że u nas ten problem również 

istnieje, 

 

1911 

02:20:29.462 --> 02:20:30.802 

bo na to też policja zwraca uwagę, 

 

1912 

02:20:30.842 --> 02:20:32.603 

że jest, tylko nie w takiej skali. 

 

1913 

02:20:32.663 --> 02:20:36.124 

A autorom tego filmu chodziło o pokazanie tego 

problemu na świecie. 

 

1914 

02:20:36.164 --> 02:20:42.426 

Bo też w tych końcowych minutach filmu odtwórca 

głównej roli, 

 

1915 

02:20:42.506 --> 02:20:45.627 

którego na pewno pamiętacie Państwo właśnie z Pasji 

Gibsona, 

 

1916 

02:20:45.647 --> 02:20:48.788 

bo tam grał Chrystusa, mówi coś takiego, 

 

1917 

02:20:48.828 --> 02:20:53.211 

że liczba niewolników teraz na świecie jest większa niż 

 

1918 

02:20:53.251 --> 02:20:54.432 

za starożytnego Rzymu. 

 

1919 

02:20:54.492 --> 02:20:56.754 

Oczywiście chodzi o liczby bezwzględne, 

 

1920 

02:20:56.794 --> 02:20:59.896 

bo jeśli procentowo byśmy, no to jednak ludzi wolnych 

jest więcej. 

 

1921 

02:20:59.916 --> 02:21:04.699 

Natomiast ileś milionów, 250000000 bodajże jest w tej 

chwili, 

 

1922 

02:21:04.759 --> 02:21:07.161 

szacuje się, że jest tyle niewolników łącznie z tymi 

dziećmi, 

 

1923 

02:21:07.181 --> 02:21:12.605 

które są porwane w celu czynności okropnych 

dokonywania na nich. 

 

1924 

02:21:13.405 --> 02:21:15.026 

Myślę, że warto zobaczyć. 

 

1925 

02:21:15.066 --> 02:21:17.607 

I tam są też na przykład filmy z monitoringu, 

 

1926 

02:21:17.627 --> 02:21:20.128 

gdzie widać jak często są sytuacje, 

 

1927 

02:21:20.168 --> 02:21:22.569 

kiedy jest dziecko w wózku, nagle podjeżdża auto, 

 

1928 

02:21:22.629 --> 02:21:24.610 

ciach, nie ma tego dziecka. 

 

1929 

02:21:24.650 --> 02:21:26.770 

W Polsce też są zaginięcia i są sprawy, 

 

1930 

02:21:26.790 --> 02:21:30.952 

gdzie nie są wyjaśnione sytuacje, co się z tym dzieckiem 

stało. 

 

1931 

02:21:31.012 --> 02:21:33.193 

Czy ono akurat zostało w tym celu porwane? 

 

1932 
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02:21:33.233 --> 02:21:35.154 

Nie wiadomo. Ale myślę, że problem istnieje. 

 

1933 

02:21:35.694 --> 02:21:37.515 

I nie warto zamykać oczy i mówić, 

 

1934 

02:21:37.535 --> 02:21:40.975 

że nie istnieje, tylko mieć tego świadomość i też może 

wyedukować 

 

1935 

02:21:40.995 --> 02:21:43.736 

dzieci, żeby każdemu nie ufały, żeby z każdym nie 

rozmawiały. 

 

1936 

02:21:43.776 --> 02:21:47.117 

To o czym też policja, są takie edukacyjne działania, 

 

1937 

02:21:47.157 --> 02:21:48.577 

które się w szkołach przeprowadza. 

 

1938 

02:21:48.597 --> 02:21:50.300 

Tak samo odnośnie narkotyków. 

 

1939 

02:21:50.300 --> 02:21:52.700 

Nie ufajmy wszystkim obcym, ponieważ różne 

 

1940 

02:21:52.700 --> 02:21:55.700 

rzeczy mogą się wydarzyć. To tyle. Bardzo dziękuję. 

 

1941 

02:21:55.700 --> 02:22:05.179 

- Panie Przewodniczący, film jest wyświetlany do 

czwartku w tej chwili. 

 

1942 

02:22:05.259 --> 02:22:07.980 

W czwartek jest na godzinę 19.00, 

 

1943 

02:22:08.060 --> 02:22:12.361 

a tak jest na 19.30 w Zielonej Górze. 

 

1944 

02:22:16.322 --> 02:22:17.523 

- Dziękuję. Kto kolejny? 

 

1945 

02:22:17.563 --> 02:22:18.843 

Pan radny Wiesław Kołakowski, tak? 

 

1946 

02:22:20.681 --> 02:22:25.645 

- Szanowni Państwo, ja zgłosiłem się do głosu w innej 

sprawie, 

 

1947 

02:22:25.705 --> 02:22:29.128 

ale do tego co mówili przedmówcy to dodam tylko, 

 

1948 

02:22:29.188 --> 02:22:38.476 

że słyszałem jak na terenie Niemiec konkretnie są 

toczone rozmowy 

 

1949 

02:22:38.556 --> 02:22:42.080 

nad legalizacją adopcji przez właśnie pedofilów. 

 

1950 

02:22:45.240 --> 02:22:46.483 

Jaki jest argument? 

 

1951 

02:22:46.523 --> 02:22:49.408 

Te dzieci już i tak są skrzywdzone, a przynajmniej ten 

pedofil 

 

1952 

02:22:49.448 --> 02:22:51.732 

nie będzie łapał innych. 

 

1953 

02:22:51.772 --> 02:22:53.476 

Także to takie coś. 

 

1954 

02:22:55.065 --> 02:22:57.727 

Ja jednak zgłosiłem się w innej sprawie. 

 

1955 

02:22:57.827 --> 02:23:03.150 

Pierwsza rzecz to ścieżka rowerowa do Klępska. 

 

1956 

02:23:03.210 --> 02:23:08.313 

Niedawno rozmawiałem z Panem burmistrzem Górznym. 

 

1957 

02:23:08.373 --> 02:23:09.513 

Mówił, że tam wszystko jest ok, 

 

1958 

02:23:09.533 --> 02:23:11.494 

że zostało to przeprojektowane, przebudowane. 

 

1959 

02:23:11.594 --> 02:23:17.418 

Natomiast dzwonił do mnie w międzyczasie w tym 

tygodniu rolnik, 
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1960 

02:23:17.438 --> 02:23:21.640 

który mówił, że jednak nie jest ok i wjazdu na swoje pole 

nie ma. 

 

1961 

02:23:23.651 --> 02:23:27.094 

On to tłumaczył w ten sposób, że ścieżka była 

zaprojektowana po 

 

1962 

02:23:27.114 --> 02:23:28.295 

jednej stronie drogi. 

 

1963 

02:23:28.335 --> 02:23:32.137 

Tam przykładowo potrzeba było pięć zjazdów 

zaprojektowanych pięć. 

 

1964 

02:23:32.177 --> 02:23:35.800 

Potem zostało to przeprojektowane ścieżka na drugą 

stronę drogi, 

 

1965 

02:23:35.880 --> 02:23:40.323 

ale tam potrzeba siedem wjazdów, ale jest 

zaprojektowane tylko pięć. 

 

1966 

02:23:40.423 --> 02:23:42.564 

Tak obrazując o co chodzi. 

 

1967 

02:23:42.765 --> 02:23:47.528 

Drugą rzeczą, nie wiem kto nadzoruje tą budowę, 

 

1968 

02:23:48.615 --> 02:23:52.558 

ale tam pojawiła się sprawa wycinki drzew, 

 

1969 

02:23:52.618 --> 02:23:54.039 

sprawa granic. 

 

1970 

02:23:54.119 --> 02:23:57.601 

A tak na dobrą sprawę to jest to naruszenie przepisów 

rozporządzenia 

 

1971 

02:23:57.621 --> 02:23:59.603 

w sprawie standardów technicznych geodezji. 

 

1972 

02:24:00.695 --> 02:24:04.277 

Nie wolno wbić łopaty, jeśli granice są nieustalone. 

 

1973 

02:24:04.317 --> 02:24:09.659 

Nie wolno zaprojektować, jeśli obiekt budowlany jest 

mniej niż 3 metry 

 

1974 

02:24:09.679 --> 02:24:10.700 

od granicy. 

 

1975 

02:24:10.740 --> 02:24:13.821 

Nie wolno tam zaprojektować, jeśli granica jest 

nieustalona. 

 

1976 

02:24:13.881 --> 02:24:16.822 

A tam się okazuje, że prawdopodobnie granice nie mają 

ustalonego 

 

1977 

02:24:16.862 --> 02:24:20.424 

przebiegu w niektórych miejscach, ścieżka została 

wybudowana, 

 

1978 

02:24:20.484 --> 02:24:23.865 

drzewa wycięte i powstał tam jakiś zgrzyt, 

 

1979 

02:24:23.885 --> 02:24:25.066 

jakiś konflikt z rolnikami. 

 

1980 

02:24:27.697 --> 02:24:30.179 

Następna sprawa, którą chciałem poruszyć, 

 

1981 

02:24:30.219 --> 02:24:33.462 

to tak trochę do Państwa radnych taką, 

 

1982 

02:24:33.823 --> 02:24:35.504 

nie wiem, do przemyślenia. 

 

1983 

02:24:35.524 --> 02:24:45.533 

Dlatego, że Doraźna Komisja ds Odpadów 

rekomendowała zakup aplikacji, 

 

1984 

02:24:48.259 --> 02:24:49.740 

wszyscy wiedzą o co chodzi z tą aplikacją, 

 

1985 

02:24:49.760 --> 02:24:51.740 

która będzie przypominała kiedy odbiór, 

 

1986 

02:24:51.800 --> 02:24:56.542 

kiedy wywóz, jak segregować i tak dalej. 
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1987 

02:24:56.602 --> 02:25:03.664 

Pan burmistrz na prośbę mieszkańców zarządził ankietę 

dla mieszkańców 

 

1988 

02:25:03.724 --> 02:25:06.985 

dotyczących przydatności tej aplikacji. 

 

1989 

02:25:07.045 --> 02:25:11.606 

No i dostaliśmy wynik tej ankiety na maila. 

 

1990 

02:25:11.686 --> 02:25:13.346 

Jest to druzgocące. 

 

1991 

02:25:13.406 --> 02:25:14.847 

Ludzie tego po prostu nie chcą. 

 

1992 

02:25:16.027 --> 02:25:21.150 

Dlatego trzeba by się zastanowić, czy nie warto byłoby 

zmienić zapis 

 

1993 

02:25:21.170 --> 02:25:24.712 

w budżecie i te pieniądze przeznaczyć na potrzebniejszy 

cel. 

 

1994 

02:25:24.772 --> 02:25:28.274 

Dla kilku osób zakupować aplikację i co roku ją 

utrzymywać, 

 

1995 

02:25:28.314 --> 02:25:29.955 

to się chyba mija z celem. 

 

1996 

02:25:29.995 --> 02:25:31.055 

Takie jest moje zdanie. 

 

1997 

02:25:31.095 --> 02:25:34.937 

Ale to chciałbym pod rozwagę dla Państwa radnych i dla 

Pana 

 

1998 

02:25:34.997 --> 02:25:38.980 

burmistrza po prostu przedłożyć. 

 

1999 

02:25:39.040 --> 02:25:41.561 

Dziękuję. 

 

2000 

02:25:41.581 --> 02:25:44.843 

- Dziękuję. Ja jeszcze tylko chciałbym zapytać już na 

zakończenie. 

 

2001 

02:25:45.795 --> 02:25:48.396 

Bo wpłynęło do nas pismo od Pana burmistrza, 

 

2002 

02:25:48.456 --> 02:25:54.277 

żebyśmy zajęli stanowisko w sprawie gminnych stref 

rozwoju. 

 

2003 

02:25:54.337 --> 02:25:55.817 

Takie pismo do nas wpłynęło. 

 

2004 

02:25:56.318 --> 02:25:59.218 

To ja bym chciał, żeby Pan burmistrz nam coś więcej na 

ten temat 

 

2005 

02:25:59.258 --> 02:26:04.659 

powiedział. Bo pismo to pismo, ale tak z suchych 

informacji to trudno 

 

2006 

02:26:04.700 --> 02:26:07.140 

nam się tutaj do tego odnieść. 

 

2007 

02:26:07.200 --> 02:26:08.280 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

2008 

02:26:15.550 --> 02:26:17.333 

- Panie Przewodniczący, jeśli Pan pozwoli, 

 

2009 

02:26:17.413 --> 02:26:20.537 

to ja w swojej wypowiedzi najpierw odniosę się do tych 

pytań 

 

2010 

02:26:20.577 --> 02:26:23.662 

i do tych wątków, które były, a później powiem o tych 

rzeczach 

 

2011 

02:26:23.702 --> 02:26:24.803 

kolejnych. 

 

2012 

02:26:24.823 --> 02:26:30.828 

Rozumiem, że tak mogę. 

 

2013 

02:26:31.109 --> 02:26:35.913 
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Może najpierw w kontekście jeszcze odpadów ciekłych. 

 

2014 

02:26:35.973 --> 02:26:39.496 

Pan Jan Rerus użył takiego zwrotu o odpowiedzialności, 

 

2015 

02:26:39.516 --> 02:26:43.399 

o poczuciu, że tak powiem, ważności tego problemu. 

 

2016 

02:26:43.519 --> 02:26:47.122 

Panie Janie, ja uczestniczę w przeciwieństwie do Pana w 

posiedzeniach 

 

2017 

02:26:47.162 --> 02:26:51.786 

tych komisji i to jest między innymi ten powód. 

 

2018 

02:26:51.846 --> 02:26:55.689 

Z tego co pamiętam Pan akurat w żadnym ze spotkań nie 

uczestniczył, 

 

2019 

02:26:55.769 --> 02:26:59.352 

aż nawet z ciekawości to zweryfikuję dzisiaj później sobie. 

 

2020 

02:26:59.872 --> 02:27:04.197 

Natomiast ja to między innymi wypowiedziałem we 

wcześniejszej mojej 

 

2021 

02:27:04.217 --> 02:27:07.920 

wypowiedzi, że ja oczekuję od również tutaj mojego 

zastępcy, 

 

2022 

02:27:07.960 --> 02:27:12.325 

pracowników i spółki, aby ponownie pewne rzeczy 

przeanalizowali. 

 

2023 

02:27:12.565 --> 02:27:17.029 

Proszę tylko zwrócić uwagę, że tak już inaczej i sposób 

postępowania 

 

2024 

02:27:17.049 --> 02:27:18.931 

jest inny niż ten pierwszy, o których była mowa, 

 

2025 

02:27:18.951 --> 02:27:24.016 

czyli właśnie to, ile odpadów jest liczonych jako tą część 

 

2026 

02:27:24.036 --> 02:27:27.941 

skoncentrowaną, a ile jest tych tych pozostałych. 

 

2027 

02:27:27.981 --> 02:27:31.584 

Więc też pewne rzeczy w międzyczasie po tych 

spotkaniach również 

 

2028 

02:27:31.625 --> 02:27:34.528 

z mieszkańcami były korygowane. 

 

2029 

02:27:35.648 --> 02:27:39.229 

Co do materiałów reklamowych, być może będziecie 

Państwo 

 

2030 

02:27:39.249 --> 02:27:41.349 

niezadowoleni, ale ja powiem wprost, 

 

2031 

02:27:41.389 --> 02:27:43.470 

jeśli nie zmieni się kodeks wyborczy, 

 

2032 

02:27:43.530 --> 02:27:45.210 

to te rzeczy się nie zmienią. 

 

2033 

02:27:45.630 --> 02:27:50.531 

I wydaje mi się, że przepraszam, powiem otwarcie, 

 

2034 

02:27:50.571 --> 02:27:54.652 

dyskutowanie na ten temat tutaj jest raczej 

zmarnowaniem naszej 

 

2035 

02:27:54.712 --> 02:27:56.032 

energii i czasu. 

 

2036 

02:27:56.072 --> 02:28:00.113 

Pan sam wyraził przed chwileczką przy tym stole, 

 

2037 

02:28:00.353 --> 02:28:04.154 

że dysponuje Pan wiedzą, bo właściwie wskazał Pan to co 

jedynie można 

 

2038 

02:28:04.194 --> 02:28:06.535 

zrobić. Należy się skontaktować z komitetem wyborczym, 

 

2039 

02:28:06.575 --> 02:28:09.517 

pełnomocnikiem wyborczym i zwrócić uwagę na 

nielegalność 

 

2040 
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02:28:09.557 --> 02:28:16.181 

postępowania, ewentualnie zażądać zdjęcia bądź do 

wniesienia 

 

2041 

02:28:16.221 --> 02:28:19.643 

stosownej opłaty jeśli taka wola by była Pana na przykład 

jako 

 

2042 

02:28:19.683 --> 02:28:20.703 

zarządcy. 

 

2043 

02:28:20.723 --> 02:28:24.484 

Ja natomiast pozwolę sobie się odnieść do wyborów z 

perspektywy 

 

2044 

02:28:24.524 --> 02:28:25.764 

naszego samorządu. 

 

2045 

02:28:25.804 --> 02:28:29.905 

Szanowni Państwo, do nas występuje się oficjalnie i 

uzyskuje się 

 

2046 

02:28:29.945 --> 02:28:34.006 

na to zgodę i my mamy też stawkę unormowaną dla 

każdego taką samą. 

 

2047 

02:28:34.046 --> 02:28:35.886 

To jest sprawa prosta. 

 

2048 

02:28:35.966 --> 02:28:37.987 

Uzgadniamy możliwe lokalizacje. 

 

2049 

02:28:38.047 --> 02:28:40.127 

Z wielu powodów na niektóre się nie godzimy, 

 

2050 

02:28:40.147 --> 02:28:43.308 

chociażby bezpieczeństwo, zasłanianie ewentualnie 

wjazdów i zjazdów. 

 

2051 

02:28:43.808 --> 02:28:46.871 

Zawsze staramy się to robić. 

 

2052 

02:28:47.831 --> 02:28:50.653 

Jest, że tak powiem, to w mojej ocenie uregulowane. 

 

2053 

02:28:50.693 --> 02:28:55.917 

Zerkam na Pana Damiana, bo też zawsze akurat do Pana 

Damiana te osoby 

 

2054 

02:28:55.998 --> 02:28:59.420 

kieruję. I tu właściwie chyba tylko ewentualnie Pani 

sekretarz 

 

2055 

02:28:59.460 --> 02:29:02.342 

mogłaby dopowiedzieć, co wprost wynika z kodeksu, 

 

2056 

02:29:02.402 --> 02:29:04.124 

ale ścieżka jest bardzo prosta. 

 

2057 

02:29:04.824 --> 02:29:06.646 

Tylko pełnomocnik wyborczy jest miejscem, 

 

2058 

02:29:06.766 --> 02:29:09.209 

z którym należy się kontaktować. 

 

2059 

02:29:09.569 --> 02:29:13.333 

Nie będzie tak, że straż miejska może wejść i to ściągać. 

 

2060 

02:29:13.373 --> 02:29:17.537 

Nie ma absolutnie takich uprawnień i tego nie zrobi. 

 

2061 

02:29:18.978 --> 02:29:21.721 

Jeśli chodzi o ścieżkę do Klępska, 

 

2062 

02:29:21.761 --> 02:29:24.704 

Panie Wiesławie, to ja mogę powiedzieć tak. 

 

2063 

02:29:24.884 --> 02:29:26.646 

Też wiem, że są niektórzy niezadowoleni, 

 

2064 

02:29:27.566 --> 02:29:31.470 

ale też nie będzie tak, że na pole może będzie (...) Może 

inaczej, 

 

2065 

02:29:31.510 --> 02:29:33.031 

żeby to zobrazować. 

 

2066 

02:29:33.071 --> 02:29:35.213 

Szanowni Państwo, na przykład są miejsca, 

 

2067 

02:29:35.233 --> 02:29:38.916 
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gdzie wjazd jest na dwa pola. 

 

2068 

02:29:38.956 --> 02:29:42.139 

Czy mogę kontynuować? 

 

2069 

02:29:42.199 --> 02:29:43.200 

- Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

2070 

02:29:43.818 --> 02:29:49.303 

- Wjazd na dwa pola jest jak gdyby na granicy tych dwóch 

pól, 

 

2071 

02:29:49.323 --> 02:29:52.585 

tym samym jest jeden wjazd na dwa pola. 

 

2072 

02:29:52.645 --> 02:29:54.387 

Nie wiem o tym, nie mam takiej wiedzy, 

 

2073 

02:29:54.407 --> 02:29:55.508 

wydaje mi się, że tak nie jest, 

 

2074 

02:29:55.548 --> 02:29:58.450 

jak Pan powiedział, żeby ktoś nie miał wjazdu na swoje 

pole. 

 

2075 

02:29:58.470 --> 02:30:03.434 

Ponieważ było w tej sprawie nawet spotkanie z rolnikami 

i uzgadniano 

 

2076 

02:30:03.474 --> 02:30:05.156 

i to było wtedy, kiedy też już było wiadomo, 

 

2077 

02:30:05.216 --> 02:30:08.598 

że ścieżka jest przeniesiona jak gdyby ze względów 

projektowych, 

 

2078 

02:30:08.639 --> 02:30:10.120 

również ze względu na wycinkę drzew, 

 

2079 

02:30:10.140 --> 02:30:11.401 

o której Pan wspomniał. 

 

2080 

02:30:11.441 --> 02:30:12.722 

Natomiast mogę powiedzieć jedną rzecz. 

 

2081 

02:30:13.390 --> 02:30:16.211 

Tak, wiem o tym, że są tacy, którzy są niezadowoleni, 

 

2082 

02:30:16.271 --> 02:30:19.313 

wiem, że są tacy, którzy kwestionują granicę, 

 

2083 

02:30:19.353 --> 02:30:21.894 

ale ja powiem kwestionują granicę, 

 

2084 

02:30:21.954 --> 02:30:23.735 

próbują pokazać. 

 

2085 

02:30:23.795 --> 02:30:27.377 

Bo ja rozumiem, że od wielu lat być może pewne rzeczy 

tak użytkowali 

 

2086 

02:30:28.060 --> 02:30:30.042 

albo wcześniej nikt tym się nie zajmował, 

 

2087 

02:30:30.082 --> 02:30:31.523 

to tak było. 

 

2088 

02:30:31.583 --> 02:30:33.966 

Zajęliśmy się tym przebiegiem drogi gminnej. 

 

2089 

02:30:34.006 --> 02:30:38.030 

Nawiasem mówiąc przerzuciliśmy lasy państwowe na 

drugą stronę, 

 

2090 

02:30:38.050 --> 02:30:40.472 

jeśli tak mogę powiedzieć, zamiana granic. 

 

2091 

02:30:40.532 --> 02:30:43.655 

Panie Marcinie, chyba tak należałoby to określić. 

 

2092 

02:30:44.395 --> 02:30:47.077 

Więc, Panie Wiesławie, jak Pan ma konkretny temat, 

 

2093 

02:30:47.137 --> 02:30:48.317 

to bardzo proszę. 

 

2094 

02:30:48.337 --> 02:30:50.718 

Natomiast ja mogę tylko powiedzieć, że ja wiem też o co 

najmniej 

 

2095 
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02:30:50.738 --> 02:30:55.100 

dwóch przypadkach, kiedy w jednym przypadku rolnik, 

 

2096 

02:30:55.140 --> 02:30:56.501 

a w drugim może niekoniecznie rolnik, 

 

2097 

02:30:56.541 --> 02:30:59.462 

ale kontestował to, co się dzieje. 

 

2098 

02:30:59.502 --> 02:31:02.404 

Natomiast w mojej ocenie nie miał racji. 

 

2099 

02:31:03.945 --> 02:31:06.446 

Była to nawet, a zaryzykuję takiego określenia, 

 

2100 

02:31:06.486 --> 02:31:09.167 

próba zablokowania inwestycji. 

 

2101 

02:31:10.662 --> 02:31:14.304 

No myślę nawet tak należałoby to nazwać. 

 

2102 

02:31:15.124 --> 02:31:17.826 

Bo też pamiętajcie Państwo, że my te odcinki, 

 

2103 

02:31:17.866 --> 02:31:19.687 

które wcześniej nie były regulowane, robimy na przykład 

ZRID-em, 

 

2104 

02:31:21.027 --> 02:31:23.508 

kiedy w ogóle to następuje z mocy prawa i my tylko 

wypłacamy 

 

2105 

02:31:23.528 --> 02:31:24.989 

odszkodowanie i nie ma tego tematu. 

 

2106 

02:31:25.009 --> 02:31:26.530 

Ja domyślam się, że jest co innego, 

 

2107 

02:31:26.550 --> 02:31:27.831 

ale też wolę od razu o tym powiedzieć. 

 

2108 

02:31:28.611 --> 02:31:30.232 

Bo ja podejrzewam, o które miejsce chodzi, 

 

2109 

02:31:30.252 --> 02:31:32.513 

może inaczej, sytuacje, o których ja wiem, 

 

2110 

02:31:32.573 --> 02:31:36.115 

to jest przy Klępsku, ale od strony Sulechowa, 

 

2111 

02:31:36.175 --> 02:31:39.203 

od Krężoł właściwie. 

 

2112 

02:31:39.243 --> 02:31:43.845 

I teraz jeśli chodzi o kwestie związane z tym projektem, 

 

2113 

02:31:43.865 --> 02:31:48.386 

o którym powiedział Pan Radosław Murkowski. 

 

2114 

02:31:48.466 --> 02:31:51.347 

Szanowni Państwo, powiem tak, to jest taka rzecz, 

 

2115 

02:31:51.367 --> 02:31:53.047 

którą nie da się tak wprost opowiedzieć. 

 

2116 

02:31:53.067 --> 02:31:54.708 

Dlatego liczę, że Państwo przeczytacie to, 

 

2117 

02:31:56.128 --> 02:31:57.228 

co zostało Wam przekazane. 

 

2118 

02:31:57.268 --> 02:31:59.989 

Nazywa się to gminne strefy rozwoju. 

 

2119 

02:32:00.049 --> 02:32:10.035 

Jest to rzecz bardzo skomplikowana w mojej ocenie i 

daleko idąca. 

 

2120 

02:32:10.075 --> 02:32:12.757 

Ponieważ wyrażenie zgody i ewentualne przystąpienie do 

projektu, 

 

2121 

02:32:12.797 --> 02:32:20.542 

podpisanie porozumienia w tej sprawie ciągnie ze sobą 

określone skutki. 

 

2122 

02:32:20.582 --> 02:32:24.225 

Mówiąc w dużym uproszczeniu, to jest pewna 

alternatywa dla 

 

2123 
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02:32:24.265 --> 02:32:26.546 

specjalnych stref ekonomicznych, tyle tylko, 

 

2124 

02:32:26.606 --> 02:32:30.409 

że nakierowana na również rozwój osobisty, 

 

2125 

02:32:30.449 --> 02:32:35.372 

odbywanie staży, praktyk, ale również na budowanie 

przestrzeni, 

 

2126 

02:32:35.412 --> 02:32:39.875 

gdzie mogłyby być prowadzone działania rozwojowe na 

pograniczu 

 

2127 

02:32:39.915 --> 02:32:43.057 

społecznym, nie tylko ekonomicznym. 

 

2128 

02:32:43.117 --> 02:32:46.960 

Jest wiele instytucji, które bierze w tym udział, 

 

2129 

02:32:47.040 --> 02:32:52.483 

również na poziomie akademickim i uczelni wyższych. 

 

2130 

02:32:57.485 --> 02:32:59.548 

Samo wprowadzenie jakie to są instytucje, 

 

2131 

02:32:59.588 --> 02:33:01.009 

zajęłoby nam zbyt dużo czasu. 

 

2132 

02:33:01.029 --> 02:33:03.633 

Więc liczę, że ten fragment Państwo przeczytacie. 

 

2133 

02:33:03.653 --> 02:33:06.095 

Natomiast chcę Państwa poprosić przede wszystkim, 

 

2134 

02:33:06.116 --> 02:33:07.978 

żebyście zapoznali się z porozumieniem. 

 

2135 

02:33:08.018 --> 02:33:14.047 

Bowiem w tym porozumieniu są wymienione cele, 

 

2136 

02:33:14.087 --> 02:33:16.868 

które należałoby zrealizować. 

 

2137 

02:33:16.988 --> 02:33:20.829 

I dla mnie, gdybym ja miał podjąć taką decyzję, 

 

2138 

02:33:20.869 --> 02:33:24.370 

nie jestem do niej na tą chwilę przekonany, 

 

2139 

02:33:24.410 --> 02:33:27.271 

należałoby to realizować w oparciu o już wyznaczone 

tereny 

 

2140 

02:33:27.351 --> 02:33:31.393 

inwestycyjne, czyli fragment wyznaczonych naszych 

lokalnych stref 

 

2141 

02:33:31.433 --> 02:33:36.294 

inwestycyjnych, należałoby ewentualnie przeznaczyć pod 

tego rodzaju 

 

2142 

02:33:36.314 --> 02:33:37.875 

działalność. 

 

2143 

02:33:38.275 --> 02:33:40.318 

Natomiast tak jak wspomniałem to jest bardzo daleko 

idące, 

 

2144 

02:33:40.378 --> 02:33:43.603 

Szanowni Państwo, i bez szerokiej dyskusji na ten temat 

myślę, 

 

2145 

02:33:43.643 --> 02:33:46.086 

że my takiego porozumienia nie zawrzemy. 

 

2146 

02:33:46.126 --> 02:33:47.408 

Dlaczego? 

 

2147 

02:33:47.488 --> 02:33:51.274 

A oto jeden z fragmentów tego porozumienia. 

 

2148 

02:33:53.450 --> 02:33:55.911 

Urząd gminy, to też musi być inaczej sformułowane, 

 

2149 

02:33:55.951 --> 02:33:58.872 

ale to jest nieistotne, dokona zmian w planie 

zagospodarowania 

 

2150 

02:33:58.912 --> 02:34:02.373 
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przestrzennego gminy z uwzględnieniem rodzaju 

zabudowy wielkości 

 

2151 

02:34:02.413 --> 02:34:05.634 

obiektów kubaturowych, wysokości zabudowy 

mieszkaniowej, 

 

2152 

02:34:05.694 --> 02:34:09.555 

osiedli na terenie GSR, taki jest skrót tej strefy, 

 

2153 

02:34:09.595 --> 02:34:14.596 

w tym nawiasie jest, do wysokości 100 metrów w górę 

możliwości 

 

2154 

02:34:14.636 --> 02:34:19.078 

postawienia, wybudowania obiektów podwójnego 

przeznaczenia wojskowo 

 

2155 

02:34:19.138 --> 02:34:25.423 

cywilne, wyrazi zgodę na budowę na terenie GSR-u 

zespołu siłowni 

 

2156 

02:34:25.503 --> 02:34:29.149 

jądrowych w technologii MMR lub HTR. 

 

2157 

02:34:30.066 --> 02:34:32.987 

Szanowni Państwo, generalnie to są te małe elektrownie, 

 

2158 

02:34:33.007 --> 02:34:34.868 

które w tej chwili są, że tak powiem, 

 

2159 

02:34:34.928 --> 02:34:40.331 

brane pod uwagę, ale również temperatury reaktorów 

HTR, 

 

2160 

02:34:40.411 --> 02:34:45.033 

czyli reaktory wysokich temperatur i tak moglibyśmy 

wymieniać. 

 

2161 

02:34:45.093 --> 02:34:47.875 

Szanowni Państwo, ja oczekuję, że się z tym zapoznacie. 

 

2162 

02:34:47.915 --> 02:34:52.537 

Natomiast ja na pewno nie podpiszę takiego 

porozumienia i zadysponuję 

 

2163 

02:34:52.577 --> 02:34:54.098 

bez rozmowy z Wami. 

 

2164 

02:34:58.686 --> 02:35:01.948 

Bo tak jak mówię, jest to daleko idące. 

 

2165 

02:35:02.008 --> 02:35:05.370 

I oczywiście moglibyśmy powiedzieć, że to są rzeczy 

czysto 

 

2166 

02:35:05.430 --> 02:35:09.313 

hipotetyczne i teoretyczne, ale jednak podpisując pewną 

rzecz, 

 

2167 

02:35:09.353 --> 02:35:12.115 

ja zawsze traktuję te rzeczy poważnie i uważam, 

 

2168 

02:35:12.155 --> 02:35:15.337 

że należy być świadomym tego, co się robi. 

 

2169 

02:35:16.877 --> 02:35:20.779 

Widzę naprawdę wiele szans rozwojowych, 

 

2170 

02:35:20.819 --> 02:35:25.680 

bo byłoby być może to również fizyczną możliwością 

utworzenia biura 

 

2171 

02:35:25.740 --> 02:35:30.441 

karier i możliwości zakładania działalności gospodarczych 

przez 

 

2172 

02:35:30.481 --> 02:35:33.042 

naszych mieszkańców albo nieduże przedsiębiorstwa. 

 

2173 

02:35:33.082 --> 02:35:37.023 

Natomiast wiąże się to również z tymi daleko idącymi 

możliwościami 

 

2174 

02:35:37.083 --> 02:35:40.724 

na tym terenie, czyli to również Państwo w praktyce 

 

2175 

02:35:40.784 --> 02:35:45.000 

zobowiązywalibyście się do tego, że będzie dokonywana 

zmiana  

 

2176 

02:35:45.000 --> 02:35:49.000 



Strona 81 z 95 

Załącznik do protokołu nr BR.0002.10.2023 z dnia 19 września 2023 r 

planu zagospodarowania przestrzennego. I to chyba tyle, 

Panie Radku,  

 

2177 

02:35:49.000 --> 02:35:52.600 

tytułem wstępu w tym zakresie. Bo tak jak mówię, wydaje 

mi się,  

 

2178 

02:35:52.600 --> 02:35:55.400 

że nie sposób wręcz to opowiedzieć, jedynie można  

 

2179 

02:35:55.400 --> 02:36:00.500 

zasygnalizować rzeczy, które są związane z tymi strefami. 

 

2180 

02:36:00.500 --> 02:36:03.637 

To jest bardzo szeroko. Tam są również strefy 

wypoczynku, 

 

2181 

02:36:03.677 --> 02:36:08.399 

Szanowni Państwo, budowa mieszkań dla potencjalnych 

pracowników 

 

2182 

02:36:08.439 --> 02:36:09.840 

w ramach stref. 

 

2183 

02:36:09.880 --> 02:36:13.542 

To jest budowa w cudzysłowie zupełnie nowych mini 

miasteczek często 

 

2184 

02:36:13.582 --> 02:36:14.782 

przemysłowych. 

 

2185 

02:36:14.802 --> 02:36:16.303 

Tak na to trzeba spojrzeć. 

 

2186 

02:36:16.343 --> 02:36:20.065 

Dlatego oczekuję, że się z tym zapoznacie i dopiero wtedy 

wrócimy 

 

2187 

02:36:20.085 --> 02:36:21.146 

do rozmowy. 

 

2188 

02:36:21.186 --> 02:36:23.627 

Bo tak jak mówię, jest to zbyt skomplikowane, 

 

2189 

02:36:23.667 --> 02:36:25.008 

żeby to w skrócie opowiedzieć. 

 

2190 

02:36:25.048 --> 02:36:32.212 

Jest tam również pewna prezentacja, którą Państwo 

możecie zobaczyć, 

 

2191 

02:36:32.252 --> 02:36:33.513 

z czym to się wiąże, jakie są, 

 

2192 

02:36:33.533 --> 02:36:40.118 

że tak powiem, dodatkowe zyski albo jakie są różnice 

pomiędzy 

 

2193 

02:36:40.198 --> 02:36:45.342 

typowymi strefami ekonomicznymi, a właśnie tymi GSR-

ami, 

 

2194 

02:36:45.382 --> 02:36:49.546 

czyli gminnymi strefami rozwoju. 

 

2195 

02:36:49.586 --> 02:36:52.408 

Panie Przewodniczący, ja chciałbym jeszcze o innych 

tematach, tak? 

 

2196 

02:36:52.608 --> 02:36:56.512 

Bo sprawy różne, więc pozwolę sobie dopowiedzieć o 

tych rzeczach, 

 

2197 

02:36:56.532 --> 02:36:59.735 

o których rozmawialiśmy ostatnio i w ubiegłym tygodniu i 

w piątek 

 

2198 

02:36:59.795 --> 02:37:02.917 

też na na spotkaniu z szefami klubów. 

 

2199 

02:37:02.977 --> 02:37:06.541 

Jak Państwo pamiętacie zakładam, sygnalizowaliśmy 

między innymi to, 

 

2200 

02:37:06.581 --> 02:37:11.705 

że szykujemy się i tutaj mogę powiedzieć mamy już 

przekaz dość jasny, 

 

2201 

02:37:11.785 --> 02:37:16.890 

konkurs w ramach lokalnej grupy działania na kolejne 

strefy 

 

2202 
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02:37:16.950 --> 02:37:19.993 

aktywności i rekreacji dla mieszkańców, 

 

2203 

02:37:20.433 --> 02:37:21.774 

nowe strefy. 

 

2204 

02:37:21.814 --> 02:37:23.794 

Jesteśmy w trakcie weryfikacji tego, 

 

2205 

02:37:23.814 --> 02:37:25.675 

o czym wcześniej mówiliśmy, czyli o tych boisk, 

 

2206 

02:37:25.715 --> 02:37:30.696 

które ewentualnie mogłyby w ramach tego być zrobione, 

 

2207 

02:37:30.756 --> 02:37:32.517 

czyli ustawienie bramek, piłkochwytów, tak, 

 

2208 

02:37:32.537 --> 02:37:35.098 

generalnie miejsc integracji dla dzieci i młodzieży, 

 

2209 

02:37:35.138 --> 02:37:36.198 

placów zabaw. 

 

2210 

02:37:36.258 --> 02:37:39.339 

Powiem tak, rozpatrujemy nadal te cztery lokalizacje. 

 

2211 

02:37:39.379 --> 02:37:42.500 

Z dużym prawdopodobieństwem nie uda się zmieścić 

więcej jak dwóch. 

 

2212 

02:37:43.941 --> 02:37:45.181 

Czekam na kosztorysy. 

 

2213 

02:37:45.241 --> 02:37:46.982 

Tak naprawdę to będzie podstawą do tego, 

 

2214 

02:37:47.022 --> 02:37:49.123 

co się może wydarzyć. 

 

2215 

02:37:49.163 --> 02:37:53.025 

Tego jeszcze Państwu w piątek nie byłem w stanie 

powiedzieć, 

 

2216 

02:37:53.085 --> 02:37:55.186 

ale dzisiaj już wiemy, że niestety, 

 

2217 

02:37:55.226 --> 02:37:58.568 

mimo że stal bym powiedział staniała, 

 

2218 

02:37:58.648 --> 02:38:00.249 

to jednak te elementy są droższe. 

 

2219 

02:38:00.989 --> 02:38:04.513 

No ale jest też inflacja i wiele innych czynników. 

 

2220 

02:38:04.573 --> 02:38:11.041 

Więc niestety pewnie nie uda nam się zrobić trzech 

punktów. 

 

2221 

02:38:11.101 --> 02:38:14.384 

Tych, którzy nie uczestniczyli w tych spotkaniach i w 

posiedzeniach 

 

2222 

02:38:14.424 --> 02:38:19.028 

komisji czy w piątek w spotkaniu, to tylko raz jeszcze 

powiem, 

 

2223 

02:38:19.068 --> 02:38:22.870 

Kościuszki, Wojska Polskiego, Wiśniowa, 

 

2224 

02:38:22.930 --> 02:38:24.211 

Sportowa, Piaskowa, czyli tzw. 

 

2225 

02:38:24.271 --> 02:38:27.213 

Wembley m.in. 

 

2226 

02:38:27.313 --> 02:38:31.675 

są rozpatrywane w ramach tego, co możemy zrobić. 

 

2227 

02:38:31.735 --> 02:38:33.616 

Podkreślę tylko, raz jeszcze przypomnę, 

 

2228 

02:38:33.696 --> 02:38:38.019 

nowe miejsca, nie może to być uzupełnienie istniejących i 

nie może to 

 

2229 

02:38:38.059 --> 02:38:42.741 

być, czy właściwie musi to być coś, 

 

2230 
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02:38:42.801 --> 02:38:45.243 

co uda się zrobić na zgłoszenie. 

 

2231 

02:38:45.283 --> 02:38:48.605 

Ponieważ czas na wykorzystanie tych środków będzie 

bardzo krótki. 

 

2232 

02:38:48.845 --> 02:38:51.647 

Na dzisiaj mógłbym powiedzieć, że kwiecień przyszłego 

roku moment 

 

2233 

02:38:51.687 --> 02:38:54.628 

zamknięcia projektów, a dopiero nabór przed nami. 

 

2234 

02:38:54.648 --> 02:38:56.710 

Więc zanim zawarcie umowy, trzeba zakładać, 

 

2235 

02:38:56.730 --> 02:38:58.391 

że to pewnie przełom roku będzie, 

 

2236 

02:38:58.431 --> 02:39:02.113 

kiedy będziemy w stanie być może rozstrzygać, 

 

2237 

02:39:02.193 --> 02:39:04.314 

oby tak było. 

 

2238 

02:39:04.394 --> 02:39:06.876 

Więc to chciałem jeszcze zasygnalizować. 

 

2239 

02:39:07.876 --> 02:39:09.497 

No i chyba tyle. Dziękuję bardzo. 

 

2240 

02:39:10.598 --> 02:39:13.079 

- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

2241 

02:39:13.099 --> 02:39:14.239 

Nie, widzę. 

 

2242 

02:39:14.279 --> 02:39:15.320 

Bardzo proszę, Pan radny Jan Rerus ad vocem. 

 

2243 

02:39:18.161 --> 02:39:22.722 

- Dziękuj bardzo. 

 

2244 

02:39:22.762 --> 02:39:26.984 

Chciałem się odnieść do Pana burmistrza wypowiedzi w 

zakresie tych 

 

2245 

02:39:27.064 --> 02:39:29.165 

cen ścieków. 

 

2246 

02:39:29.205 --> 02:39:33.226 

No wiadomo, że wyliczenia, które maksymalną stawkę 

ustalamy, 

 

2247 

02:39:33.266 --> 02:39:37.808 

to robią służby Pana burmistrza i to Pan burmistrz nam 

przedstawia 

 

2248 

02:39:37.828 --> 02:39:42.873 

i wiadomo, że burmistrz jest właścicielem Sp. z o.o. 

 

2249 

02:39:42.893 --> 02:39:44.155 

Supekom, która ustala te stawki. 

 

2250 

02:39:44.195 --> 02:39:48.280 

Także ta odpowiedzialność jakby nie schodzi z Pana 

burmistrza, 

 

2251 

02:39:48.300 --> 02:39:52.306 

mimo że próbuje Pan burmistrz przesunąć ten temat na 

to, 

 

2252 

02:39:52.346 --> 02:39:54.869 

czy ktoś był na spotkaniach, czy nie był na spotkaniach. 

 

2253 

02:39:54.889 --> 02:39:58.991 

Nie zmienia to nic faktu, że jak wiecie, 

 

2254 

02:39:59.031 --> 02:40:02.754 

wszyscy wiedzą, że jeżeli chodzi w ogóle o zakres tych 

śmieci, 

 

2255 

02:40:02.795 --> 02:40:08.820 

ścieków, jesteśmy pod względem kosztów w górnej 

drabince wysokości 

 

2256 

02:40:08.880 --> 02:40:10.222 

kosztów w Polsce. 

 

2257 

02:40:10.262 --> 02:40:11.903 
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No i tu powinniśmy odpowiedzieć na pytanie, 

 

2258 

02:40:11.943 --> 02:40:14.986 

dlaczego my jesteśmy w górnej, a nie w środkowej 

chociażby? 

 

2259 

02:40:15.066 --> 02:40:17.509 

I to nic nie zmieni to, czy robione są zebrania, 

 

2260 

02:40:17.549 --> 02:40:18.730 

nie są robione, czy jak. 

 

2261 

02:40:19.090 --> 02:40:21.634 

W każdym bądź razie my wszyscy za to odpowiadamy. 

 

2262 

02:40:26.881 --> 02:40:29.805 

Natomiast dużą część tej odpowiedzialności też powinien, 

 

2263 

02:40:29.845 --> 02:40:32.348 

przynajmniej politycznie, przyjąć na siebie Pan burmistrz, 

 

2264 

02:40:32.408 --> 02:40:33.510 

ale nie chce. 

 

2265 

02:40:33.570 --> 02:40:36.314 

Ale ja chciałem do tych banerów i plakatów. 

 

2266 

02:40:36.774 --> 02:40:40.896 

Ponieważ ja wiem mniej więcej jak postępować w tym 

zakresie i to Pan 

 

2267 

02:40:40.936 --> 02:40:43.538 

burmistrz też wie, że ja wiem. 

 

2268 

02:40:43.638 --> 02:40:46.299 

Ale jest sesja, ludzie nas słuchają. 

 

2269 

02:40:46.339 --> 02:40:50.422 

Wywieszanie plakatów może dotyczyć każdego 

właściciela nieruchomości 

 

2270 

02:40:50.462 --> 02:40:52.983 

w gminie. To nie jest taki poszczególny przypadek, 

 

2271 

02:40:53.023 --> 02:40:56.285 

że ja mówię tylko o sobie i stąd ten temat wywołałem. 

 

2272 

02:40:57.286 --> 02:41:00.208 

Niestety jest tak, że burmistrz ma większe możliwości. 

 

2273 

02:41:00.248 --> 02:41:05.232 

Jeżeli w pasie drogowym jest umieszczony jakiś tam 

plakat wyborczy, 

 

2274 

02:41:05.272 --> 02:41:09.616 

który zagraża bezpieczeństwu, no Pan burmistrz ma 

narzędzie, 

 

2275 

02:41:09.676 --> 02:41:13.319 

może wysłać straż miejską i to ściągnąć i nie będzie to 

naruszenie 

 

2276 

02:41:13.359 --> 02:41:17.483 

przepisu. Jeżeli nie zagraża, no to nie może tego ściągnąć. 

 

2277 

02:41:17.543 --> 02:41:19.764 

Ale z drugiej strony są opinie prawne. 

 

2278 

02:41:19.784 --> 02:41:21.806 

Nie ma do końca jednoznacznej wykładni, 

 

2279 

02:41:21.846 --> 02:41:28.226 

że na przykład można wezwać straż miejską lub policję i 

przy nich 

 

2280 

02:41:28.286 --> 02:41:32.887 

zdemontować do depozytu, co może być uznane za nie 

uszkodzenie tego 

 

2281 

02:41:32.927 --> 02:41:34.067 

i nie zniszczenie. Ale czy tak jest, 

 

2282 

02:41:34.087 --> 02:41:36.648 

to ja nie wiem i nie wiem jak nasza straż miejska będzie 

do tego 

 

2283 

02:41:36.708 --> 02:41:41.069 

podchodzić. Jeżeli nie uzyskamy z nimi kontaktu z 

komitetem, 

 

2284 

02:41:41.109 --> 02:41:43.630 
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bo to wiadomo komitet gdzieś w Warszawie czy gdzie 

indziej 

 

2285 

02:41:43.670 --> 02:41:47.023 

i nie zawsze chce im się odpowiadać, czy policja do 

takiego będzie 

 

2286 

02:41:47.063 --> 02:41:49.525 

tak podchodzić jak właściciel zadzwoni i przyjedzie, 

 

2287 

02:41:49.625 --> 02:41:51.786 

czy raczej będą stali na uboczu. 

 

2288 

02:41:51.826 --> 02:41:53.908 

To bym chciał usłyszeć, żeby właściciele wiedzieli, 

 

2289 

02:41:53.968 --> 02:41:56.289 

czy będziemy mieli pomoc w razie czego, 

 

2290 

02:41:56.349 --> 02:41:58.451 

czy żadnej pomocy nie spodziewajmy się, 

 

2291 

02:41:58.491 --> 02:42:02.513 

poczekajmy 30 dni po zakończeniu wyborów, 

 

2292 

02:42:02.553 --> 02:42:06.336 

żeby ktoś łaskawie ściągnął, jeżeli będzie chciał ściągnąć 

w ogóle po 

 

2293 

02:42:06.396 --> 02:42:09.518 

tych 30 dniach, jeżeli nie, to chyba Pan burmistrz może 

wtedy 

 

2294 

02:42:09.538 --> 02:42:12.260 

zdecydować o ściąganiu takich plakatów. 

 

2295 

02:42:12.500 --> 02:42:13.901 

Tak jest przy samorządowych wyborach. 

 

2296 

02:42:13.941 --> 02:42:16.844 

A do parlamentu nie do końca wiem, 

 

2297 

02:42:16.904 --> 02:42:19.186 

czy Pan burmistrz tak może zdecydować. 

 

2298 

02:42:19.206 --> 02:42:22.849 

No i tu bym chciał odpowiedź, czy po prostu właściciele 

nieruchomości 

 

2299 

02:42:22.889 --> 02:42:27.373 

po wyczerpaniu tego i niemożliwości skontaktowania się 

otrzymają 

 

2300 

02:42:27.473 --> 02:42:31.656 

dobrą pomoc i jaką od straży miejskiej lub policji. 

 

2301 

02:42:31.797 --> 02:42:35.640 

To jest chyba odpowiedź taka, która przydałaby się, żeby 

tutaj padła. Dziękuję. 

 

2302 

02:42:40.678 --> 02:42:41.859 

- Dziękuję. 

 

2303 

02:42:41.899 --> 02:42:43.241 

Bardzo proszę, Pan burmistrz Wojciech Sołtys. 

 

2304 

02:42:47.544 --> 02:42:52.308 

- Panie Przewodniczący, umknęła mi jeszcze jedna rzecz, 

 

2305 

02:42:52.408 --> 02:42:56.131 

ale to dlatego, że w sumie o kwestiach budżetowych tak 

nam dzisiaj 

 

2306 

02:42:56.171 --> 02:42:57.573 

przemknęło szybko. 

 

2307 

02:42:58.353 --> 02:43:00.075 

Myślę, że warto o tym powiedzieć. 

 

2308 

02:43:00.095 --> 02:43:01.856 

Szanowni Państwo, nasze jednostki wszystkie, 

 

2309 

02:43:01.876 --> 02:43:03.658 

które brały udział w akcji w Przylepie, 

 

2310 

02:43:04.938 --> 02:43:09.039 

uzyskały wsparcie Urzędu Marszałkowskiego jako 

dofinansowanie 

 

2311 

02:43:09.079 --> 02:43:11.720 

do zakupu sprzętu gaśniczego. 
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2312 

02:43:11.780 --> 02:43:13.200 

To jest ważna informacja. 

 

2313 

02:43:13.240 --> 02:43:14.540 

A druga z tym związana jest taka, 

 

2314 

02:43:14.580 --> 02:43:19.782 

że 150000,00 zł również ze strony Urzędu 

Marszałkowskiego 

 

2315 

02:43:19.802 --> 02:43:23.803 

otrzymaliśmy jako dofinansowanie do zakupu wozu 

bojowego dla OSP 

 

2316 

02:43:23.843 --> 02:43:28.344 

Mozów. W tej chwili jest już budżet całkowicie 

zbudowany i w tej 

 

2317 

02:43:28.404 --> 02:43:32.685 

chwili można powiedzieć, że czekamy już tylko na to auto. 

 

2318 

02:43:32.725 --> 02:43:36.866 

Myślę, że w ciągu miesiąca, może półtorej to auto będzie. 

 

2319 

02:43:36.886 --> 02:43:44.548 

Zakładam, że rzeczywiście termin listopadowy jest 

niezagrożony. 

 

2320 

02:43:44.608 --> 02:43:47.788 

To to jest rzecz, którą chciałem powiedzieć i dopowiem. 

 

2321 

02:43:47.848 --> 02:43:49.489 

Panie Janie, Pan lubi być zasadniczy, 

 

2322 

02:43:49.529 --> 02:43:50.569 

to ja też będę zasadniczy. 

 

2323 

02:43:50.609 --> 02:43:52.809 

To nie burmistrz jest właścicielem spółki, 

 

2324 

02:43:52.850 --> 02:43:54.590 

tylko gmina jest właścicielem spółki. 

 

2325 

02:43:55.210 --> 02:43:57.652 

No Pan lubi słówka, to ja też będę dzisiaj tak się bawił. 

 

2326 

02:43:57.692 --> 02:44:00.154 

No pobawmy się razem. 

 

2327 

02:44:00.234 --> 02:44:01.315 

To jest pierwsza rzecz. 

 

2328 

02:44:01.375 --> 02:44:02.936 

A druga rzecz, no proszę nie mówić, 

 

2329 

02:44:02.976 --> 02:44:04.938 

że burmistrz ma większe uprawnienia niż wszyscy inni. 

 

2330 

02:44:04.978 --> 02:44:09.241 

Przepisy są takie same dla wszystkich i moje służby nie 

mogą 

 

2331 

02:44:09.301 --> 02:44:11.623 

wykonywać rzeczy, których nie mogą wykonywać inne 

służby. 

 

2332 

02:44:11.643 --> 02:44:14.505 

Więc to też nie jest tak, że to jest jakaś dobra wola, 

 

2333 

02:44:14.565 --> 02:44:16.667 

że burmistrz sobie powie, no to chodźmy, 

 

2334 

02:44:16.747 --> 02:44:17.868 

zróbmy to. 

 

2335 

02:44:17.908 --> 02:44:20.049 

Tak nie jest i Pan doskonale też o tym wie. 

 

2336 

02:44:20.089 --> 02:44:21.971 

Jak Pan sam powiedział, Pan o tym doskonale wie, 

 

2337 

02:44:22.011 --> 02:44:23.132 

ale Pan lubi o to zapytać. 

 

2338 

02:44:23.812 --> 02:44:27.576 

To ja też, też o tym doskonale wiem i Panu lubię 

odpowiadać. 

 

2339 

02:44:27.656 --> 02:44:30.519 
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To jest w tym kontekście. 

 

2340 

02:44:30.619 --> 02:44:35.704 

I jeszcze, Szanowni Państwo, tak myślę, 

 

2341 

02:44:35.764 --> 02:44:42.291 

że dobrze by było, żebyśmy jeszcze zanim wrócimy do 

rozmów typowo 

 

2342 

02:44:42.311 --> 02:44:46.775 

budżetowych, to żebyśmy jeszcze mieli okazję 

porozmawiać na temat 

 

2343 

02:44:46.816 --> 02:44:49.498 

projektów, które są rozpoczęte. 

 

2344 

02:44:49.518 --> 02:44:52.361 

I tu mam gorącą prośbę do mojego zastępcy Pana 

Marcina, 

 

2345 

02:44:53.021 --> 02:44:56.565 

żebyście czuli też i mieli świadomość jakie kwoty. 

 

2346 

02:44:56.605 --> 02:45:00.849 

Bo to wiecie, wydaje się, że najbardziej problematyczne 

aktualnie to 

 

2347 

02:45:00.889 --> 02:45:03.031 

będzie projekt związany ze szkołą w Brodach. 

 

2348 

02:45:03.511 --> 02:45:05.013 

ze względu na kwoty oczywiście myślę, 

 

2349 

02:45:05.033 --> 02:45:07.655 

bo kwestie techniczne musimy sobie poradzić. 

 

2350 

02:45:07.695 --> 02:45:12.299 

Natomiast kwoty na pewno będą musiały być zmieniane. 

 

2351 

02:45:12.359 --> 02:45:14.801 

To też będzie miało zapewne wpływ na budżet. 

 

2352 

02:45:14.821 --> 02:45:18.584 

Chciałbym, żebyśmy sobie o aktualnie realizowanych 

projektach, 

 

2353 

02:45:18.604 --> 02:45:22.388 

o podpisanych umowach powiedzieli w jakich ostatecznie 

kwotach, 

 

2354 

02:45:22.448 --> 02:45:25.030 

ile ewentualnie będziemy w stanie w cudzysłowie zwolnić 

z jednego 

 

2355 

02:45:25.070 --> 02:45:26.932 

zadania po to, żeby drugiemu dołożyć. 

 

2356 

02:45:27.853 --> 02:45:31.055 

Bo też nie ukrywam, że tutaj nie zmieniłem zdania. 

 

2357 

02:45:31.115 --> 02:45:35.218 

Muszę dokładnie tak się zachować z punktu widzenia 

mojej propozycji 

 

2358 

02:45:35.238 --> 02:45:37.220 

do Państwa, czyli generalnie te miejsca, 

 

2359 

02:45:37.240 --> 02:45:40.642 

w których będzie trochę taniej, a kilka takich będzie, 

 

2360 

02:45:40.682 --> 02:45:43.825 

będziemy po prostu przesuwać na to chociażby zadanie 

związane 

 

2361 

02:45:43.865 --> 02:45:45.126 

z Brodami. 

 

2362 

02:45:45.186 --> 02:45:48.909 

Taki jest mój pomysł, żeby przynajmniej w dużej części 

sobie 

 

2363 

02:45:49.189 --> 02:45:50.270 

poradzić. Dziękuję bardzo. 

 

2364 

02:45:50.795 --> 02:45:54.178 

- Dziękuję. Do głosu zgłosiła też się Pani komendant w 

sprawie 

 

2365 

02:45:54.238 --> 02:45:56.239 

plakatów wyborczych. Bardzo proszę, Pani Komendant. 

 

2366 
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02:45:56.279 --> 02:45:57.500 

- Tak, tak. 

 

2367 

02:45:57.520 --> 02:46:01.563 

Tutaj w odpowiedzi na pytania zadane w stosunku do 

policji, 

 

2368 

02:46:01.603 --> 02:46:07.127 

to muszę odpowiedzieć, że na pewno nie ma 

jednoznacznego procederu 

 

2369 

02:46:07.168 --> 02:46:08.689 

z naszej strony. 

 

2370 

02:46:08.769 --> 02:46:12.211 

Na każde reakcje i zgłoszenia reagujemy, 

 

2371 

02:46:12.271 --> 02:46:16.715 

przyjeżdżamy, oceniamy sytuację, podejmujemy 

czynności wyjaśniające 

 

2372 

02:46:16.755 --> 02:46:19.317 

i oceniamy, czy mamy do czynienia z wykroczeniem, 

 

2373 

02:46:19.438 --> 02:46:26.004 

czy z inną sytuacją, którą my możemy rozwiązać. 

 

2374 

02:46:26.084 --> 02:46:27.565 

Tutaj, tak jak Pan burmistrz powiedział, 

 

2375 

02:46:27.585 --> 02:46:32.169 

na pewno pierwszą reakcją jest kontakt z 

przedstawicielem komitetu 

 

2376 

02:46:32.209 --> 02:46:34.550 

wyborczego. 

 

2377 

02:46:34.630 --> 02:46:36.351 

Natomiast jeśli my dostajemy zgłoszenie, 

 

2378 

02:46:36.371 --> 02:46:42.172 

oczywiście na każde reagujemy, przyjeżdżamy i oceniamy 

indywidualnie 

 

2379 

02:46:42.232 --> 02:46:46.173 

daną sytuację, a na pewno przeprowadzamy rozmowę z 

właścicielem danej 

 

2380 

02:46:46.213 --> 02:46:47.513 

nieruchomości. 

 

2381 

02:46:47.533 --> 02:46:48.953 

On również może do nas się zgłosić, 

 

2382 

02:46:49.033 --> 02:46:51.414 

czy osobiście, telefonicznie, mailowo, 

 

2383 

02:46:51.494 --> 02:46:55.754 

każdą drogą, jaka jest możliwa i my wtedy wyjaśniamy, 

 

2384 

02:46:55.814 --> 02:46:58.335 

podejmujemy czynności wyjaśniające w każdej sytuacji. 

 

2385 

02:46:59.355 --> 02:47:02.757 

Jednoznacznie myślę, że tutaj nie mogę powiedzieć, 

 

2386 

02:47:02.837 --> 02:47:07.820 

jakie procedury podejmiemy, ponieważ każda sytuacja 

jest naprawdę inna. 

 

2387 

02:47:07.880 --> 02:47:09.601 

Spotykaliśmy się nieraz z takimi zgłoszeniami, 

 

2388 

02:47:09.641 --> 02:47:14.303 

jest ich dużo i tak jak mówię, każda jest inna, 

 

2389 

02:47:14.363 --> 02:47:18.206 

każda jest indywidualna i w każdej możemy w zakresie 

naszych 

 

2390 

02:47:18.246 --> 02:47:19.946 

obowiązków podjąć inne czynności. 

 

2391 

02:47:21.087 --> 02:47:23.728 

Także tutaj jak najbardziej zachęcamy do kontaktu z nami 

 

2392 

02:47:23.768 --> 02:47:27.989 

i do zgłoszeń, jeśli jest taka potrzeba i na pewno 

będziemy wtedy 

 

2393 
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02:47:28.249 --> 02:47:29.470 

wyjaśniać daną sprawę. 

 

2394 

02:47:30.090 --> 02:47:31.610 

Dziękuję. 

 

2395 

02:47:31.670 --> 02:47:34.371 

- Dziękuję. I jeszcze ad vocem Pan radny Stanisław 

Kaczmar. 

 

2396 

02:47:37.132 --> 02:47:38.713 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

2397 

02:47:38.773 --> 02:47:44.194 

Panie Burmistrzu, ja chciałbym w stosunku do 

wypowiedzi do Pana 

 

2398 

02:47:44.234 --> 02:47:45.335 

radnego Jana Rerusa. 

 

2399 

02:47:45.375 --> 02:47:52.636 

Jeżeli Pan wie, że w gminie innej są tańsze śmieci, 

 

2400 

02:47:52.736 --> 02:47:56.077 

ale że gmina nie dopłaca. 

 

2401 

02:47:56.117 --> 02:47:59.078 

Bo jeżeli gmina dopłaca, to mogą być tańsze śmieci. 

 

2402 

02:47:59.138 --> 02:48:01.939 

Ale, proszę Państwa, my żeśmy przyjęli taki kierunek, 

 

2403 

02:48:01.979 --> 02:48:05.840 

że nie dopłacamy do śmieci. 

 

2404 

02:48:05.860 --> 02:48:10.102 

I wie Pan, jeżeli my nie dopłacamy do śmieci, 

 

2405 

02:48:10.162 --> 02:48:15.384 

to ja chciałbym właśnie, żebyśmy nie dopłacali, 

 

2406 

02:48:15.404 --> 02:48:19.686 

bo to jest bardziej wychowawcze dla mieszkańców niż 

dopłacanie 

 

2407 

02:48:19.746 --> 02:48:23.047 

do śmieci. 

 

2408 

02:48:23.087 --> 02:48:30.049 

W tym momencie to ja jestem za na przykład wykupem 

dla Pani sołtys 

 

2409 

02:48:30.269 --> 02:48:33.490 

budynków na salę niż dopłacaniem do śmieci. 

 

2410 

02:48:33.531 --> 02:48:37.672 

No niestety, my musimy pewne sprawy też ważyć i 

wybierać. 

 

2411 

02:48:38.503 --> 02:48:45.492 

A jeżeli Pan ma takie informacje, że w gminach są niższe 

 

2412 

02:48:45.532 --> 02:48:47.274 

i nie dopłacają do śmieci, to tak, 

 

2413 

02:48:47.315 --> 02:48:48.396 

zgodzę się. 

 

2414 

02:48:48.436 --> 02:48:49.497 

Możemy dyskutować nad tym. 

 

2415 

02:48:49.537 --> 02:48:54.424 

Ale jak tamte gminy dopłacają, no to nie mamy o czym 

dyskutować. 

 

2416 

02:48:54.444 --> 02:48:56.807 

- Dziękuję. I jeszcze ad vocem Pan Jan Rerus. 

 

2417 

02:48:58.680 --> 02:49:00.521 

- Przepraszam, że jeszcze zabieram głos. 

 

2418 

02:49:00.561 --> 02:49:02.942 

Ale ja mówię o dokładnie takiej samej sytuacji. 

 

2419 

02:49:03.002 --> 02:49:05.823 

To są dane, które można z internetu ściągnąć. 

 

2420 

02:49:05.883 --> 02:49:10.965 

Są gminy, które kilkanaście złotych płacą tylko za śmieci 

od osoby 
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2421 

02:49:11.025 --> 02:49:12.426 

i nikt nie dopłaca do tego. 

 

2422 

02:49:12.466 --> 02:49:15.967 

Nie mówimy o systemie takim, że ktoś dopłaca. 

 

2423 

02:49:16.067 --> 02:49:18.648 

Jeżeli ktoś dopłaca, to to się dodaje do tego i wychodzi 

cena. 

 

2424 

02:49:18.668 --> 02:49:23.470 

I naprawdę jesteśmy w górnej granicy tych stawek. 

Dziękuję bardzo. 

 

2425 

02:49:24.171 --> 02:49:27.312 

- Dziękuję. I bardzo proszę ad vocem Pan burmistrz 

Wojciech Sołtys. 

 

2426 

02:49:29.927 --> 02:49:32.679 

- Szanowni Państwo, nie wiem, czy powinienem to 

mówić, 

 

2427 

02:49:32.739 --> 02:49:35.049 

ale to powiem. 

 

2428 

02:49:35.089 --> 02:49:40.391 

Jak rozmawialiśmy o tym temacie w pierwszym roku tej 

kadencji, 

 

2429 

02:49:40.451 --> 02:49:46.853 

roku 2019, to Państwo przy tym stole mówiliście, 

 

2430 

02:49:46.893 --> 02:49:51.134 

że pamiętajmy, że to by trzeba było bardzo dokładnie 

zweryfikować, 

 

2431 

02:49:51.194 --> 02:49:54.815 

co jest w danej gminie, a co w danej gminie nie jest. 

 

2432 

02:49:54.855 --> 02:50:00.017 

Ja też znam gminy, Panie Janie, które jeszcze niespełna 

rok temu 

 

2433 

02:50:00.077 --> 02:50:01.157 

płaciły poniżej 10,00 zł. 

 

2434 

02:50:03.473 --> 02:50:07.935 

No i nagle się okazało, że w mojej ocenie, 

 

2435 

02:50:07.955 --> 02:50:11.696 

to jest moja ocena, że one nie spełniają żadnych 

wymogów co 

 

2436 

02:50:11.756 --> 02:50:14.938 

do środowiskowego wykorzystania tych śmieci. 

 

2437 

02:50:14.958 --> 02:50:17.079 

Po prostu hałda sobie dziś rosła. 

 

2438 

02:50:17.119 --> 02:50:19.820 

No i super, można się bawić. 

 

2439 

02:50:19.860 --> 02:50:25.862 

Ja znam gminy, które odbierają od swoich mieszkańców 

tak zwane 

 

2440 

02:50:25.882 --> 02:50:29.524 

gabaryty tylko w miejscu do tego wskazanym, 

 

2441 

02:50:29.564 --> 02:50:32.965 

czyli mieszkaniec ma sobie sam to dowieść i taki punkt 

jest czynny 

 

2442 

02:50:33.690 --> 02:50:36.291 

dwie godziny w tygodniu. 

 

2443 

02:50:36.351 --> 02:50:37.691 

Czy chcemy iść w tym kierunku? 

 

2444 

02:50:37.731 --> 02:50:38.972 

To Państwo powiedzieliście, że nie. 

 

2445 

02:50:39.012 --> 02:50:46.214 

Myśmy o tym rozmawiali. Proszę? 

 

2446 

02:50:46.234 --> 02:50:51.916 

Przepraszam bardzo, Cały tydzień, wszystkie dni otwarcia 

PSZOK-u może 

 

2447 

02:50:51.956 --> 02:50:53.416 

Pan zawieść gabaryty. 
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2448 

02:50:53.477 --> 02:50:57.738 

A ja powiedziałem, że są gminy, które każą zawieść sobie 

na PSZOK 

 

2449 

02:50:57.778 --> 02:50:59.398 

i tylko dwie godziny w tygodniu. 

 

2450 

02:50:59.418 --> 02:51:01.580 

Ja wiem, co ja powiedziałem. 

 

2451 

02:51:01.660 --> 02:51:03.042 

Więc czy ten system jest identyczny? 

 

2452 

02:51:03.082 --> 02:51:04.464 

Oczywiście, że nie jest. 

 

2453 

02:51:04.504 --> 02:51:05.866 

Czy on kosztuje więcej? 

 

2454 

02:51:05.906 --> 02:51:07.669 

Oczywiście, że kosztuje z tego tytułu więcej. 

 

2455 

02:51:07.729 --> 02:51:10.172 

Ale tutaj przy tym stole, Szanowni Państwo, 

 

2456 

02:51:10.192 --> 02:51:13.077 

i też biorę za to odpowiedzialność, dyskutowaliśmy co 

chcemy, 

 

2457 

02:51:14.439 --> 02:51:16.582 

również w kontekście ilości odbieranego bio. 

 

2458 

02:51:19.262 --> 02:51:25.124 

Była dyskusja, czy możemy zabronić mieszkańcowi 

przywiezienia bio. 

 

2459 

02:51:25.144 --> 02:51:28.485 

Bo ja też wiem o takich propozycjach w samorządzie, 

 

2460 

02:51:28.525 --> 02:51:33.366 

że można wystawić trzy worki w miesiącu i koniec kropka. 

 

2461 

02:51:33.626 --> 02:51:39.188 

Ale co jest najważniejsze, mieszkańcy tych miejscowości 

to akceptują. 

 

2462 

02:51:41.193 --> 02:51:45.754 

Chcemy tylko za tyle zapłacić i reszta to już jest nasz 

problem. 

 

2463 

02:51:45.834 --> 02:51:49.435 

Czy ma to wpływ na środowisko, czy te śmieci trafiają 

gdzieś dalej, 

 

2464 

02:51:49.475 --> 02:51:50.855 

to jest rzecz wtórna. 

 

2465 

02:51:51.135 --> 02:51:53.256 

Nie jestem w stanie tego zweryfikować. 

 

2466 

02:51:53.296 --> 02:51:55.657 

Natomiast jestem w stanie powiedzieć jedno, 

 

2467 

02:51:55.737 --> 02:51:57.997 

systemy muszą być chociaż trochę porównywalne, 

 

2468 

02:51:58.037 --> 02:52:01.478 

żeby też porównywać inne rzeczy, choć trochę 

porównywalne. 

 

2469 

02:52:02.943 --> 02:52:07.824 

I nie jest to żaden argument, bo ja też to Państwu 

mówiłem, 

 

2470 

02:52:07.904 --> 02:52:11.625 

że to nie jest radość, że ktoś ma płacić dzisiaj więcej, 

 

2471 

02:52:11.665 --> 02:52:13.606 

bo są też tacy nawet w okolicy, po sąsiedzku, 

 

2472 

02:52:13.646 --> 02:52:17.346 

którzy już dłużej od nas płacą więcej niż my aktualnie 

dzisiaj. 

 

2473 

02:52:17.406 --> 02:52:18.687 

Ale to nie jest dla mnie żaden argument, 

 

2474 

02:52:18.747 --> 02:52:21.167 

żadna radość. 
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2475 

02:52:21.207 --> 02:52:23.488 

Sam chciałbym, żeby było mniej, tylko chciałbym też, 

 

2476 

02:52:23.528 --> 02:52:28.129 

żeby było w taki sposób, że po pierwsze nie będziemy 

później zbierać 

 

2477 

02:52:28.189 --> 02:52:35.003 

owoców tego udawanego sortowania, choć nadal się z 

tym bawimy i to 

 

2478 

02:52:35.043 --> 02:52:38.686 

doskonale wiecie, że nie nauczyliśmy się jeszcze jako 

mieszkańcy, 

 

2479 

02:52:38.706 --> 02:52:43.190 

my wszyscy tego, co jest w ogóle dla mnie niezrozumiałe, 

 

2480 

02:52:43.210 --> 02:52:46.573 

że właśnie można pojechać na PSZOK i właściwie 

wszystko zgodnie 

 

2481 

02:52:46.593 --> 02:52:51.217 

z prawem w sposób cywilizowany, posortowany zostawić. 

 

2482 

02:52:51.257 --> 02:52:54.160 

Niektórzy nadal uznają, że lepiej zrobić to w lesie, 

 

2483 

02:52:54.180 --> 02:52:56.342 

choć nie jestem do końca w stanie zawsze zweryfikować 

czy nasz 

 

2484 

02:52:56.382 --> 02:52:58.407 

mieszkaniec. 

 

2485 

02:52:58.427 --> 02:53:00.648 

Również w kontekście ilości odbieranych gabarytów, 

 

2486 

02:53:00.708 --> 02:53:04.110 

Panie Janie, nawet wyznaczonej ilości opon, 

 

2487 

02:53:04.150 --> 02:53:07.651 

którą można zdać w danym czasie albo nie można. 

 

2488 

02:53:07.691 --> 02:53:08.712 

To wszystko ma znaczenie. 

 

2489 

02:53:10.785 --> 02:53:13.067 

No i jesteśmy, gdzie jesteśmy. 

 

2490 

02:53:13.087 --> 02:53:17.091 

Jak będzie możliwość posiadania niższych stawek, 

 

2491 

02:53:17.111 --> 02:53:20.614 

to będę pierwszym orędownikiem, żeby takie stawki 

Państwu proponować. 

 

2492 

02:53:20.634 --> 02:53:22.856 

Natomiast jeśli takiej możliwości nie ma, 

 

2493 

02:53:22.896 --> 02:53:26.460 

no to uważam, że należy sobie odpowiedzieć na pytanie, 

 

2494 

02:53:26.520 --> 02:53:28.402 

co za tym wszystkim idzie. 

 

2495 

02:53:28.442 --> 02:53:31.985 

A dla mnie coś, co mamy po sobie pozostawić również, 

 

2496 

02:53:32.025 --> 02:53:35.188 

pewien wzorzec postępowania i otwartość. 

 

2497 

02:53:36.860 --> 02:53:39.582 

Uważam, że mieszkańcom należy mówić szczerze, 

 

2498 

02:53:39.622 --> 02:53:42.244 

otwarcie, prawdę do końca. 

 

2499 

02:53:42.284 --> 02:53:45.867 

Jeśli coś ma kosztować, to należy to mieszkańcom 

powiedzieć i należy 

 

2500 

02:53:45.907 --> 02:53:49.850 

to od mieszkańców pobrać, a nie udawać. 

 

2501 

02:53:49.890 --> 02:53:51.171 

Dziękuję. 

 

2502 

02:53:51.231 --> 02:53:59.357 
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- Dziękuję. Bardzo proszę, Pan radny Jan Rerus ad vocem. 

 

2503 

02:54:00.528 --> 02:54:03.852 

- Nie będziemy dzisiaj dyskutować na temat ceny śmieci. 

 

2504 

02:54:03.872 --> 02:54:06.775 

Ja tylko nawiązałem do tego co Pan powiedział wcześniej, 

 

2505 

02:54:06.815 --> 02:54:08.717 

nie Pan burmistrz tylko Pan co tu był, 

 

2506 

02:54:08.777 --> 02:54:11.640 

że jeżeli chodzi o ścieki, jesteśmy jednym z najdroższych. 

 

2507 

02:54:11.680 --> 02:54:12.721 

Tego nie sprawdzałem. 

 

2508 

02:54:12.761 --> 02:54:15.624 

Śmieci to wiem, że jesteśmy jednym z najdroższych. 

 

2509 

02:54:15.704 --> 02:54:18.107 

Pan ma swoje argumenty mówiąc ludziom wprost tak. 

 

2510 

02:54:18.547 --> 02:54:20.988 

Ale przecież na komisjach i tutaj były mowa, 

 

2511 

02:54:21.008 --> 02:54:25.449 

że są, powtórzę, są narzędzia, które pozwolą w swobodny 

sposób 

 

2512 

02:54:25.549 --> 02:54:28.609 

zmniejszyć, tylko że Pan burmistrz nie chce tego słuchać. 

 

2513 

02:54:28.649 --> 02:54:29.730 

I to wszystko co mam do powiedzenia. 

 

2514 

02:54:29.810 --> 02:54:32.650 

A są narzędzia, że można zmniejszyć i są systemy, 

 

2515 

02:54:32.670 --> 02:54:35.571 

które można zmniejszyć, ale wy wolicie brać więcej od 

ludzi. 

 

2516 

02:54:35.691 --> 02:54:38.892 

Dziękuję. 

 

2517 

02:54:38.952 --> 02:54:41.552 

- Dziękuję. I tak się zastanawiam, czy się Pan burmistrz 

zgłosi. 

 

2518 

02:54:42.433 --> 02:54:43.593 

Bardzo proszę, Panie Burmistrzu. 

 

2519 

02:54:46.301 --> 02:54:51.523 

- No to teraz ulubiony przeze mnie element historycznej 

wypowiedzi. 

 

2520 

02:54:52.224 --> 02:54:54.285 

Słucha Pan historycznie? 

 

2521 

02:54:54.305 --> 02:54:58.647 

Kiedy w roku 2013 nie chciał Pan rozmawiać o stawkach i 

o wielkości, 

 

2522 

02:54:59.207 --> 02:55:01.828 

nie chciał Pan znać wyliczeń, to są Pana słowa, 

 

2523 

02:55:01.868 --> 02:55:04.089 

może Pan to sobie zweryfikować. 

 

2524 

02:55:04.149 --> 02:55:05.570 

Rozbawiło mnie to, kiedy to czytałem. 

 

2525 

02:55:07.777 --> 02:55:09.819 

No ale przepraszam, to wtedy Pan rozdawał karty, 

 

2526 

02:55:09.879 --> 02:55:12.402 

Pan tu siedział, Pan tu rządził powiedzmy nawet wprost. 

 

2527 

02:55:12.442 --> 02:55:15.085 

To Pan ustalał system, który ja odziedziczyłem. 

 

2528 

02:55:15.105 --> 02:55:16.426 

Więc dlaczego miałbym się nie cofać? 

 

2529 

02:55:16.447 --> 02:55:17.608 

No historycznie, lubimy. 

 

2530 

02:55:19.413 --> 02:55:21.874 

Ale nie wycofuję się, Szanowny Panie, 
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2531 

02:55:21.934 --> 02:55:25.155 

bo trzeba mieć konsekwencje swoich wypowiedzi. 

 

2532 

02:55:25.195 --> 02:55:26.835 

Jak się mówi A, to trzeba liczyć, 

 

2533 

02:55:26.875 --> 02:55:30.896 

że będzie B, a jak jest atak, to może być z drugiej strony 

kontratak. 

 

2534 

02:55:30.936 --> 02:55:32.176 

Ja chodziłem do bardzo dobrej szkoły, 

 

2535 

02:55:32.216 --> 02:55:35.577 

do trójki, Panie Romanie, i tam był taki nauczyciel, 

 

2536 

02:55:35.617 --> 02:55:39.059 

który szachy wprowadzał w klasach pierwszych i zawsze 

powtarzał 

 

2537 

02:55:39.079 --> 02:55:40.700 

''Najlepszą obroną jest atak''. 

 

2538 

02:55:40.960 --> 02:55:43.642 

A Pan dobry strateg na pewno się spodziewa tego ataku. 

 

2539 

02:55:43.662 --> 02:55:47.904 

Więc myślę, że Pan był przygotowany, że ja coś takiego 

powiem. 

 

2540 

02:55:47.964 --> 02:55:53.008 

Ale mówiąc wprost, nie możemy teraz jeden wątek 

traktować bardzo 

 

2541 

02:55:53.048 --> 02:55:55.549 

ogólnie, a drugi wątek bardzo szczegółowo. 

 

2542 

02:55:55.589 --> 02:55:59.472 

Bo jeśli zaczynamy rozmowę, to kontynuujmy ją, 

 

2543 

02:55:59.512 --> 02:56:00.933 

to już powiedzmy do końca. 

 

2544 

02:56:01.793 --> 02:56:05.056 

Ja uważam, że tych argumentów należy używać i należy o 

nich mówić. 

 

2545 

02:56:05.096 --> 02:56:08.959 

Panie Janie, to, że dzisiaj one wyglądają tak jak wyglądają, 

 

2546 

02:56:09.019 --> 02:56:13.202 

że stawka jest taka jaka jest, to jest wynik wielu lat. 

 

2547 

02:56:13.262 --> 02:56:16.605 

Ja to mogę powiedzieć przed każdym i to w dyskusjach 

mówiłem. 

 

2548 

02:56:16.625 --> 02:56:18.907 

Natomiast teraz trochę się czuję wywołany do tablicy. 

 

2549 

02:56:19.547 --> 02:56:23.929 

Proszę zweryfikować liczbę mieszkańców na wstępie tej 

kadencji 

 

2550 

02:56:23.969 --> 02:56:26.950 

i liczbę mieszkańców w systemie i liczbę mieszkańców 

płacących 

 

2551 

02:56:26.990 --> 02:56:30.011 

za śmieci. Proszę zweryfikować liczbę mieszkańców dzisiaj 

i liczbę 

 

2552 

02:56:30.051 --> 02:56:31.712 

mieszkańców płacących za śmieci. 

 

2553 

02:56:31.752 --> 02:56:35.133 

To są między innymi mechanizmy, które zostały 

zastosowane. 

 

2554 

02:56:35.653 --> 02:56:39.614 

Tylko w ostatnim czasie to jest 400 osób, które zostało 

wprowadzone 

 

2555 

02:56:39.634 --> 02:56:41.115 

do systemu. 

 

2556 

02:56:41.135 --> 02:56:43.095 

Dlaczego? Ponieważ jest ciężka praca moich 

pracowników, 

 

2557 
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02:56:43.135 --> 02:56:46.956 

za którą nisko chylę czoło i bardzo serdecznie dziękuję. 

 

2558 

02:56:46.996 --> 02:56:49.137 

Bo domyślacie się też, Szanowni Państwo, 

 

2559 

02:56:49.197 --> 02:56:52.898 

jaka jest reakcja w cudzysłowie znalezionych martwych 

dusz. 

 

2560 

02:56:52.958 --> 02:56:56.779 

Oni wcale nie są szczęśliwi, nie dziękują za tą ciężką 

pracę. 

 

2561 

02:56:56.819 --> 02:57:00.020 

Szczególnie wtedy, kiedy muszą do tego systemu 

wprowadzić całkiem 

 

2562 

02:57:00.060 --> 02:57:01.460 

spore pieniądze. 

 

2563 

02:57:01.500 --> 02:57:04.283 

Bo również ten wynik finansowy dzisiaj to jest to, 

 

2564 

02:57:04.323 --> 02:57:09.407 

że taki mieszkaniec ma obowiązek uregulować za 

określoną liczbę 

 

2565 

02:57:09.427 --> 02:57:10.828 

miesięcy wstecz. 

 

2566 

02:57:10.868 --> 02:57:14.051 

Więc proszę nie mówić o tym, że my nie chcemy słuchać, 

 

2567 

02:57:14.091 --> 02:57:17.274 

że nie stosujemy tych mechanizmów, bo ja bym 

powiedział my po raz 

 

2568 

02:57:17.334 --> 02:57:20.436 

pierwszy pewne mechanizmy stosujemy i jest mi szkoda, 

 

2569 

02:57:20.476 --> 02:57:21.957 

że wcześniej ich nie stosowano. 

 

2570 

02:57:21.997 --> 02:57:25.040 

Dziękuję bardzo. 

 

2571 

02:57:25.060 --> 02:57:27.262 

- Dziękuję. Ostatnie słowo będzie należeć do mnie. 

 

2572 

02:57:28.278 --> 02:57:30.800 

Przechodzimy do punktu 11. 

 

2573 

02:57:30.800 --> 02:57:34.000 

Wysoka Rado, stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej 

sesji został 

 

2574 

02:57:34.000 --> 02:57:35.000 

zrealizowany. 

 

2575 

02:57:35.000 --> 02:57:37.500 

Zamykam LXXII sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

2576 

02:57:37.500 --> 02:57:38.600 

Dziękuję bardzo. 

 


